<b>Bijsluiter</b>. De hyperlink naar het originele document werkt niet meer. Daarom laat Woogle de tekst zien die in dat document stond. Deze tekst kan vreemde foutieve woorden of zinnen bevatten en de opmaak kan verdwenen of veranderd zijn. Dit komt door het zwartlakken van vertrouwelijke informatie of doordat de tekst niet digitaal beschikbaar was en dus ingescand en vervolgens via OCR weer ingelezen is. Voor het originele document, neem contact op met de Woo-contactpersoon van het bestuursorgaan.<br><br>====================================================================== Pagina 1 ======================================================================

<pre>Erfontwikkelingsplan
Zorgboerderij Westbroek
Gemeente Elburg




			                       2019
</pre>

====================================================================== Einde pagina 1 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 2 ======================================================================

<pre>Erfontwikkelingsplan
Zorgboerderij Westbroek
Gemeente Elburg




COLOFON
Contactpersoon gemeente Elburg:
Simone Kiewiet en Gerard Steentjes

Initiatiefnemers: ‘s Heeren Loo en Biohorma
Contactpersoon: Gerda van Hooren

Advies december 2019

Gelders Genootschap | 026 4421742
Christel Steentjes en Eva ter Braak




				                                          2019
</pre>

====================================================================== Einde pagina 2 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 3 ======================================================================

<pre>Inleiding
         Opgave                                                                   Totstandkoming van het advies
         Landgoed Zwaluwenburg is in eigendom en beheer bij het Geldersch         Een erf als deze vraagt om zorgvuldige afweging. Naast de
         Landschap. Onderdeel van het landgoed zijn de zorgboerderij Westbroek    initiatiefnemers ‘s Heeren Loo en Biohorma zijn daarom ook de
         van ‘s Heeren Loo en de A.Vogel Tuinen van Biohorma.                     eigenaren (Gelders Landschap) en de gemeente Elburg betrokken in het
         De functies van de zorgboerderij en de A.Vogel Tuinen lopen nu door      proces.
         elkaar heen. Ook voldoet de woonfunctie van de zorgboerderij niet meer
         aan de wensen van deze tijd. In overleg met het Gelders Landschap is     Er is eerst een analyse gemaakt van de landschappelijke en
         afgesproken de mogelijkheden op dit erf te onderzoeken.                  cultuurhistorische waarden op basis van beleid, (bezoek aan) de
                                                                                  locatie en gesprekken met betrokken. Deze zijn samengevat in een
         Wensen                                                                   waardenkaart waarin wordt aangegeven wat de waarde van het complex
         • Beter scheiden van bewoners en bezoekers.                              en is en een dynamische waardenkaart waarin wordt aangegeven wat
         • Voor de cliënten van ‘s Heeren Loo het beter scheiden van wonen en     de ontwikkelruimte is binnen het geheel. Op basis daarvan zijn een
            werken.                                                               aantal scenario’s gemaakt die tijdens een workshop zijn besproken.
         • Meer mogelijkheden bezoekers A. Vogel. Vertellen en beleven van        Vanuit dit proces zijn uitgangspunten voor landschap, erf en bebouwing
            het verhaal van A. Vogel. Meer mogelijkheden voor recreatie en        geformuleerd. Op basis hiervan is er door de architect Johan Hofman in
            langer verblijf van bezoekers.                                        overleg met de partijen en de gemeente een ontwerp gemaakt.
         • Verbeteren woonfunctie ‘s Heeren Loo. Van slaapkamers met
            gedeelde voorzieningen naar kleine meer zelfstandige studio’s met
            eigen keukenblok en badkamer met daarnaast enkele gezamenlijke
            ruimten en voorzieningen.
         • Behoud van bijzondere agrarische karakterstieken van het erf. De
            groene uitstraling en monumentale gebouwen.
         • Werkschuur nabij de tuinen (nu op afstand bij een andere boerderij
            op het landgoed).
         • Meer parkeerruimte, evenementenparkeren.
         • Herinrichting essen met meer agrarische uitstraling.
         • Samenwerking tussen ‘s Heeren Loo, Biohorma en Geldersch
            Landschap en Kasteelen biedt een meerwaarde. Dat willen de
            partijen behouden.




3   Gelders Genootschap
</pre>

====================================================================== Einde pagina 3 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 4 ======================================================================

<pre>                                                                              19-11-2015


                                                                                                                                          Omgevingsvisie Gelderland (juli 2015)
Beleidskader
                                                                                                            (http://www.gelderland.nl/)




      In rood de rijksbeschermde buitenplaats.                                       Het Gelders Natuurnetwerk in donkergroen (Natuur) en de Groene Ontwikkelingszone in
                                                                                     lichtgroen (verweving).
                                                                                 Omgevingsvisie Gelderland (juli 2015)
                                                                                 In deze geconsolideerde versie van de Omgevingsvisie (vastgesteld door PS op 9 juli 2014) zijn de wijzigingen uit:

                                                                                 -het actualisatieplan Windvisie (vastgesteld door PS op 12 november 2014, en op 25 februari 2015)

                                                                                 -het actualisatieplan Omgevingsvisie (december 2014) deel I (vastgesteld door PS op 8 juli 2015)
                                         5                                       -het besluit tot Aanpassing begrenzing GNN en GO (vastgesteld door GS op 2 juni 2015 )

                                                                                 -structuurvisie WaalweeldeWest (vastgesteld door PS op 8 juli 2015); alleen de begrenzing van het plangebied, en
                                                                                 de bijbehorende procedure-tekstdelen

                                                                                 verwerkt.

                                                                                 Dit is nu de meest actuele versie van de Omgevingsvisie Gelderland.

                         3
                                                                                 Visie

                                                                                 hoofdstuk 4 Mooi Gelderland
                                                                                 4.2 Natuur en landschap in Gelderland
                                                                                 De provincie en haar partners streven samen naar een compact en hoogwaardig stelsel van onderling verbonden
      Bestemmingsplan: dubbelbestemming landgoed en EHS                          natuurgebieden en naar behoud en versterking van de kwaliteit van het landschap. Natuur en landschap zijn het
      Eperweg 5: maatschappelijk
      Eperweg 3: zorgboerderij



                                                                           1 van 6                                                                                                          19-11-2015 15:33
4   Notitie van uitgangspunten en randvoorwaarden| ERVENCONSULENT | 2019
</pre>

====================================================================== Einde pagina 4 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 5 ======================================================================

<pre>Beleidskader
         Rijksmonumenten en rijksbeschermde buitenplaats                               Bestemmingsplan
         Het landgoed Zwaluwenburg is een rijksbeschermde buitenplaats                 Het bestemmingsplan geeft aan wat er mogelijk is binnen het bouwvlak
         en verschillende gebouwen waaronder het hoofdhuis Zwaluwenburg                en daarbuiten. De bestemming van de boerderijen gaan beide uit van
         zijn rijksbeschermde monumenten. Hierbij zijn de waarden van                  een maatschappelijke bestemming met enige mate van recreatief
         de gebouwen en de aanleg van parken en omgeving beschreven.                   medegebruik zoals het winkeltje. Het erf heeft de bestemming landgoed
         Ontwikkelingen moeten rekening houden met de cultuurhistorische               en EHS. De tuin van A.Vogel heeft de dubbelbestemming ‘Kijktuin’.
         waarden en deze niet aantasten.
         De erven liggen net buiten de rijksbeschermde buitenplaats maar
         maken historisch gezien wel deel uit van het landgoed. De boerderijen
         van Eperweg 3 en 5 zijn rijksmonumenten.

         Beleid natuur, landschap en ruimtelijke kwaliteit
         De locatie ligt in het door de provincie Gelderland aangegeven,
         nationaal landschap van de Veluwe. De locatie grenst aan de het
         Gelders Natuurnetwerk en ligt in de Groene Ontwikkelingszone. Hier is
         ruimte voor ontwikkeling mits de natuur- en landschapswaarde worden
         gerespecteerd.

         Van belang is het Landschapsontwikkelingsplan (LOP). Dit advies maakt
         gebruik van de landschapsanalyse uit dat plan en is een uitwerking van
         het daarin verbeelde beleid. De locatie ligt in het deelgebied kleinschalig
         en lineaire kampenlandschap. Het landgoed als geheel vormt hierin
         een waardevol landschapselement. De landgoederen in het gebied
         vormen de verbinding tussen het kampenlandschap op de flanken
         van de Veluwe en de kampen op de noordelijke dekzandrug. Ook
         zijn hier oude bouwlanden aanwezig, behoud van deze open ruimtes
         binnen het besloten karakter van de randen van Veluwe is van groot
         belang voor het landschap en de cultuurhistorie. Het LOP zet in op het
         behoud en herstel van landschapselementen zoals houtwallen, singels
         en erfbeplanting ter versterking van het kleinschalige en afwisselende
         kampenlandschap

         Verder is het welstandsbeleid van toepassing. Het welstandsbeleid
         is gericht op een bebouwing die zich voegt naar haar plek in het
         landschap: eenvoud, natuurlijke materialen en terughoudend
         kleurgebruik.




5   Gelders Genootschap
</pre>

====================================================================== Einde pagina 5 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 6 ======================================================================

<pre>Analyse landschap en landgoed




         Circa 1810                                                        Circa 1900




         Circa 1930                                                        Luchtfoto 2014




6   Notitie van uitgangspunten en randvoorwaarden| ERVENCONSULENT | 2019
</pre>

====================================================================== Einde pagina 6 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 7 ======================================================================

<pre>Analyse landschap en landgoed
         Landschap                                                                 Aanknopingspunten ontwikkeling landschap
         Het gebied is in de middeleeuwen ontgonnen vanaf de Broekdijk             • Ontginningstructuur.
         (huidige Zuiderzeestraatweg). Het is een rationele en planmatige          • Ligging op landschapsovergang van hoog naar laag.
         ontginning met smalle lange percelen, gescheiden door sloten.             • Waardevolle aanleg van het landgoed op oude ontginningsstructuur.
         Het landgoed is later aangelegd. De plek, op de overgang van hoog naar    • Verschillende tijdslagen in aanleg.
         laag, van droog naar nat is een karakteristieke plek voor landgoederen.   • Zichtlijn vanuit het landhuis.
         De landbouw heeft een belangrijke rol op het landgoed. In de              • Belang van landbouw voor het landgoed.
         hoogtijdagen waren er 11 pachtboerderijen. Boerderij Westbroek is de      • Oudste boerderij van het landgoed.
         oudste boerderij op het landgoed. In de aanleg van het landgoed is de
         oorspronkelijke ontginning goed te herkennen.

         Landgoed
         Het landhuis (of delen daarvan) stamt uit 1728 en is daarna een aantal
         malen herbouwd of verbouwd.

         De historische tuin- en parkaanleg is bijzonder vanwege:
         • de 18e-eeuwse formele lanenstructuur van het landgoed met
            daarin het kasteeleiland waar in het begin van de 20ste eeuw een
            geometrische tuinaanleg werd gecreëerd binnen de 18e-eeuwse
            geometrische tuinstructuur;
         • de overtuin (weide t.o. het kasteeleiland) als verlandschappelijkt
            weiland met boomgaard, waarbij de 18e-eeuwse hoofdzichtlijn
            gerespecteerd werd;
         • als representatief voorbeeld van een midden-19de-eeuwse aanleg
            in landschapsstijl. Weliswaar zijn de grootste landschappelijke
            parkdelen buiten de kern, maar ten noorden en ten oosten van het
            kasteeleiland liggen onderdelen van het landschapspark dat bij het
            bezit van familie Heusdens hoort. De relatie van deze onderdelen
            met het kasteeleiland én met het omliggende landgoed is essentieel
            voor de cultuurhistorische waarde en de landschappelijke beleving.
         • vanwege de ensemblewaarde van de buitenplaats.
         • zichtlijn aan beide zijde van het landhuis. Aan de westzijde is deze
            verwaterd.


                                                                                   Landgoed Zwaluwenburg op de (geogerefereerde) militair-topografische kaart van M.J. de
                                                                                   Man, 1802-1812. Ter indicatie is de begrenzing van het rijksbeschermde complex aangeven
                                                                                   (stippellijn). Rood = hoofdzichtas; groen = laan; blauw = water.
                                                                                   (uit cultuurhistorische analyse landgoed Zwaluwenburg, Elyze Storms, Gelders Genootschap)



7   Gelders Genootschap
</pre>

====================================================================== Einde pagina 7 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 8 ======================================================================

<pre>Analyse erf
                                                                                       Locatie en gebouwen
                                                                                       A = Monumentale boerderij Westbroek, Eperweg

                       M                   I                                               3. Woonruimte en gezamenlijke ruimte voor
                                                                                           cliënten.
                                                                                       B = Winkeltje van ‘s Heeren Loo. Mede-gebruik
                                               B                                           door Biohorma.
                                                   C                                   C = Konijnenschuur cliënten ‘s Heeren Loo.
                                                                                       D = Hooiberg als terras voor cliënten en bezoekers.
                                       A                                               E = Dwarshuis boerderij Berghorst, Eperweg 5.
                                                   D                                       Woonruimte voor cliënten.
                                                                                       F = Entree en parkeerruimte van zorgboerderij en
                                                                                           A. Vogel Tuinen.
                                                                                       G = Hoofdtoegangsweg erf Eperweg 3, niet voor
                                                                                           bezoekers.
                           K                                                           H = A. Vogel Tuinen op de waardevolle open es, de
                                                                                           oude akkers.
                                       Q                                               I = Kruiden- theetuin Biohorma.
                           E   L                                                       J = Moestuin zorgboerderij.
                                                       G
                                                                                       K = Oude hooiberg, nog in gebruik.
                                                                               N       L = Veeschuur.
                                                                                       M = Waardevolle hoogstamboomgaard.
                               J                                                       N = Zwaluwenburglaan, belangrijke bomenlaan en
                                                                                           zichtlijn. De weg is openbaar.
                                                                                       O = OverLoopparkeerplaats, wordt gebruikt bij
                                   F                                                       grote drukte.
                                                                       O               P = Rentmeesterswoning bij de entree (buiten
                                                                                           plangebied/opdracht).
                                                                                       Q = Waardevolle open ‘brink’.
                                                                                       Groene lijnen = waardevolle groenstructuren
                                                                                       Blauwe pijl = oude zichtlijn, aan deze zijde van het
                                                                                       kasteeleiland dicht gegroeid.
                                                                                   H   Oranje pijlen = toegang boerderij Westbroek.
                                                                                       Gele pijl = Zwaluwenburglaan.
                                                                                       Blauwe cirkel = waardevolle open ruimten.

                                           P
Luchtfoto erven 2014



8       Notitie van uitgangspunten en randvoorwaarden| ERVENCONSULENT | 2019
</pre>

====================================================================== Einde pagina 8 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 9 ======================================================================

<pre>Analyse erf
         Erf
         Boerderijen Westbroek en Berghorst vormen een waardevol
         ensemble. Het samenspel van de groenstructuren en de bebouwing
         en de grotendeels eenvoudige erfinrichting zijn daarvoor belangrijk.
         De karakteristieke indeling van ‘voor’ en ‘achter’ zijn nog goed te
         herkennen en belangrijk voor de uitstraling van een historisch erf.
         Voorzijde is de representatieve zijde bij het voorhuis met tuin.
         Achterzijde is het werkerf met de schuren en een functionele inrichting
         met open ruimte zoals de brink tussen de boerderijen in.
         Aan de oostzijde van boerderij Westbroek, rondom het bakhuis/
         veeschuur, de hooiberg en houten schuur is de inrichting wat
         verrommeld. Het zelfde geld voor de ruimte tussen het bos en het              Parkeerplaats.
         toegangspad.
         Op drukke dagen is parkeren een probleem. De bestaande parkeerplaats
         is niet efficiënt ingericht en te klein wanneer er activiteiten zijn. Er is
         naast de Zwaluweburgerlaan een overLoopparkeerplaats op de es. Dit
         vanwege de uitstraling van het landgoed een ongewenste locatie.

         Aanknopingspunten ontwikkeling erf
         • Behoud eenvoudige, open en agrarische uitstraling.
         • Rommelige uitstraling oostzijde verbeteren.
         • Herkenbare indeling in ‘voor’-erf en ‘achter’-erf.
         • Waardevolle groenstructuren zoals, weiden, bomenrijen en - lanen,
            boomgaard en moestuin.
                                                                                       Essen met tuinaanleg.
         • Behoud waardevolle open ruimte zoals de brink en de es.
         • Oorspronkelijke structuur en inrichting (oude kaarten) grotendeels
            intact.
         • Parkeerruimte op drukke dagen voldoet niet.
         • Behoud hiërarchie op het erf. Nieuwe bebouwing gaat geen
            concurrentie aan met bestaande bebouwing.




                                                                                       Rommelige uitstraling oostzijde.



9   Gelders Genootschap
</pre>

====================================================================== Einde pagina 9 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 10 ======================================================================

<pre>Analyse gebouwen

                                                                   I
                                       H
                                                                     B

                                                                            C

                                                                 A
                                                                            D

                                                                                    M


                                            G

                                                                                L
                                                  F
                                             E


                                                   J



                                                       K




          Luchtfoto erven 2014




10   Notitie van uitgangspunten en randvoorwaarden| ERVENCONSULENT | 2019
</pre>

====================================================================== Einde pagina 10 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 11 ======================================================================

<pre>Analyse gebouwen
          Locatie en gebouwen
          A=      Rijksmonument boerderij Westbroek, Eperweg 3. Woonruimte en
                  gezamenlijke ruimte voor cliënten.
          B=      Rijksmonument voormalige veeschuur en bakhuis, nu winkeltje ‘s
                  Heeren Loo.
          C=      Konijnenschuur, werkschuur cliënten ‘s Heeren Loo. Waardevolle
                  gebintconstructie.
          D=      Voormalige IJzeren kapberg, overkapping, terras voor bezoekers en
                  cliënten.
          E=      Rijksmonument daglonershuisje/boerderij Berghorst, Eperweg 5.
                  Woonruimte voor cliënten.
          F=      Veeschuur, geen monumentale waarde.                                 Boerderij Westbroek, Eperweg 3
          G=      IJzeren kapberg, hooiberg. Is gemeentelijk monument en een		
                  karakteristiek element voor de regio.
          H=      Hoogstamboomgaard.
          I=      Kruidentuin Biohorma.
          J=      Moestuin zorgboerderij.
          K=      Hoofdparkeerplaats zorgboerderij en tuinen.
          L=      Hoofdtoegangsweg erf Eperweg 3, niet voor bezoekers.
          M=      Kippenhok, geen cultuurhistorische waarde.

          Aanknopingspunten ontwikkeling gebouwen
          • Bijzondere cultuurhistorische waarde van het erf en rijksmonumenten.
          • Boerderij Westbroek de eerste en oudste boerderij van landgoed
                                                                                      Boerderij Berghorst, Eperweg 5
             Zwaluwenburg.
          • Gave en vrijwel onaangetaste gevels van de boerderij Westbroek, de
             veeschuur en het daglonershuisje/boerderij Berghorst.
          • Interieurs verbouwd met aandacht voor historische structuur.
          • Waardevolle agrarische en historische elementen op het erf nog
             aanwezig zoals de hooibergen en boomgaard.
          • Tijdens de restauratie in 1999 veel aandacht voor het historische erf.
          • Ensemblewaarde erf en gebouwen.
          • Kleinschaligheid van het complex.




                                                                                      Erf Eperweg 3 met links het bakhuis.



11   Gelders Genootschap
</pre>

====================================================================== Einde pagina 11 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 12 ======================================================================

<pre>Advies
Waardenkaart
                                                                              Waardestelling
                                                                              Op basis van een cultuurhistorische analyse is het mogelijk om
                                                                              een onderlinge vergelijking te maken van de cultuurhistorische
                                                                              waarden van verschillende onderdelen van het complex. Deze
                                                                              onderlinge vergelijking wordt een waardenstelling genoemd.

                                                                              Doel van de waardenstelling is het bepalen van het relatieve
                                                                              belang van de cultuurhistorische/monumentale waarden van
                                                                              onderdelen van het erf, voorafgaande aan een herbestemming
                                                                              of herontwikkeling. Zo wordt inzichtelijk welke onderdelen te
                                                                              behouden, te vervangen of te verwijderen zijn. Deze waarden
                                                                              word in kleuren aangegeven op de plattegronden van het
                                                                              object.
                                                                              Hierbij wordt de volgende legenda gehanteerd.

                                                                                       Hoge waarde
                                                                              Deze elementen zijn in fysieke zin van groot belang vanwege
                                                                              hun uiterlijke verschijningsvorm en hun essentiële functie
                                                                              in de structuur van het object. Bij interventies aan deze
                                                                              elementen is het uitgangspunt dat een terughoudend karakter
                                                                              hebben, het totale beeld én de functionaliteit in sterke mate
                                                                              ten goede komen en van zeer hoge kwaliteit zijn.

                                                                                      Positieve waarde
                                                                              Deze elementen spelen een belangrijke rol in de structuur
                                                                              van het gebouw. Bij interventies aan deze elementen is het
                                                                              uitgangspunt dat de structuur van het gebouw of ruimte niet
                                                                              wordt beschadigd, dat het totaalbeeld of de functionaliteit
                                                                              wordt verbeterd en de interventie van hoge kwaliteit is.

                                                                                       Indifferente waarde
                                                                              Deze elementen zijn van geringe waarde, zowel in fysieke zin
                                                                              als in structurele zin. Zij kunnen zonder verlies aan waarden
                                                                              aangepast of verwijderd worden. Ook bij deze interventies
                                                                              mag uiteraard worden verwacht dat de kwaliteit van het totale
                                                                              object wordt verbeterd.




12     Notitie van uitgangspunten en randvoorwaarden| ERVENCONSULENT | 2019
</pre>

====================================================================== Einde pagina 12 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 13 ======================================================================

<pre>Advies
Dynamische waardenkaart
                             Naar een verantwoorde herontwikkeling
                             Om van een waardenstelling tot een verantwoorde
                             herontwikkeling te komen is een vertaalslag nodig. In deze
                             paragraaf wordt die vertaalslag gemaakt. Met behulp van
                             kleurvlakken, lijnen en pijlen wordt aangegeven wat vanuit
                             cultuurhistorie mogelijk is qua ontwikkeling op het erf. Op deze
                             manier is beter inzichtelijk waar – rekening houdend met de
                             waardenstelling – ruimte is voor transformatie en interventies
                             (wijzigingen). Hierbij wordt de volgende legenda gehanteerd.

                                       Te ontwikkelen objecten: Deze kleurvlakken geven
                             op een terreintekening aan welke objecten (her)ontwikkeld
                             kunnen worden.

                                       Ontwikkelingsruimte: Binnen deze ruimten zijn
                             vanuit het oogpunt van cultuurhistorie ontwikkelingen
                             mogelijk.
                                       Belangrijke structuurlijnen: Herkenbaar laten c.q.
                             versterken van deze structuurlijnen komt de kwaliteit van het
                             plan ten goede.

                                       Te verbeteren objecten: Objecten of delen van
                             objecten die een kwaliteitsslag kunnen gebruiken.

                                       Logistiek en benadering: Deze pijlen geven aan
                             welke routes en logistieke lijnen in de historische ontwikkeling
                             passen; bij herontwikkeling kunnen deze worden opgepakt.

                                      ‘Voorerf-groen’: Binnen deze zone is het wenselijk
                             om groen te ontwikkelen dat past bij het woongedeelte van
                             een boerderij. Denk aan een moestuin of een siertuin.



                                        ‘Achtererf-groen’: Binnen deze zone is het wenselijk
                             om groen te ontwikkelen dat past bij het bedrijfsmatige
                             gedeelte van een boerderij. Denk aan open ruimte (erf),
                             enkele solitaire bomen, singelachtige beplanting of een
                             geriefhoutbosje.


13     Gelders Genootschap
</pre>

====================================================================== Einde pagina 13 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 14 ======================================================================

<pre>Uitgangspunten en advies
          Scenario’s                                                                 Uitgangspunten ontwikkeling gebouwen
          Tijdens de workshop zijn er verschillende scenario’s en nieuwe ideeën      • Ontwikkelingen vinden plaats met respect voor de bijzondere
          besproken. Alle scenario’s gaan uit van het combineren van functies en         cultuurhistorische waarde van het erf en de rijksmonumenten.
          organisaties. De kracht zit in de samenwerking tussen de partijen.         • Boerderij Westbroek de eerste en oudste boerderij van landgoed
          Voor Biohorma is de uitstraling en beleving van het merk belangrijk. ‘s        Zwaluwenburg.
          Heeren Loo heeft belang bij een goede huisvesting dat voldoet aan de       • Behoud gave en vrijwel onaangetaste gevels van de boerderij
          huidige eisen met zelfstandige studio’s en voorzieningen, op een rustige       Westbroek, de veeschuur en het daglonershuisje/boerderij
          groene plek met mogelijkheden voor dagbesteding voor hun cliënten.             Berghorst.
          De plek zelf stelt ook haar eisen, monumentale gebouwen en erven           • Aanpassing van de gebouwen met respect voor de historische
          die onderdeel uitmaken van een rijksbeschermd landgoed. Activiteiten           structuur van de interieurs.
          moeten passen bij de cultuurhistorische en landschappelijke waarden        • Behoud waardevolle elementen op het erf nog aanwezig zoals de
          van de locatie.                                                                hooibergen en boomgaard.

          Uitgangspunten ontwikkeling landschap                                      Toelichting - Advies
          • Ontwikkelingen houden rekening met de aanleg op de oude                  Het is belangrijk een goede balans te vinden tussen de activiteiten,
              ontginningsstructuur.                                                  de verschillende partijen en de cultuurhistorische waarden van erf en
          • Ligging op landschapsovergang van hoog naar laag.                        gebouwen.
          • Verschillende tijdslagen in aanleg blijven zichtbaar.                    De functies van ‘s Heeren Loo worden geclusterd, de studio’s voor
          • Versterkt de zichtlijn vanuit het landhuis naar het erf.                 cliënten worden gerealiseerd in de bestaande bebouwing met behoud
          • Belangrijk de rol van landbouw voor het landgoed zichtbaar te            van monumentale waarden. Het gaat om de twee boerderijen, de
              houden zoals een agrarische inrichting van de oude essen/akkers.       oude stal (voormalige winkel) en een nieuw te realiseren schuur, ter
          • Boerderij Westbroek is de oudste boerderij van het landgoed.             vervanging van de bestaande schuur. De uitstraling en monumentale
          Uitgangspunten ontwikkeling erf                                            waarden van het oude erf blijven gewaardborgd. Voor de cliënten van ‘s
          • Behoud eenvoudige, open en agrarische uitstraling.                       Heeren Loo is er zo meer rust.
          • Rommelige uitstraling oostzijde erf verbeteren.                          Het bezoekerscentrum en functies van Biohorma / A. Vogel Tuinen
          • Herkenbare indeling in ‘voor’ en ‘achter’ in stand houden.               krijgen een nieuwe plek aan het erf in de schuurachtige nieuwbouw dat
          • Tijdens de restauratie in 1999 veel aandacht voor het historische        aansluit bij de karakteristieken van het erf en het landgoed. Biohorma
              erf. Bij herontwikkeling deze uitstraling behouden.                    kan zo meer kwaliteit bieden aan haar bezoekers.
          • Behoud hiërarchie op het erf. Nieuwe bebouwing is ondergeschikt          De gasten van Biohorma en de cliënten van ‘s Heeren Loo gebruiken
              aan de boerderijen.                                                    zo elk een eigen deel van het erf waarbij rekening is gehouden met de
          • Waardevolle groenstructuren zoals, weiden, bomenrijen en - lanen,        uitgangspunten voortkomend uit het proces en de waarden van het erf.
              boomgaard en moestuin behouden en versterken.
          • Behoud waardevolle open ruimte zoals de brink en de es.
          • Brink blijft open met een eenvoudige agrarische uitstraling.
          • Behoud de oorspronkelijke structuur en inrichting. Deze is
              grotendeels nog intact.
          • Parkeren op de es is ongewenst. Bestaande parkeerruimte kan
              geoptimaliseerd worden.


14   Notitie van uitgangspunten en randvoorwaarden| ERVENCONSULENT | 2019
</pre>

====================================================================== Einde pagina 14 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 15 ======================================================================

<pre>Uitwerking
                                                          Uitwerking door Johan Hofman Architect:
                                                          A Monumentale boerderij Westbroek, interne verbouwing naar 6
                                                              studio’s en gezamenlijke ruimte voor cliënten ‘s Heeren Loo.
                                                          B Oude stal, huidige winkel Biohorma, interne verbouwing naar
                                                              2 studio’s voor clienten ‘s Heeren Loo.
                                      B
                                                          C Nieuwe schuurachtige volume ca. 75 m2 voor 2 studio’s voor
                                                              cliënten ‘s Heeren Loo (ter vervanging van oude schuur).
                                          C
                                                          D Bestaande hooiberg blijft terras voor cliënten ‘s Heeren Loo.
                                                          E Nieuwe schuurachtig volume ca. 275 m2 als
                                                              bezoekerscentrum A. Vogel Tuinen met winkel, demo-
                                  A                           ruimte, koffievoorziening, toiletten en rust-, was-, en
                                          D                   gereedschapsruimte voor de tuinmedewerkers.
                                                          F   Wandelpad van bezoekerscentrum naar tuinen.
                                                          G Dwarshuis boerderij Berghorst, interne verbouwing naar 2
                                                              studio’s voor cliënten ‘s Heeren Loo.
                                              E           H Schuur voor dieren (blijft ongewijzigd).
                                                          I   Oude hooiberg (blijft ongewijzigd).
              I                                           J   Waardevolle open ‘brink’, blijft open maar wordt wel opnieuw
                                                              ingericht.
                                                          K Herinrichting parkeerterrein zorgboerderij en A. Vogel Tuinen.
                   H                                      L   A. Vogel Tuinen.
                                                  F       Blauwe cirkel: functies ‘s Heeren Loo
               G                                          Groene cirkel: functies Biohorma
                                  J




                              K                       L
Uitwerking




15      Gelders Genootschap
</pre>

====================================================================== Einde pagina 15 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 16 ======================================================================

<pre>Uitwerking                     Johan Hofman                              Inspiratiebeelden




          Nieuwbouw schuur (vervanging) met studio’s.




          Nieuw schuurvolume voorde A. Vogel tuinen, onderdeel van het
          monumentale erf.


                                                                                         Eenvoudige inrichting




                                                                                         Open en sobere inrichting




16   Notitie van uitgangspunten en randvoorwaarden| ERVENCONSULENT | 2019
</pre>

====================================================================== Einde pagina 16 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 17 ======================================================================

<pre>BIJLAGE: Erfprincipes
Van oudsher zijn erven op een bepaalde manier ontstaan en gegroeid. Daardoor zijn het duidelijk herkenbare eenheden met een logische plek in het landschap.
Bij transformatie van erven is het belangrijk om de herkenbare eenheid van erven te behouden. Onderstaande, zogenaamde erf-principes zijn daarom ook het
uitgangspunt bij de advisering bij erftransformaties. Zodat het nieuwe erf bijdraagt aan de versterking van het landschap en de ruimtelijke kwaliteit.

                                1. Een erf is een herkenbaar ensemble in                                           4. Er is een duidelijke hoofdentree.
                                het landschap. Het bestaat uit gebouwen,
                                erfinrichting en beplanting.




                                2. Het erf wordt gevormd door een aantal
                                                                                                                   5. Het erf is verankerd in het landschap
                                gebouwen waarvan er één de belangrijk-
                                ste is. Het hoofdgebouw staat voor op                                              door o.a. positie en oriëntatie
                                het erf.                                                                           van gebouwen, erfbeplanting en
                                                                                                                   wandelpaden.




                                3. De gebouwen staan dicht bij elkaar,
                                gegroepeerd op en rond een gemeen-
                                schappelijke ruimte.




17    Gelders Genootschap
</pre>

====================================================================== Einde pagina 17 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 18 ======================================================================

<pre>Gelders Genootschap • Postbus 68 •  6800AB Arnhem

T(026) 442 1742 • info@geldersgenootschap.nl
</pre>

====================================================================== Einde pagina 18 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 19 ======================================================================

<pre>                                                                                 LANDSCHAPSPLAN



                                                                                   schaal 1:1000

                                                                         0   5                30




                    B                                       op bestaand erf parkeren (9 pp.)

                        C                                            bestaande erf boerderij
                                                                  handhaven (halfverharding)


                A       D
                                                          bestaande bomenrand handhaven

                                               bestaande groen rondom bezoekerscentrum
                                                               zoveel mogelijk handhaven
                            E
        H
                                                    bestaande groene brink blijft handhaven

            G
                                            bestaand pad (halfverharding) blijft gehandhaafd
        F
Ep
erw
   eg




                                             bestaande parkeerplaats (51 pp.) herstructuren
                                                  voorzien van haflverharding als bestaand
                                                               bomen blijven gehandhaafd



                                I
                                    A=       Monumentale boerderij Westbroek, Eperweg 3
                                    		                                       (interne wijziging)
                                    B =		                        Oude stal (interne wijziging)
                                    C=      Nieuwe schuurachtig volume (studio’s) ca 75 m2
                                    D=   Hooiberg als terras voor clienten (blijft ongewijzigd)
                                    E=        Nieuwe bezoekerscentrum volume ca 275 m2
                                    F=            Dwarshuis boerderij Berghorst, Eperweg 5
                                                                             (interne wijziging)
                                    G=                             Schuur (blijft ongewijzigd)
                                    H=                     Oude hooiberg (blijft ongewijzigd)
                                    I=                                           A Vogel Tuinen




                                                                    JOHANHOFMAN Architect
</pre>

====================================================================== Einde pagina 19 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 20 ======================================================================

<pre>Akoestisch onderzoek wegverkeerslawaai
Eperweg 3-5, ‘t Harde




 Juli 2020        Status: Definitief
</pre>

====================================================================== Einde pagina 20 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 21 ======================================================================

<pre>                                  Akoestisch onderzoek wegverkeerslawaai Eperweg 3-5, ‘t Harde
                                                                                    Definitief




Auteur:         T. Zomerdijk
Opdrachtgever   Biohorma/ ’s Heerenloo
Status:         Definitief
Datum:          Juli 2020
Projectnummer   2019-170




                                                                                         BJZ.nu   2
                                                                  Ruimtelijke Plannen en Advies
</pre>

====================================================================== Einde pagina 21 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 22 ======================================================================

<pre>                                                                Akoestisch onderzoek wegverkeerslawaai Eperweg 3-5, ‘t Harde
                                                                                                                  Definitief

INHOUDSOPGAVE

HOOFDSTUK 1 INLEIDING ................................................................................... 4
HOOFDSTUD 2 WETTELIJK KADER ......................................................................... 6
  2.1    ALGEMEEN ................................................................................................................................................. 6
  2.2    ZONE LANGS WEGEN .................................................................................................................................... 6
  2.3    GRENSWAARDEN ......................................................................................................................................... 6
  2.4    BEREKENEN GELUIDSBELASTING ...................................................................................................................... 7
  2.5    GEMEENTELIJK GELUIDSBELEID ....................................................................................................................... 7

HOOFDSTUK 3              UITGANGSPUNTEN ........................................................................ 9
  3.1    SITUATIE PROJECTGEBIED............................................................................................................................... 9
  3.2    VERKEERSGEGEVENS ................................................................................................................................... 10

HOOFDSTUK 4 RESULTATEN .............................................................................. 11
  4.1    BEREKENINGEN ......................................................................................................................................... 11
  4.2    GELUIDSBELASTING .................................................................................................................................... 11
  4.3    HOGERE WAARDE ...................................................................................................................................... 11
  4.4    BESTAANDE GELUIDGEVOELIGE FUNCTIES ........................................................................................................ 11

HOOFDSTUK 5 CONCLUSIE ................................................................................ 12
BIJLAGEN                ............................................................................................... 13
  BIJLAGE 1     VERKEERSGEGEVENS ........................................................................................................................... 14
  BIJLAGE 2     REKENMODEL.................................................................................................................................... 15
  BIJLAGE 3     REKENRESULTATEN............................................................................................................................. 16
  BIJLAGE 4     ITEMEIGENSCHAPPEN.......................................................................................................................... 17




                                                                                                                                             BJZ.nu                     3
                                                                                                                      Ruimtelijke Plannen en Advies
</pre>

====================================================================== Einde pagina 22 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 23 ======================================================================

<pre>                                                         Akoestisch onderzoek wegverkeerslawaai Eperweg 3-5, ‘t Harde
                                                                                                           Definitief

HOOFDSTUK 1                      INLEIDING
Aan de Eperweg 3-5 in ’t Harde bevinden zich Zorgboerderij Westbroek van ’s Heerenloo en de A. Vogeltuinen.
’s Heerenloo is voornemens enkele zorgstudio’s in bestaande en nieuw op te richten bebouwing te realiseren.
Daarnaast wil ’s Heerenloo enkele bestaande gebouwen met zorgstudio’s intern verbouwen, zodat deze beter
aan de wensen van deze tijd voldoen. Biohorma is voornemens een bezoekerscentrum te realiseren. In
afbeeldingen 1.1 en 1.2 is de ligging van het projectgebied indicatief ten opzichte van respectievelijk de kern ‘t
Harde en de directe omgeving weergegeven. Het projectgebied is indicatief met rode cirkel/lijn aangegeven.




Afbeelding 1.1 Ligging projectgebied ten opzichte van de kern ‘t Harde (Bron: Arcgis)




Afbeelding 1.2 Ligging projectgebied ten opzichte van de directe omgeving (Bron: Arcgis)


                                                                                                                  BJZ.nu   4
                                                                                           Ruimtelijke Plannen en Advies
</pre>

====================================================================== Einde pagina 23 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 24 ======================================================================

<pre>                                             Akoestisch onderzoek wegverkeerslawaai Eperweg 3-5, ‘t Harde
                                                                                               Definitief
Ten behoeve van de voorgenomen ontwikkeling dient een ruimtelijke procedure te worden doorlopen. De te
realiseren zorgstudio’s betreffen nieuwe geluidsgevoelige objecten in het kader van de Wet geluidhinder. In
het kader van ruimtelijke procedure is het benodigd de geluidbelasting ter plaatse van te realiseren
zorgstudio’s te toetsen aan het stelsel van voorkeurswaarde en maximale ontheffingswaarden uit de Wet
geluidhinder. In voorliggend geval betreft het enkel het aspect wegverkeerslawaai.
Het onderzoek is uitgevoerd volgens de regels van het vigerende Reken- en meetvoorschrift geluid 2012. In
voorliggende rapportage zijn de uitgangspunten, rekenresultaten en conclusies van het onderzoek beschreven.




                                                                                                      BJZ.nu   5
                                                                               Ruimtelijke Plannen en Advies
</pre>

====================================================================== Einde pagina 24 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 25 ======================================================================

<pre>                                                        Akoestisch onderzoek wegverkeerslawaai Eperweg 3-5, ‘t Harde
                                                                                                          Definitief

HOOFDSTUD 2                     WETTELIJK KADER

2.1       Algemeen

Artikel 77 van de Wet geluidhinder (Wgh) bepaalt dat bij de voorbereiding van een bestemmingsplan,
wijzigingsplan, uitwerkingsplan of bij het voorbereiden van een omgevingsvergunning voor een buitenplanse
afwijking akoestisch onderzoek uitgevoerd dient te worden. Doel van dit onderzoek is de geluidsbelasting aan
de gevel van een geluidsgevoelig object als gevolg van de weg te bepalen. Onderzoek is enkel noodzakelijk
indien een geluidsgevoelige bestemming zich binnen de wettelijke geluidszone van een weg bevindt. In de
volgende paragraaf wordt nader ingegaan op de wettelijke geluidszone van wegen.


2.2       Zone langs wegen

Artikel 74.1 van de Wgh bepaalt dat wegen een wettelijke geluidszone hebben. De breedte van de geluidszone
is afhankelijk van het aantal rijstroken en of de weg in stedelijk of in buitenstedelijk gebied is gelegen. In tabel
1 worden de wettelijke geluidszones weergegeven.
 Aantal rijstroken                             Stedelijk gebied                    Buitenstedelijk gebied
 1 of 2                                        200 m                               250 m
 3 of 4                                        350 m                               400 m
 5 of meer                                     350 m                               600 m
Tabel 1 Wettelijke geluidszones wegen (Bron: wetten.overheid.nl)

De wettelijke geluidszone bevindt zich aan weerszijde van de weg en begint naast de buitenste rijstrook.
Eventuele parkeerstroken, voet- en fietspaden en vluchtstroken behoren niet tot de weg.
Binnen de zone van een weg dient akoestisch onderzoek plaats te vinden naar de geluidsbelasting op de
binnen de zone gelegen woning(en). Bij het berekenen van de geluidsbelasting wordt de Lden-waarde in dB
bepaald. De Lden-waarde is het energetisch en naar tijdsduur van de beoordelingsperiode gemiddelde van de
volgende waarden:
      •   Het geluidsniveau in de dagperiode (tussen 7.00 en 19.00 uur);
      •   Het geluidsniveau in de avondperiode (tussen 19.00 en 23.00 uur) + 5 dB;
      •   Het geluidsniveau in de nachtperiode (tussen 23.00 en 7.00 uur) + 10 dB.
De berekende geluidsbelasting dient aan de voorkeurswaarde en indien nodig aan de uiterste grenswaarde
van de Wgh worden getoetst.
Op basis van artikel 74.2 van de Wgh gelden de in tabel 1 opgenomen zones niet voor:
      •   Wegen die als woonerf zijn aangeduid;
      •   Wegen met een maximumsnelheid van 30 km/uur.
Het feit dat er voor de hiervoor genoemde gevallen geen wettelijke geluidszone geldt, betekent niet dat een
akoestisch onderzoek automatisch niet benodigd is. Indien vooraf aangenomen kan worden dat er niet aan de
voorkeurswaarde van 48 dB kan worden voldaan, dient er een akoestisch onderzoek uitgevoerd te worden. De
geluidsbelasting van de weg kan hierdoor meegenomen worden in de belangenafweging in het kader van ‘een
goede ruimtelijke ordening’.


2.3       Grenswaarden

In de Wgh worden eisen gesteld aan de maximaal toelaatbare geluidsbelasting op gevels van nog niet
geprojecteerde woningen of gebouwen als vervangende nieuwbouw die binnen de geluidszone van een weg
liggen. Met niet geprojecteerde woningen of gebouwen worden bedoeld:
‘woningen of gebouwen waarvoor het geldende bestemmingsplan verlening van de omgevingsvergunning
voor een bouwactiviteit als bedoeld in artikel 2.1, eerste lid, onder a, van de Wet algemene bepalingen
omgevingsrecht niet toelaat’


                                                                                                               BJZ.nu   6
                                                                                        Ruimtelijke Plannen en Advies
</pre>

====================================================================== Einde pagina 25 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 26 ======================================================================

<pre>                                                      Akoestisch onderzoek wegverkeerslawaai Eperweg 3-5, ‘t Harde
                                                                                                        Definitief


De voorkeurswaarde voor de geluidsbelasting door wegverkeer bedraagt 48 dB. Bij een hogere
geluidsbelasting kunnen burgemeester en wethouders een hogere waarde vaststellen. Voor een hogere
waarde geldt een maximum, afhankelijk van de ligging van een geluidsgevoelig object. In tabel 2 is de hoogst
mogelijke grenswaarde voor niet geprojecteerde woningen of gebouwen als gevolg van wegverkeerslawaai
weergegeven (artikel 83 Wgh).
 Locatie woning                                                     Hoogst mogelijke waarde wegverkeerslawaai
 Stedelijk gebied                                                   63 dB
 Buitenstedelijk gebied                                             53 dB
Tabel 2 Hoogst mogelijke grenswaarde wegverkeerslawaai (Bron: wetten.overheid.nl)

Het vaststellen van een hogere waarde is enkel mogelijk indien maatregelen om de geluidsbelasting te
reduceren op bezwaren stuiten van stedenbouwkundige, verkeerskundige, vervoerskundige, landschappelijke
of financiële aard. Hierbij dient afgewogen te worden of de cumulatieve geluidsbelasting (het totaal van de
geluidsbelasting van alle wegen gezamenlijk) niet leidt tot een onaanvaardbare geluidsbelasting.
Bij het vaststellen van een hogere waarde dient bij de bouwvergunningsaanvraag aangetoond te worden dat
aan de gestelde geluidseisen (binnenwaarde in de geluidgevoelige ruimten 33 dB) wordt voldaan zoals in
artikel 3.1 van het bouwbesluit en in artikel 4.4 van het Besluit geluidhinder genoemd wordt.


2.4       Berekenen geluidsbelasting

De geluidsbelasting dient per weg afzonderlijk berekend en aan de voorkeurswaarde getoetst te worden.
Voordat de geluidsbelasting aan de voorkeurswaarde van 48 dB getoetst wordt, mag de berekende
geluidsbelasting op basis van artikel 110g van de Wgh, aangevuld met artikel 3.4 van het Reken- en
meetvoorschrift geluid 2012, worden verminderd. Reden hiervoor is de verwachting dat de geluidsproductie
van motorvoertuigen steeds verder af zal nemen. De geluidsbelasting mag in de volgende situaties worden
verminderd met:
      •   5 dB voor wegen met een maximumsnelheid tot 70 km/uur;
Voor wegen met een maximumsnelheid van 70 km/uur of meer mag de geluidsbelasting worden verminderd
met:
      •   4 dB indien de geluidsbelasting zonder reductie 57dB bedraagt;
      •   3 dB indien de geluidsbelasting zonder reductie 56 dB bedraagt;
      •   2 dB voor overige geluidsbelasting.
Uit uitspraak 201304862/3/R2 van de Raad van State blijkt dat het voor wegen met een snelheidsregime van
30 km/uur eveneens is toegestaan de geluidsbelasting met 5 dB te verminderen. Bij lagere snelheden wordt de
geluidsemissie voornamelijk door motorgeluid veroorzaakt, bandengeluid speelt hierbij een minder grote rol.
Toekomstige geluidsreductie is in de toekomst voornamelijk te verwachten door het gebruik van stillere
motoren. De aftrek van 5 dB kan daardoor ook toegepast worden bij snelheden van 30 km/uur of minder.


2.5       Gemeentelijk geluidsbeleid

De gemeente Elburg beschikt over eigen geluidsbeleid. In de volgende tabellen is het beleid ten aanzien van
hogere waarden weergegeven.




                                                                                                               BJZ.nu   7
                                                                                        Ruimtelijke Plannen en Advies
</pre>

====================================================================== Einde pagina 26 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 27 ======================================================================

<pre>Akoestisch onderzoek wegverkeerslawaai Eperweg 3-5, ‘t Harde
                                                  Definitief




                                                       BJZ.nu   8
                                Ruimtelijke Plannen en Advies
</pre>

====================================================================== Einde pagina 27 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 28 ======================================================================

<pre>                                                       Akoestisch onderzoek wegverkeerslawaai Eperweg 3-5, ‘t Harde
                                                                                                         Definitief

HOOFDSTUK 3                    UITGANGSPUNTEN

3.1       Situatie projectgebied

Het voornemen bestaat twee studio’s in een bestaand gebouw en twee zorgstudio’s in een nieuw op te richten
gebouw te realiseren. Daarnaast worden enkele bestaande gebouwen met zorgstudio’s intern verbouwd en
wordt er een bezoekerscentrum opgericht. In het kader van voorliggend onderzoek zijn enkel de te realiseren
en studio’s (B en C) van belang, aangezien dit nieuwe geluidsgevoelige functies betreffen. De overige functies
betreffen bestaande geluidgevoelige functies (A en G) of zijn geen geluidsgevoelige functies (het te realiseren
bezoekerscentrum (E), de hooibergen (D en I) en de schuur (H)).
In afbeelding 3.1 is de gewenste situatie weergegeven.




Afbeelding 3.1 Gewenste situatie (Bron: Johan Hofman Architect)

De nieuwe geluidsgevoelige objecten liggen op respectievelijk 90 meter en 110 meter van de Eperweg en de
Zwaluwenburg en daarmee binnen de wettelijke geluidszone van deze wegen. Gezien de afstand tot het
projectgebied (minimaal 110 meter), de lage verkeersintensiteit (het betreft een weg voor
bestemmingsverkeer) en barrièrewerking van tussenliggende bebouwing, wordt aangenomen dat de
geluidsbelasting als gevolg van de Zwaluwenburg dusdanig laag is dat deze weg in het rekenmodel buiten
beschouwing gelaten kan worden.
De Eperweg is wel in het rekenmodel opgenomen, aangezien de verkeersintensiteit van deze weg dusdanig
hoog is dat de Eperweg naar verwachting wel een relevante geluidsbelasting heeft.
In tabel 3 is weergegeven welke uitgangspunten in voorliggend onderzoek voor het rekenmodel zijn
gehanteerd.

 Locatie projectgebied                                              Buitenstedelijk gebied
 Hoogst mogelijke waarde wegverkeerslawaai                          53 dB
 Wgh van toepassing                                                 Ja
 Vermindering geluidsbelasting Eperweg                              2 dB (afhankelijk van geluidbelasting excl. aftrek)
Tabel 3 Uitgangspunten onderzoek wegverkeerslawaai (Bron: BJZ.nu)


                                                                                                                   BJZ.nu   9
                                                                                            Ruimtelijke Plannen en Advies
</pre>

====================================================================== Einde pagina 28 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 29 ======================================================================

<pre>                                                        Akoestisch onderzoek wegverkeerslawaai Eperweg 3-5, ‘t Harde
                                                                                                          Definitief
3.2       Verkeersgegevens

De provincie Gelderland beschikt over de ‘Atlas Gelders Verkeer’ 1, waarin de verkeersgegevens van het jaar
2018 van de Eperweg zijn weergegeven. Het gaat om de voertuigverdeling in absolute aantallen. De
verkeersgegevens zijn als bijlage 1 bijgevoegd.
Voor het berekenen van de etmaalintensiteiten voor het jaar 2030 is, in overleg met de gemeente Elburg,
uitgegaan van een jaarlijkse autonome groei van 2,2%. Als wegdektype is ‘Dunne deklagen A’ aangehouden, op
basis van de Atlas van Gelderland 2.
In tabel 4 zijn de weg- en verkeersgegevens uiteengezet zoals deze zijn gebruikt ten behoeve van het
berekenen van de geluidsbelasting.
 Weg- en verkeersgegevens                                                        Eperweg
 Etmaalintensiteit 2030 weekdag (prognose)                                       14789
 Gemiddelde intensiteit per uur dag (licht/middelzwaar/zwaar)                    883,42/69,75/26,92)
 Gemiddelde intensiteit per uur avond (licht/middelzwaar/zwaar)                  451/17,5/4,00
 Gemiddelde intensiteit per uur nacht (licht/middelzwaar/zwaar)                  122,25/13,38/6,63
 Wettelijke rijsnelheid (km/uur)                                                 80
 Wegdektype                                                                      Dunne deklagen A
Tabel 4 Weg- en verkeergegevens Eperweg




1
  Brongegevens ‘Atlas Gelders Verkeer’ Provincie Gelderland
http://gelderland.maps.arcgis.com/apps/webappviewer/index.html?id=1d005f9242d94009a3a70b9dd264ea8d
2
  Brongegevens type asfalt Eperweg ‘Atlas van Gelderland’ Provincie Gelderland
http://kaarten.gelderland.nl/viewer/app/thema_geluidbelasting



                                                                                                                  BJZ.nu   10
                                                                                           Ruimtelijke Plannen en Advies
</pre>

====================================================================== Einde pagina 29 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 30 ======================================================================

<pre>                                                       Akoestisch onderzoek wegverkeerslawaai Eperweg 3-5, ‘t Harde
                                                                                                         Definitief

HOOFDSTUK 4                    RESULTATEN

4.1       Berekeningen

De overdrachtsberekening voor de wegen is uitgevoerd overeenkomstig Standaard Reken Methode 2 van het
Reken- en meetvoorschrift geluid 2012.
Bij de berekening is uitgegaan van een standaard bodemfactor van 1,0 (akoestisch zacht). In het model zijn de
volgende zaken opgenomen:
      -   wegen met intensiteiten;
      -   gebouwen inclusief hoogte;
      -   (half)verharde bodemgebieden;
      -   rekenpunten op 1,5, 4,5 meter op de relevante gevels.

In bijlage 2 is een uitsnede van het rekenmodel weergegeven.


4.2       Geluidsbelasting
In tabel 5 is de maximale geluidbelasting op de gevels van de te realiseren zorgstudio’s weergegeven. De Geo-
milieu uitdraai van de rekenresultaten is als bijlage 3 bijgevoegd.
  Gebouw                      Hoogte rekenpunt              Geluidsbelasting excl.    Geluidsbelasting incl.
                                                            aftrek                    aftrek 2 dB
  Gebouw B                    1,5 meter                     49 dB                     47 dB
                              4,5 meter                     50 dB                     48 dB
  Gebouw C                    1,5 meter                     44 dB                     42 dB
                              4,5 meter                     45 dB                     43 dB
Tabel 6 Geluidsbelasting wegverkeerslawaai (Bron: BJZ.nu)

De geluidsbelasting door wegverkeerslawaai inclusief aftrek bedraagt maximaal 48 dB. Er wordt daarmee aan
de voorkeurswaarde voldaan.


4.3       Hogere waarde

Een hogere waarde is niet benodigd, aangezien aan de voorkeurswaarde van 48 dB wordt voldaan.


4.4       Bestaande geluidgevoelige functies

Ten aanzien van de bestaande geluidgevoelige functies waar interne verbouwing plaatsvinden (gebouw A en
G) wordt opgemerkt dat bij vergunningverlening voor deze interne verbouwingen aangetoond dient te worden
dat er sprake is van een aanvaardbaar woon- en leefklimaat. Voor gebouw G geldt dat hier een hogere waarde
voor is vastgesteld in het kader van de geluidssanering. Het is hierbij wenselijk dat er een binnenwaarde van
33 dB gerealiseerd wordt, maar een binnenwaarde van 38 dB voldoet ook in het kader van de saneringseis.




                                                                                                              BJZ.nu   11
                                                                                       Ruimtelijke Plannen en Advies
</pre>

====================================================================== Einde pagina 30 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 31 ======================================================================

<pre>                                             Akoestisch onderzoek wegverkeerslawaai Eperweg 3-5, ‘t Harde
                                                                                               Definitief

HOOFDSTUK 5              CONCLUSIE

De geluidsbelasting ten gevolge van wegverkeerslawaai van de Eperweg bedraagt ter plaatse van de te
realiseren zorgstudio’s hoogstens 48 dB. Er wordt daarmee aan de voorkeurswaarde voldaan. Er is ter plaatse
van de te realiseren zorgstudio’s sprake is van een aanvaardbaar woon- en leefklimaat wat betreft het aspect
wegverkeerslawaai.
Ten aanzien van de bestaande geluidgevoelige functies waar interne verbouwing plaatsvinden (gebouw A en
G) wordt opgemerkt dat bij vergunningverlening voor deze interne verbouwingen aangetoond dient te worden
dat er sprake is van een aanvaardbaar woon- en leefklimaat. Voor gebouw G geldt dat hier een hogere waarde
voor is vastgesteld in het kader van de geluidssanering. Het is hierbij wenselijk dat er een binnenwaarde van
33 dB gerealiseerd wordt, maar een binnenwaarde van 38 dB voldoet ook in het kader van de saneringseis.




                                                                                                      BJZ.nu    12
                                                                               Ruimtelijke Plannen en Advies
</pre>

====================================================================== Einde pagina 31 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 32 ======================================================================

<pre>           Akoestisch onderzoek wegverkeerslawaai Eperweg 3-5, ‘t Harde
                                                             Definitief

BIJLAGEN




                                                                  BJZ.nu   13
                                           Ruimtelijke Plannen en Advies
</pre>

====================================================================== Einde pagina 32 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 33 ======================================================================

<pre>                               Akoestisch onderzoek wegverkeerslawaai Eperweg 3-5, ‘t Harde
                                                                                 Definitief
Bijlage 1   Verkeersgegevens




                                                                                      BJZ.nu   14
                                                               Ruimtelijke Plannen en Advies
</pre>

====================================================================== Einde pagina 33 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 34 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 34 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 35 ======================================================================

<pre>                         Akoestisch onderzoek wegverkeerslawaai Eperweg 3-5, ‘t Harde
                                                                           Definitief
Bijlage 2   Rekenmodel




                                                                                BJZ.nu   15
                                                         Ruimtelijke Plannen en Advies
</pre>

====================================================================== Einde pagina 35 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 36 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 36 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 37 ======================================================================

<pre>                              Akoestisch onderzoek wegverkeerslawaai Eperweg 3-5, ‘t Harde
                                                                                Definitief
Bijlage 3   Rekenresultaten




                                                                                     BJZ.nu   16
                                                              Ruimtelijke Plannen en Advies
</pre>

====================================================================== Einde pagina 37 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 38 ======================================================================

<pre>Resultatentabel Eperweg (excl. aftrek)

Rapport:          Resultatentabel
Model:            eerste model
                  LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:            Eperweg
Groepsreductie:   Nee

Naam
Toetspunt   Omschrijving                 X           Y   Hoogte    Dag   Avond   Nacht   Lden
B W_A       Gebouw B westgevel   187962,69   493949,47     1,50   47,6    43,9    39,6   48,5
B W_B       Gebouw B westgevel   187962,69   493949,47     4,50   49,1    45,4    41,1   50,1
C W_A       Gebouw C Westgevel   187976,14   493942,30     1,50   43,2    39,5    35,2   44,2
C W_B       Gebouw C Westgevel   187976,14   493942,30     4,50   44,5    40,8    36,5   45,5




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen

Geomilieu V2020.0 rev 1 Licentiehouder: BJZ.nu B.V.                                             10-7-2020 13:56:42
</pre>

====================================================================== Einde pagina 38 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 39 ======================================================================

<pre>                                Akoestisch onderzoek wegverkeerslawaai Eperweg 3-5, ‘t Harde
                                                                                  Definitief
Bijlage 4   Itemeigenschappen




                                                                                       BJZ.nu   17
                                                                Ruimtelijke Plannen en Advies
</pre>

====================================================================== Einde pagina 39 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 40 ======================================================================

<pre>Itemeigenschappen

Model:     eerste model
           versie van Gebied - Gebied
Groep:     (hoofdgroep)
           Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMW-2012

Naam     Omschr.     ISO_H     ISO M.   Hdef.             Type     Cpl   Cpl_W   Helling   Wegdek   V(MR(D))   V(MR(A))   V(MR(N))
Eweg     Eperweg      0,00       0,00   Relatief   Intensiteit   False     1,5         0   W11            80         80         80




Geomilieu V2020.0 rev 1 Licentiehouder: BJZ.nu B.V.                                                        10-7-2020 13:57:40
</pre>

====================================================================== Einde pagina 40 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 41 ======================================================================

<pre>Itemeigenschappen

Model:     eerste model
           versie van Gebied - Gebied
Groep:     (hoofdgroep)
           Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMW-2012

Naam     V(MR(P4))   V(LV(D))   V(LV(A))   V(LV(N))   V(LV(P4))   V(MV(D))   V(MV(A))   V(MV(N))   V(MV(P4))   V(ZV(D))   V(ZV(A))
Eweg            --         80         80         80          --         80         80         80          --         80         80




Geomilieu V2020.0 rev 1 Licentiehouder: BJZ.nu B.V.                                                            10-7-2020 13:57:40
</pre>

====================================================================== Einde pagina 41 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 42 ======================================================================

<pre>Itemeigenschappen

Model:     eerste model
           versie van Gebied - Gebied
Groep:     (hoofdgroep)
           Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMW-2012

Naam     V(ZV(N))   V(ZV(P4))   Totaal aantal   %Int(D)   %Int(A)   %Int(N)   %Int(P4)   %MR(D)   %MR(A)   %MR(N)   %MR(P4)   %LV(D)
Eweg           80          --        14789,16      6,63      3,19      0,96         --       --       --       --        --    90,14




Geomilieu V2020.0 rev 1 Licentiehouder: BJZ.nu B.V.                                                           10-7-2020 13:57:40
</pre>

====================================================================== Einde pagina 42 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 43 ======================================================================

<pre>Itemeigenschappen

Model:     eerste model
           versie van Gebied - Gebied
Groep:     (hoofdgroep)
           Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMW-2012

Naam     %LV(A)   %LV(N)   %LV(P4)   %MV(D)   %MV(A)   %MV(N)   %MV(P4)   %ZV(D)   %ZV(A)   %ZV(N)   %ZV(P4)   MR(D)   MR(A)   MR(N)
Eweg      95,45    85,93        --     7,12     3,70     9,41        --     2,75     0,85     4,66        --      --      --      --




Geomilieu V2020.0 rev 1 Licentiehouder: BJZ.nu B.V.                                                             10-7-2020 13:57:40
</pre>

====================================================================== Einde pagina 43 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 44 ======================================================================

<pre>Itemeigenschappen

Model:     eerste model
           versie van Gebied - Gebied
Groep:     (hoofdgroep)
           Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMW-2012

Naam     MR(P4)     LV(D)      LV(A)      LV(N)   LV(P4)     MV(D)      MV(A)   MV(N)   MV(P4)    ZV(D)   ZV(A)
Eweg         --    883,42     451,00     122,25       --     69,75      17,50   13,38       --    26,92    4,00




Geomilieu V2020.0 rev 1 Licentiehouder: BJZ.nu B.V.                                              10-7-2020 13:57:40
</pre>

====================================================================== Einde pagina 44 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 45 ======================================================================

<pre>Itemeigenschappen

Model:   eerste model
         versie van Gebied - Gebied
Groep:   (hoofdgroep)
         Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMW-2012

Naam      ZV(N)   ZV(P4)   LE (D) 63   LE (D) 125   LE (D) 250   LE (D) 500   LE (D) 1k   LE (D) 2k   LE (D) 4k   LE (D) 8k
Eweg       6,63       --       84,97        94,34        99,06       104,87      109,39      104,19       98,75       89,50




Geomilieu V2020.0 rev 1 Licentiehouder: BJZ.nu B.V.                                                       10-7-2020 13:57:40
</pre>

====================================================================== Einde pagina 45 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 46 ======================================================================

<pre>Itemeigenschappen

Model:     eerste model
           versie van Gebied - Gebied
Groep:     (hoofdgroep)
           Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMW-2012

Naam     LE (A) 63   LE (A) 125   LE (A) 250   LE (A) 500   LE (A) 1k   LE (A) 2k   LE (A) 4k   LE (A) 8k   LE (N) 63   LE (N) 125
Eweg         80,31        89,58        94,14       100,27      105,87      100,48       95,02       85,70       77,59        86,91




Geomilieu V2020.0 rev 1 Licentiehouder: BJZ.nu B.V.                                                          10-7-2020 13:57:40
</pre>

====================================================================== Einde pagina 46 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 47 ======================================================================

<pre>Itemeigenschappen

Model:     eerste model
           versie van Gebied - Gebied
Groep:     (hoofdgroep)
           Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMW-2012

Naam     LE (N) 250   LE (N) 500   LE (N) 1k   LE (N) 2k   LE (N) 4k   LE (N) 8k   LE (P4) 63   LE (P4) 125   LE (P4) 250
Eweg          91,70        97,44      101,30       96,21       90,79       81,59           --            --            --




Geomilieu V2020.0 rev 1 Licentiehouder: BJZ.nu B.V.                                                           10-7-2020 13:57:40
</pre>

====================================================================== Einde pagina 47 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 48 ======================================================================

<pre>Itemeigenschappen

Model:     eerste model
           versie van Gebied - Gebied
Groep:     (hoofdgroep)
           Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMW-2012

Naam     LE (P4) 500   LE (P4) 1k   LE (P4) 2k   LE (P4) 4k   LE (P4) 8k
Eweg              --           --           --           --           --




Geomilieu V2020.0 rev 1 Licentiehouder: BJZ.nu B.V.                          10-7-2020 13:57:40
</pre>

====================================================================== Einde pagina 48 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 49 ======================================================================

<pre>Itemeigenschappen

Model:     eerste model
           versie van Gebied - Gebied
Groep:     (hoofdgroep)
           Lijst van Toetspunten, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMW-2012

Naam     Omschr.              Maaiveld   Hdef.      Hoogte A   Hoogte B   Hoogte C   Hoogte D   Hoogte E   Hoogte F   Gevel
B W      Gebouw B westgevel       0,00   Relatief       1,50       4,50         --         --         --         --      Ja
C W      Gebouw C Westgevel       0,00   Relatief       1,50       4,50         --         --         --         --      Ja




Geomilieu V2020.0 rev 1 Licentiehouder: BJZ.nu B.V.                                                        10-7-2020 13:57:40
</pre>

====================================================================== Einde pagina 49 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 50 ======================================================================

<pre>Itemeigenschappen

Model:    eerste model
          versie van Gebied - Gebied
Groep:    (hoofdgroep)
          Lijst van Bodemgebieden, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMW-2012

Naam      Omschr.                    Bf
Eweg      Eperweg -- 3,75m (L/R)   0,00
Weg                                0,00
Erf                                0,50
Erf                                0,50
Oprit                              0,50

Parkeer                            0,50




Geomilieu V2020.0 rev 1 Licentiehouder: BJZ.nu B.V.                                 10-7-2020 13:57:40
</pre>

====================================================================== Einde pagina 50 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 51 ======================================================================

<pre>Itemeigenschappen

Model:   eerste model
         versie van Gebied - Gebied
Groep:   (hoofdgroep)
         Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMW-2012

Naam     Omschr.                              Hoogte   Maaiveld   Hdef.       Functie                       BAG-id
Nvoorz   Nutsvoorziening                        2,00       0,00   Relatief
A        A: monumentale boerderij Westbroek     8,00       0,00   Relatief    Woonfunctie
B        B: 2 studio's 's Heerenloo             7,00       0,00   Relatief    Woonfunctie
C        C: 2 studio's 's Heerenloo             7,00       0,00   Relatief    Woonfunctie
G:       G: 2 studio's 's Heerenloo             5,00       0,00   Relatief    Woonfunctie

D        D:   Hooiberg als terras               5,00       0,00   Relatief    Overige gebruiksfunctie
E        E:   bezoekerscentrum A. Vogel         5,00       0,00   Relatief    Bijeenkomstfunctie
I:       I:   Oude hooiberg                     3,00       0,00   Relatief    Bouwwerk geen gebouw zijnde
H:       H:   Schuur                            4,00       0,00   Relatief    Overige gebruiksfunctie




Geomilieu V2020.0 rev 1 Licentiehouder: BJZ.nu B.V.                                                  10-7-2020 13:57:40
</pre>

====================================================================== Einde pagina 51 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 52 ======================================================================

<pre>Itemeigenschappen

Model:   eerste model
         versie van Gebied - Gebied
Groep:   (hoofdgroep)
         Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMW-2012

Naam     Gemeente   Jaar   AHN-jaar   Trust       Cp   Zwevend   Refl. 63   Refl. 125   Refl. 250   Refl. 500   Refl. 1k   Refl. 2k
Nvoorz                 0          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80
A                      0          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80
B                      0          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80
C                      0          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80
G:                     0          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80

D                     0          0       0    0   dB    False        0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80
E                     0          0       0    0   dB    False        0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80
I:                    0          0       0    0   dB    False        0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80
H:                    0          0       0    0   dB    False        0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80




Geomilieu V2020.0 rev 1 Licentiehouder: BJZ.nu B.V.                                                             10-7-2020 13:57:40
</pre>

====================================================================== Einde pagina 52 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 53 ======================================================================

<pre>Itemeigenschappen

Model:   eerste model
         versie van Gebied - Gebied
Groep:   (hoofdgroep)
         Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMW-2012

Naam     Refl. 4k   Refl. 8k
Nvoorz       0,80       0,80
A            0,80       0,80
B            0,80       0,80
C            0,80       0,80
G:           0,80       0,80

D            0,80       0,80
E            0,80       0,80
I:           0,80       0,80
H:           0,80       0,80




Geomilieu V2020.0 rev 1 Licentiehouder: BJZ.nu B.V.                           10-7-2020 13:57:40
</pre>

====================================================================== Einde pagina 53 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 54 ======================================================================

<pre>     RAPPORT VERKENNEND BODEMONDERZOEK
           conform NEN 5740 en NEN 5707
              Eperweg 3 en 5 - ‘t Harde




Opdrachtgever:
BJZ.NU

Locatie:
Eperweg 3 en 5
8084 RB ‘t Harde

September 2019
</pre>

====================================================================== Einde pagina 54 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 55 ======================================================================

<pre>    Kruse Milieu BV
    Bezoekadres:           Internet:
    Huyerenseweg 33        info@krusegroep.nl
    7678 SC Geesteren      www.krusegroep.nl

    Postadres:             Bankgegevens:
    Postbus 51             ABN AMRO:
    7650 AB Tubbergen      NL34ABNA0501538739

    Tel: 0546 - 63 96 63   KvK: 06068751
                           BTW-nr: NL 8019.25.125.B01




                   Rapport Verkennend Bodemonderzoek
                     conform NEN 5740 en NEN 5707
                                      Eperweg 3 en 5 - ‘t Harde




 Opdrachtgever:
 BJZ.NU
 Twentepoort Oost 16a
 7609 RG Almelo

 Locatie:
 Eperweg 3 en 5
 8084 RB ‘t Harde

 Projectcode: 19034016

 Rapportagedatum: 11 september 2019

 Auteur: ing. H. Stevelink


Kruse Milieu BV
</pre>

====================================================================== Einde pagina 55 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 56 ======================================================================

<pre>INHOUD

                                                                       Pagina


1         Inleiding                                                       1

2         Locatiegegevens                                                 2
    2.1   Beschrijving huidige situatie                                   2
    2.2   Vooronderzoek                                                   2
    2.3   Bodemsamenstelling en geohydrologie                             3

3         Uitvoering bodemonderzoek                                       4
    3.1   Onderzoeksstrategie                                             4
    3.2   Veldwerkzaamheden                                               5
    3.3   Analyses                                                        5
    3.4   Toetsing chemische analyses                                     6
    3.5   Toetsing asbestanalyses                                         7

4         Resultaten                                                      8
    4.1   Algemeen                                                        8
    4.2   Veldwerkzaamheden                                               8
    4.3   Resultaten en toetsing van de chemische analyses               10
    4.4   Bespreking resultaten chemische analyses                       10
    4.5   Resultaten van de asbestanalyses                               11

5         Samenvatting, conclusies en aanbevelingen                      12

6         Literatuur en bronvermelding                                   14



    Bijlagen
     I    Regionale ligging locatie
          Boorplan verkennend bodemonderzoek Kruse Milieu BV, september 2019
     II Boorstaten
          Legenda boorstaten
     III Resultaten chemische analyses
          Toetsing chemische analyses
     IV Resultaten asbestanalyses
     V Verklaring van enkele gebruikte termen en afkortingen




Kruse Milieu BV                          Project: 19034016
</pre>

====================================================================== Einde pagina 56 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 57 ======================================================================

<pre>1            Inleiding

Dit rapport beschrijft het verkennend bodemonderzoek, dat in opdracht van BJZ.NU op een
terreindeel aan de Eperweg 3 en 5 in ‘t Harde door Kruse Milieu BV is uitgevoerd.

De aanleiding van dit onderzoek is de geplande bestemmingsplanwijziging en de geplande
nieuwbouw van woonzorgappartementen en een bezoekerscentrum. Het bodemonderzoek is
noodzakelijk in het kader van de bestemmings-planwijziging en de aanvraag van de
omgevingsvergunning. Derhalve dient de milieukundige kwaliteit van de bodem bekend te zijn.

Voorafgaande aan het bodemonderzoek heeft een standaard vooronderzoek plaatsgevonden
op basis van norm NEN 5725. Uit de resultaten van dit vooronderzoek is gebleken dat de
bovengrond van het noordelijk deel van de onderzoekslocatie verdacht is van aanwezigheid
van asbest. De onderzoekslocatie is onverdacht voor chemische componenten.

De onderzoeksopzet gaat uit van:
- NEN 5740, "Bodem - Landbodem - Strategie voor het uitvoeren van verkennend
  bodemonderzoek - Onderzoek naar de milieuhygiënische kwaliteit van bodem en grond”
  NNI Delft, januari 2009;
- de aanvulling NEN 5740/A1, "Bodem - Landbodem - Strategie voor het uitvoeren van
  verkennend bodemonderzoek - Onderzoek naar de milieuhygiënische kwaliteit van bodem en
  grond”, NNI Delft, februari 2016;
- NEN 5707+C2, “Bodem - Inspectie, monsterneming en analyse van asbest in bodem en
  partijen grond”, NNI Delft, december 2017.

De doelstelling van het onderzoek op een onverdachte locatie is aan te tonen dat op de locatie
redelijkerwijs gesproken geen verontreinigende stoffen aanwezig zijn in de grond of het
freatisch grondwater.

Het veldwerk is uitgevoerd in augustus en september 2019 conform BRL SIKB 2000 en de
protocollen 2001 en 2002, waarvoor Kruse Milieu BV is gecertificeerd. Hierbij wordt verklaard
dat Kruse Milieu BV financieel en juridisch onafhankelijk is van de opdrachtgever.

In dit rapport worden de resultaten besproken van het veld- en het laboratoriumonderzoek. De
gemeten gehalten in de grond worden vergeleken met de achtergrondwaarden (AW 2000) en
de interventiewaarden om vast te stellen of er al dan niet verontreinigingen aanwezig zijn. De in
het grondwater gemeten gehalten worden vergeleken met de streef- en interventiewaarden.

Tevens worden de resultaten met betrekking tot asbest vergeleken met de wetgeving inzake
asbest in bodem en puin, welke door de ministeries van SZW en I&M is vastgesteld. In het
beleid is voor asbest een restconcentratienorm en een interventiewaarde opgenomen.




Kruse Milieu BV                           Project: 19034016                      Pagina 1 van 14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 57 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 58 ======================================================================

<pre>2            Locatiegegevens

      2.1    Beschrijving huidige situatie

Algemeen
De onderzoekslocatie is gelegen aan de Eperweg 3 en 5 in ‘t Harde, op circa 1 kilometer ten
noorden van de bebouwde kom van ‘t Harde. Het te onderzoeken deel van het terrein heeft de
RD-coördinaten x = 187.979 en y = 493.931 en is kadastraal bekend als gemeente Doornspijk,
sectie C, nummer 2562 (ged.). De Eperweg ligt ten westen van de onderzoekslocatie.

Bebouwing en verharding
Op de onderzoekslocatie staat momenteel een oude stal, hooiberg, berging en kippenhok. De
laatste jaren is het terrein in gebruik als hondenkennel. De berging wordt gesloopt. Het terrein is
grotendeels onverhard.

Onderzoekslocatie
Er zijn plannen om nieuwe woonzorgappartementen en een bezoekerscentrum te bouwen. De
onderzoekslocatie is deels bebouwd en grotendeels onverhard (deels grind). De onderzoeks-
locatie omvat circa 1480 m².

In bijlage I zijn de regionale ligging van de locatie weergegevenen is het boorplan opgenomen.


      2.2    Vooronderzoek

In het vooronderzoek komt naast informatie uit het huidige gebruik het vroegere gebruik van het
terrein aan de orde evenals de vraag of er in het verleden reeds bodemonderzoeken zijn
verricht op het terrein. Het vroegere gebruik van het terrein is van belang, omdat bronnen van
verontreiniging aanwezig geweest kunnen zijn. Er is navraag gedaan bij de opdrachtgever, bij
de eigenaar (de heer B. Bos) en bij de gemeente Elburg. De volgende informatie is verzameld:

- De onderzoekslocatie heeft al jaren de huidige (agrarische) bestemming.
- Volgens informatie van de gemeente is er een bovengrondse tank op de locatie aanwezig
  (historisch onderzoek in het kader van een landsdekkend beeld). De eigenaar geeft aan dat
  er op de onderzoekslocatie geen ondergrondse of bovengrondse tanks aanwezig zijn
  geweest.
- Het te onderzoeken terreindeel is voor zover bekend nooit gebruikt voor werkzaamheden of
  (bedrijfs)activiteiten, die verontreinigend kunnen zijn.
- Voor zover bekend is het te onderzoeken terreindeel in het verleden niet opgehoogd en
  hebben er geen dempingen van lager gelegen delen of sloten plaatsgevonden.
- Voor zover bekend bevindt zich geen asbest op of in de bodem op de onderzoekslocatie. Het
  asbest in de te slopen berging is reeds gesaneerd. Het rapport van de asbest-inventarisatie is
  door ons bureau niet ingezien. Er bevinden zich thans geen asbesthoudende dakplaten,
  beschoeiingen of sloopafval direct naast of op de onderzoekslocatie. Tevens is de locatie niet
  gelegen aan een asbestweg.
  Op de asbestsignaleringskaart van de provincie Gelderland is weergegeven dat er op het
  meest noordelijke deel van de onderzoekslocatie een grote kans is op aanwezigheid van
  asbest in de bodem.
- Er is nog niet eerder een bodemonderzoek uitgevoerd op het terrein.




Kruse Milieu BV                           Project: 19034016                       Pagina 2 van 14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 58 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 59 ======================================================================

<pre>      2.3    Bodemsamenstelling en geohydrologie

Op basis van literatuurstudie is de onderstaande regionale geohydrologische situatie afgeleid:
- Het maaiveld bevindt zich ongeveer 3 meter boven NAP.
- De bodemopbouw (deklaag) bestaat uit fluvio-periglaciale afzettingen bedekt met dun
  dekzand en behoort tot de formatie van Twente. De bodem bestaat uit uiterst grove tot matig
  grove zanden van de formatie van Harderwijk.
- De grondwaterspiegel bevindt zich op circa 1.5 meter onder het maaiveld. De regionale
  stromingsrichting van het grondwater is noordwestelijk.
- In de directe omgeving bevindt zich geen waterwingebied.
- Op de onderzoekslocatie bevinden zich geen grondwateronttrekkingen. De onderzoekslocatie
  bevindt zich niet in een waterwingebied of grondwaterbeschermingsgebied. De onderzoeks-
  locatie is gelegen in sterk kwelgebied.




Kruse Milieu BV                         Project: 19034016                      Pagina 3 van 14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 59 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 60 ======================================================================

<pre>3            Uitvoering bodemonderzoek

      3.1    Onderzoeksstrategie

De onderzoeksopzet gaat uit van:
- NEN 5740, "Bodem - Landbodem - Strategie voor het uitvoeren van verkennend
  bodemonderzoek - Onderzoek naar de milieuhygiënische kwaliteit van bodem en grond”
  NNI Delft, januari 2009
- de aanvulling NEN 5740/A1, "Bodem - Landbodem - Strategie voor het uitvoeren van
  verkennend bodemonderzoek - Onderzoek naar de milieuhygiënische kwaliteit van bodem en
  grond”, NNI Delft, februari 2016;
- NEN 5707+C2, “Bodem - Inspectie, monsterneming en analyse van asbest in bodem en
  partijen grond”, NNI Delft, december 2017.

Op basis van de beschikbare informatie omtrent het historisch en huidig gebruik van de locatie,
kan de onderzoekslocatie als niet verdacht voor chemische componenten worden beschouwd.
De hypothese "onverdachte locatie" uit NEN 5740 (ONV niet-lijnvormige locatie) wordt voor de
locatie gebruikt. Deze hypothese gaat ervan uit dat op een locatie geen of slechts licht
verhoogde gehalten worden gemeten. De bovengrond op de onderzoekslocatie wordt als
verdacht voor de aanwezigheid van asbest beschouwd. Op verzoek van de opdrachtgever
vinddt geen asbestonderzoek plaats.

In de normen NEN 5740 en NEN 5707 zijn voor niet verdachte en verdachte locaties richtlijnen
gegeven voor een systematisch veldonderzoek, de bemonsteringsstrategie en de uit te voeren
analyses. De gekozen onderzoeksstrategie is voldoende intensief voor het verkrijgen van
inzicht in de bodemkwaliteit ten behoeve van de omgevingsvergunning, bestemmingsplan-
wijziging of eigendomsoverdracht.

Indien tijdens het veldwerk blijkt dat de bodem puinhoudend is, worden de puinhoudende
boringen tot 0.5 meter diepte conform NEN 5707 vervangen door inspectiegaten. Aangezien
puinhoudende grond per definitie asbestverdacht is, dient in voorkomende gevallen
asbestonderzoek plaats te vinden.

Bij het verkennend bodemonderzoek worden de volgende uitgangspunten in acht genomen:
- in door mensen bewoonde gebieden kunnen door jarenlang gebruik van de grond
  verhoogde gehalten aan PAK en/of zware metalen voorkomen. Deze worden over het
  algemeen aangeduid als lokale achtergrondwaarden. Deze gehalten zijn vaak gerelateerd
  aan het voorkomen van puin- en/of kooldeeltjes in de bodem
- in humeuze of veenhoudende bodems worden regelmatig verhoogde gehalten minerale
  olie waargenomen. Deze gehalten worden veroorzaakt door humuszuren en overig
  organisch materiaal, dat van nature aanwezig is en door een florisilbehandeling niet geheel
  wordt verwijderd. Tijdens chemische analyses worden deze verbindingen gedetecteerd als de
  zware fractie van minerale olie (C27 tot C40). Bij veenbodems betreft het gehalten van 50 tot
  100 mg/kg droge stof; bij humeuze bodemlagen gaat het om bijdrages van 10 tot 50 mg/kg
  droge stof. Deze gehalten kunnen worden beschouwd als natuurlijke achtergrondwaarden
- in het grondwater kunnen van nature verhoogde gehalten aan zware metalen en fenolen
  voorkomen. Deze worden doorgaans aangeduid als natuurlijke achtergrondwaarden. Een
  voorbeeld wordt gevormd door (sterk) verhoogde arseengehalten in gebieden, die zeer
  ijzerrijk zijn. Door kwel kunnen bij hoge grondwaterstanden eveneens verhoogde gehalten
  aan arseen in de grond ontstaan. Ook deze gehalten kunnen worden beschouwd als
  natuurlijke achtergrondwaarden.




Kruse Milieu BV                          Project: 19034016                      Pagina 4 van 14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 60 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 61 ======================================================================

<pre>Bij percentages bodemvreemd materiaal van meer dan 50% is er geen sprake van bodem.
Eventuele funderingslagen (asfalt- en puingranulaat) vallen buiten de scope van dit onderzoek.
Het opgeboorde materiaal wordt wel beoordeeld op de aanwezigheid van asbestverdachte
materialen. In geval er sprake is van meer dan 50% bodemvreemd materiaal/puin is norm NEN
5897+C2 van toepassing, “Inspectie en monsterneming van asbest in bouw- en sloopafval en
recyclinggranulaat” NNI Delft, december 2017.


      3.2    Veldwerkzaamheden

Het onderzoek is uitgevoerd volgens de onderzoeksstrategie voor onverdachte locaties uit NEN
5740 en verdachte locaties uit de NEN 5707. Beide onderzoeksstrategieën worden met elkaar
gecombineerd. Bij de boringen en monsternemingen is gewerkt volgens de geldende NEN- en
NPR-voorschriften, alsmede conform BRL SIKB 2000 en de protocollen 2001, 2002 en 2018,
waarvoor Kruse Milieu BV is gecertificeerd.

Op een terreindeel van circa 1480 m² worden in totaal 8 boringen verricht, waarvan 6 tot 0.50
meter en 2 tot 2.0 meter diepte of tot de grondwaterspiegel. Voor het meten van het
grondwaterpeil en het nemen van grondwatermonsters op de locatie wordt één diepe boring
overeenkomstig NEN 5766 afgewerkt tot peilbuis.

Van elke inspectiegat wordt de samenstelling van de bodem beschreven volgens NEN 5104.
Het opgeboorde materiaal wordt tevens beoordeeld door zintuiglijke waarneming op verontreini-
gingskenmerken zoals afwijkende geur en/of kleur.


      3.3    Analyses

De chemische analyses worden uitgevoerd door Eurofins Analytico BV te Barneveld, een door
de Raad voor Accreditatie erkend laboratorium voor analyses conform de AS3000-protocollen.
De eventuele asbestmonsters worden onderzocht door Eurofins ACMAA Testing in Deurningen,
een door de Raad voor Accreditatie erkend laboratorium voor vezelonderzoek. Voor het
uitvoeren van deze analyses worden in een verkennend onderzoek van deze omvang 3
(meng)monsters samengesteld en er wordt 1 grondwatermonster genomen.

De samenstelling van de mengmonsters vindt plaats op basis van de zintuiglijke waarneming-
en, de bodemopbouw en/of posities van de boringen. De samenstelling van de mengmonsters
staat vermeld in paragraaf 4.2 in tabel 3.

De monsters worden volgens de voorschriften uit NEN 5740 onderzocht. In tabel 1 is
weergegeven welke chemische analyses worden uitgevoerd.

Tabel 1: Analysepakket per (meng) monster.
 Monster                        Analysepakket

 Bovengrond (1x)                Zware metalen (Ba, Cd, Co, Cu, Hg, Mo, Ni, Pb en Zn),
 Ondergrond (1x)                minerale olie, PCB, PAK (10), organische stof, lutum en
                                droge stof
 Grondwater (1x)                Zware metalen (Ba, Cd, Co, Cu, Hg, Mo, Ni, Pb en Zn),
                                minerale olie, vluchtige aromaten (BTEX), naftaleen, styreen
                                en gechloreerde koolwaterstoffen (oplosmiddelen
                                standaardpakket), zuurgraad (pH), elektrisch
                                geleidingsvermogen (EC) en troebelheidsmeting




Kruse Milieu BV                          Project: 19034016                      Pagina 5 van 14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 61 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 62 ======================================================================

<pre>Algemene opmerkingen
- Op de grondmengmonsters wordt standaard een florisilbehandeling uitgevoerd om verstoring
  van de analyse op minerale olie door natuurlijke humuszuren tegen te gaan.
- De zuurgraad (pH), het elektrisch geleidingsvermogen (EC) en troebelheidsmeting, van het
  grondwater worden in het veld gemeten. Filtratie van het grondwater voor de metalenanalyse
  vindt eveneens in het veld plaats.

Indien visueel asbestverdachte materialen worden waargenomen, wordt per gat een materiaal-
(verzamel)monster samengesteld. De eventuele monsters worden onderzocht door Eurofins
ACMAA Testing in Deurningen, een door de Raad voor Accreditatie erkend laboratorium.


      3.4    Toetsing chemische analyses

De resultaten van de chemische analyses uit het bodemonderzoek worden beoordeeld aan de
hand van de gecorrigeerde achtergrond-, streef- en interventiewaarden voor verontreinigingen
in de bodem uit de Circulaire bodemsanering per 1 juli 2013 en tabel 1 van bijlage B, Regeling
bodemkwaliteit van het ministerie van I&M.

De achtergrondwaarden voor grond zijn vastgelegd in de Regeling bodemkwaliteit (Staatsblad,
22 november 2012). De interventiewaarden voor grond en grondwater zijn vastgelegd in de
Circulaire bodemsanering.

De toetsing aan de eisen in de Wet Bodembescherming en de Circulaire Bodemsanering is
beoogd om te beoordelen of er sprake is van een ernstig gevaar voor de volksgezondheid en/of
het milieu. Hierbij worden de volgende waarden onderscheiden:

achtergrondwaarde (AW) voor grond: het niveau waarbij sprake is van een duurzame
kwaliteit van de grond; bij overschrijding wordt gesproken van een lichte verontreiniging;

streefwaarde (S) voor grondwater: het niveau waarbij sprake is van een duurzame kwaliteit
van het grondwater; bij overschrijding wordt gesproken van een lichte verontreiniging;

interventiewaarde bodem (I): het niveau waarbij de functionele eigenschappen van de bodem
voor mens, plant of dier ernstig verminderd zijn of ernstig bedreigd worden; bij overschrijding
wordt gesproken van een sterke verontreiniging.

tussenwaarde (T): Gelijk aan het gemiddelde van de achtergrond- of streefwaarde en
de interventiewaarde, dus (A+I)/2 (grond) of (S+I)/2 (grondwater). Wanneer bij een verkennend
onderzoek een component met concentratie boven deze waarde wordt gevonden is in principe
een nader onderzoek nodig.
Bij de toetsing van de analyseresultaten aan de landelijke achtergrondwaarden en de
interventiewaarden worden deze eerst omgerekend naar een gestandaardiseerde meetwaarde
(GSSD). Bij de toetsing van de grondresultaten wordt daarbij gebruik gemaakt van de gemeten
percentages lutum en organische stof in de grond(meng)monsters.

De analyseresultaten van de grond- en grondwatermonsters zijn volgens BoToVa getoetst aan
de achtergrond-, streef- en interventiewaarden. Het toetsingsresultaat is overeenkomstig
BoToVa als volgt aangeduid:
-      concentratie kleiner of gelijk aan AW of S;
*      concentratie groter dan AW of S en kleiner of gelijk aan T;
**     concentratie groter dan T en kleiner of gelijk aan I.
***    concentratie groter dan I.




Kruse Milieu BV                           Project: 19034016                       Pagina 6 van 14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 62 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 63 ======================================================================

<pre>Een locatie wordt als verontreinigd beschouwd als de GSSD groter is dan de achtergrond-
waarde of streefwaarde. Voor een aantal stoffen kan de rapportagegrens bepalend zijn voor de
achtergrondwaarde of streefwaarde. De locatie wordt niet verontreinigd verklaard als geen van
de onderzochte stoffen in de bodem aanwezig is met een concentratie hoger dan de
achtergrondwaarde of streefwaarde.


      3.5    Toetsing asbestanalyses

De resultaten van de asbestanalyses worden getoetst aan de wetgeving inzake asbest in
bodem en puin welke door de ministeries van SZW en I&M is vastgesteld. In het beleid is voor
asbest een restconcentratienorm en een interventiewaarde opgenomen.

De restconcentratienorm beschrijft de concentratie asbest, waaronder hergebruik nog is
toegestaan. De interventiewaarde beschrijft de concentratie asbest in bodem, waarboven in
principe gesaneerd dient te worden. Voor asbest is de restconcentratienorm gelijk aan de
interventiewaarde en deze waarde bedraagt 100 mg/kg gewogen asbest. De gewogen
concentratie asbest is gelijk aan de concentratie serpentijnasbest, vermeerderd met 10 maal de
concentratie amfiboolasbest.

Voor puinverhardingen dient de asbestconcentratie te worden getoetst aan de normen uit het
Besluit Asbestwegen Wet Milieugevaarlijke Stoffen (WMS). Hierin wordt tevens een
restconcentratie van 100 mg/kg gewogen asbest genoemd.

Bij een asbestgehalte groter dan de helft van de interventiewaarde is een nader onderzoek
asbest verplicht. De hoogste bepaalde waarde binnen een (deel)locatie is hiervoor bepalend.

Indien overschrijding van de restconcentratienorm plaatsvindt, dan dienen werkzaamheden met
de betreffende bodem/puinverharding plaats te vinden onder asbestcondities. Bij
asbestconcentraties lager dan de restconcentratienorm zijn geen aanvullende maatregelen
noodzakelijk bij be- en verwerking van de grond of puinverharding.




Kruse Milieu BV                         Project: 19034016                     Pagina 7 van 14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 63 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 64 ======================================================================

<pre>4            Resultaten

      4.1    Algemeen

In dit hoofdstuk wordt een beschrijving gegeven van de veldwerkzaamheden en de
analyseresultaten. De uitgevoerde veldwerkzaamheden en waarnemingen, de samenstelling
van de mengmonsters en de grondwatergegevens worden beschreven in paragraaf 4.2. De
resultaten van de chemische analyses worden weergegeven in paragraaf 4.3 en in paragraaf
4.4 worden de resultaten besproken. De resultaten van de asbestanalyses worden
weergegeven en besproken in paragraaf 4.5.


      4.2    Veldwerkzaamheden

De veldwerkzaamheden zijn in augustus en september 2019 uitgevoerd door de heer
R. Veltmaat, een veldwerker conform BRL SIKB 2000 gecertificeerd en erkend (certificaat-
nummer K44441/08), en de heer N. Pepping.

Er zijn op 27 augustus 2019, na het inspecteren van het maaiveld, in totaal 5 boringen en 3
inspectiegaten (in verband met de aanwezigheid van puin) gegraven (handmatig met een
schop). Twee gaten zijn met behulp van een Edelmanboor verdiept, waarvan één boring is
doorgezet tot 3.00 meter diepte, ten behoeve van het plaatsen van de peilbuis. Boring 2 is
verplaatst vanwege een te laag dak (te weinig werkruimte). In boring 4 en 5 is onder de
grindlaag puingranulaat aangetroffen. In het puingranulaat zijn zintuiglijk geen asbestverdachte
materialen waargenomen.

Opgemerkt dient te worden dat het maaiveld, vanwege de aanwezigheid van gras, planten en
grind, niet goed geïnspecteerd kon worden. Er is sprake van een indicatieve maaiveldinspectie.
Eventuele kleine asbestverdachte fragmenten kunnen hierdoor niet zijn opgemerkt. De weers-
omstandigheden tijdens de inspectie waren goed (goed zicht, geen neerslag).

De situering van de monsterpunten is weergegeven op de situatieschets van bijlage I. Tijdens
de boorwerkzaamheden is de bodemopbouw beschreven en is de grond zintuiglijk beoordeeld
op eventuele aanwezigheid van verontreinigingen. De boorbeschrijvingen zijn weergegeven in
bijlage II.

De bodemopbouw ter plaatse van de onderzoekslocatie is globaal matig fijn zand. In de boven-
en ondergrond zijn roest- en oerhoudende lagen aangetroffen. Er zijn bodemvreemde materia-
len waargenomen, die zouden kunnen duiden op de aanwezigheid van een bodemverontreini-
ging. Deze zijn in tabel 2 weergegeven. Door de veldwerker zijn visueel geen asbestverdachte
materialen waargenomen op het maaiveld of in de bodem.

Tabel 2: Weergave bodemvreemde materialen.
        Boring               Diepte (m-mv)             Waarneming

       1, 2 en 3                 0 - 0.6               Matig puin
            2                   0.6 - 1.2              Oude slootbodem
            4                  0.05 - 0.25             puingranulaat
            5                  0.05 - 0.3              puingranulaat




Kruse Milieu BV                             Project: 19034016                    Pagina 8 van 14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 64 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 65 ======================================================================

<pre>Op basis van de zintuiglijke waarnemingen, bodemsamenstelling en/of geografische positie van
de boringen zijn de (meng)monsters samengesteld, zoals in tabel 3 staat omschreven. Het
monster van de slootbodem is seperaat onderzocht.

Tabel 3: Samenstelling (meng)monsters.
    (Meng)monster             Boringnummer        Traject (diepte in m -mv)               Analyse
         BG I
                                1, 2 en 3                     0 - 0.5                Standaard pakket
    (puinhoudend)
                                   4                        0.25 - 0.6
          BG II
                                   5                         0.3 - 0.6               Standaard pakket
  (zintuiglijk schoon)
                                 6 en 7                       0 - 0.5
                                   1                           1.0 - 1.3
                                   1                           1.3 - 1.5
            OG                                                                       Standaard pakket
                                   1                           1.5 - 2.0
                                   2                           1.4 - 1.7
 Boring 2 (0.6 - 1.1)              2                         0.6 - 1.1               Standaard pakket
  MM FF - 1, 2 en 3             1, 2 en 3                     0 - 0.5                     Asbest


Boring 1 is doorgezet tot circa 3.00 m-mv. Wanneer het grondwater werd bereikt, werd een
zuigerboor gebruikt om een PVC-peilbuis te kunnen plaatsen. Een peilbuis bestaat uit een filter
met een lengte van 1.0 meter, gekoppeld aan een blinde stijgbuis. Ter hoogte van het filter, met
een diameter van 28 x 32 mm, is filtergrind in het boorgat gestort. Rondom het filter is een filter-
kous aangebracht. Er is bentoniet in het boorgat gestort om directe indringing van hemelwater
in het filter tegen te gaan. De rest van het boorgat is opgevuld met het oorspronkelijke bodem-
materiaal. Vervolgens is de peilbuis doorgepompt.

Op 3 september 2019 is de peilbuis bemonsterd. Het voorpompen en bemonsteren heeft
conform NEN 5744 plaatsgevonden met een laag debiet (tussen 100 en 500 ml/min). Er is op
toegezien dat de grondwaterstand tijdens het voorpompen niet meer dan 50 cm is gedaald en
dat er is bemonsterd met hetzelfde (of lager) debiet als waarmee is voorgepompt (bemonstering
maximaal 200 ml/min in verband met vluchtige stoffen). De grondwatergegevens staan
weergegeven in tabel 4.

Tabel 4: Weergave gegevens grondwater.
 Peilbuis    Filterstelling    Grondwaterstand      pH (-)          EC      Troebelheid    Toestroming
                (m-mv)             (m-mv)                         (μS/cm)      (NTU)
   PB 1      2.00 - 3.00               1.60           6.7          674          16             Goed


De waarden voor de pH en de EC worden normaal geacht. In het grondwatermonster is een
hogere troebelheid gemeten dan voor natuurlijke troebelheid verwacht wordt (≥10 NTU). De
peilbuis heeft voldoende rusttijd gehad na plaatsing (minimaal een week). Ook is de peilbuis
zorgvuldig en met een voldoende laag debiet afgepompt waardoor aangenomen wordt dat er
geen sprake is geweest van een verstoord bodemevenwicht tijdens monsterneming, en dat de
gemeten waarde voor troebelheid een natuurlijke oorzaak heeft (zwevende stoffen als lutum of
silt in het grondwater). Zwevende delen kunnen leiden tot verhoogde meetwaarden in het
grondwater als gevolg van matrixstoringen bij de analyse en ab- en adsorptie organische
verbindingen en zware metalen aan deze zwevende delen.




Kruse Milieu BV                               Project: 19034016                           Pagina 9 van 14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 65 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 66 ======================================================================

<pre>      4.3     Resultaten en toetsing van de chemische analyses

In algemene zin dient opgemerkt te worden dat indien de analyses van de grondmonsters zijn
uitgevoerd op mengmonsters, dit kan betekenen dat de gehaltes hoger kunnen zijn in de
individuele monsters.

De analyseresultaten en de toetsingstabellen zijn weergegeven in bijlage III. Bij de toetsing van
de analyseresultaten aan de landelijke achtergrondwaarden en de interventiewaarden worden
deze eerst omgerekend naar een gestandaardiseerde meetwaarde (GSSD). Bij de toetsing van
de grondresultaten wordt daarbij gebruik gemaakt van de gemeten percentages lutum en
organische stof in de grond(meng)monsters. De analyseresultaten van de grond- en
grondwatermonsters zijn volgens BoToVa getoetst aan de achtergrond-, streef- en
interventiewaarden.

In de bovengrond (BG I) en in de ondergrond (boring 2) en in het grondwater zijn enkele van de
onderzochte stoffen in licht verhoogde concentraties ten opzichte van de betreffende achter-
grond- en streefwaarden aangetoond. Deze zijn weergegeven in tabel 5. In de bovengrond
(BG II) en ondergrond (OG) zijn geen verhoogde gehalten gemeten.

Tabel 5: Verhoogde concentraties (mg/kg droge stof of μg/l).
 Monster                Component       Gemeten           GSSD      Achtergrond-     Interventie-
                                       concentratie                  waarde1 of        waarde
                                                                    Streefwaarde
 Bovengrond (BG I)      PAK                 2.0          1.997 *          1.5             40
                        Kwik               0.14          0.1833 *        0.15             36
 Boring 2 (0.6 - 1.1)
                        Lood                72            96.53 *         50             530
 Peilbuis 1             Barium              130           130 *           50             625

In de vierde kolom van tabel 5 wordt het toetsingsresultaat overeenkomstig BoToVa als volgt
aangeduid:
-       concentratie kleiner of gelijk aan AW of S;
*       concentratie groter dan AW of S en kleiner of gelijk aan T;
**      concentratie groter dan T en kleiner of gelijk aan I;
***     concentratie groter dan I.


      4.4     Bespreking resultaten chemische analyses

Zoals in de vorige paragraaf is weergegeven, zijn er enkele verontreinigingen aangetoond. In
deze paragraaf worden mogelijke verklaringen gegeven voor de analyseresultaten.

Bovengrond (BG I) - PAK
Zoals reeds beschreven in paragraaf 3.1, zijn verontreinigingen in de grond met PAK niet
ongebruikelijk op locaties, waar al tientallen jaren sprake is geweest van bebouwing (en
bewoning). Oorzaak voor het zeer licht verhoogde gehalte wordt gezocht in de waargenomen
bodemvreemde materialen (puin). Aangezien de tussenwaarde niet wordt overschreden, is het
uitvoeren van een nader onderzoek niet noodzakelijk.

Boring 2 (0.6 - 1.1) - Kwik en lood
De zeer licht verhoogde gehalten houden mogelijk verband met de oude slootbodem (slib).
Aangezien de tussenwaarden niet worden overschreden, is het uitvoeren van een nader
onderzoek niet noodzakelijk.



Kruse Milieu BV                           Project: 19034016                      Pagina 10 van 14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 66 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 67 ======================================================================

<pre>Grondwater - Barium
Het licht verhoogde bariumgehalte in het grondwater is mogelijk te wijten aan een plaatselijk
(natuurlijk) verhoogde achtergrondwaarde. In de boven- en ondergrond zijn roest- en
oerhoudende lagen waargenomen, wat duidt op de natuurlijke aanwezigheid van metalen in de
bodem. Aangezien de tussenwaarde niet wordt overschreden, wordt het uitvoeren van nader
onderzoek niet noodzakelijk geacht.


      4.5    Resultaten van de asbestanalyses

In bijlage IV is het analyserapport van het asbestonderzoek opgenomen. In het
grondmengmonster van de fijne fractie MM FF - 1, 2 en 3 is geen asbest aangetoond.




Kruse Milieu BV                         Project: 19034016                     Pagina 11 van 14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 67 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 68 ======================================================================

<pre>5            Samenvatting, conclusies en aanbevelingen

Algemeen
In opdracht van BJZ.NU is in een verkennend bodemonderzoek de bodem onderzocht op een
terreindeel ter grootte van circa 1480 m² aan de Eperweg 3 en 5 te ‘t Harde. De onderzoeks-
locatie is deels bebouwd en onverhard. Aanleiding voor het bodemonderzoek is de voorgeno-
men nieuwbouw van woonzorgappartementen en een bezoekerscentrum en de bestemmings-
planwijziging.


Resultaten veldwerk
De onderzoekslocatie is beschouwd als niet verdacht voor chemische componenten en
verdacht voor asbest. In totaal zijn er 5 boringen en 3 inspectiegaten gegraven, waarvan één is
doorgezet tot 3.00 meter diepte welke is afgewerkt tot peilbuis. Gebleken is dat de bodem
globaal bestaat uit matig fijn zand. In de boven- en ondergrond zijn roest- en oerhoudende
lagen aangetroffen. Er zijn plaatselijk bodemvreemde materialen waargenomen (matig puin en
puingranulaat). In boring 2 is een oude slootbodem aangetroffen. Door de veldwerker zijn
visueel geen asbestverdachte materialen waargenomen op het maaiveld, in het puingranulaat
of in de bodem. Het freatische grondwater is in peilbuis 1 aangetroffen op 1.60 meter min
maaiveld.


Resultaten chemische analyses
Op basis van de resultaten van de chemische analyses kan het volgende worden
geconcludeerd:
- de bovengrond (BG I) is zeer licht verontreinigd met PAK;
- de bovengrond (BG II) is niet verontreinigd;
  de ondergrond (OG) is niet verontreinigd;
  de grond in boring 2 (0.6 - 1.1) is zeer licht verontreinigd met kwik en lood;
- het grondwater (PB 1) is zeer licht verontreinigd met barium.

Resultaten asbestanalyses
- MM FF - 1, 2 en 3 bevat geen asbest.


Hypothese
De hypothese "onverdachte locatie" dient te worden verworpen, aangezien enkele
overschrijdingen van de achtergrond- en streefwaarden zijn aangetoond.

De hypothese “verdacht van aanwezigheid van asbest” kan worden verworpen.


Conclusies en aanbevelingen
In de boven- en ondergrond en in het grondwater zijn enkele lichte verontreinigingen
aangetoond. Voor een beschrijving en mogelijke verklaringen wordt verwezen naar de
paragrafen 4.3 en 4.4. Aangezien de tussenwaarden niet worden overschreden, is er geen
reden om een nader onderzoek uit te voeren.


Slotconclusie
Uit milieukundig oogpunt is er geen bezwaar tegen de voorgenomen nieuwbouwplannen,
aangezien de vastgestelde verontreinigingen geen risico's voor de volksgezondheid opleveren.
De bodem wordt geschikt geacht voor het huidige en toekomstige gebruik.




Kruse Milieu BV                          Project: 19034016                      Pagina 12 van 14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 68 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 69 ======================================================================

<pre>Standaard slotopmerkingen
Het volgende dient opgemerkt te worden: gezien het verkennende karakter van dit onderzoek is
het, ondanks de zorgvuldigheid waarmee het is uitgevoerd, altijd mogelijk dat eventueel lokaal
voorkomende verontreinigingen niet zijn ontdekt. Hoewel voldaan wordt aan de geldende wet-
en regelgeving, wordt tijdens een verkennend of nader bodemonderzoek een beperkt aantal
boringen, inspectiegaten of inspectiesleuven verricht.

Vermeld dient tevens te worden dat op basis van voorliggend onderzoek geen conclusies
kunnen worden getrokken omtrent de bodemkwaliteit van andere terreindelen of aangrenzende
percelen.

Tenslotte dient in acht genomen te worden dat elk bodemonderzoek een momentopname is.
Eventuele toekomstige calamiteiten (bijvoorbeeld brand of morsing van bodemvreemde
vloeistoffen), sloopwerkzaamheden of bouwrijp maken en aanvoer van grond van elders
kunnen de bodemkwaliteit (sterk) beïnvloeden.




Kruse Milieu BV                         Project: 19034016                     Pagina 13 van 14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 69 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 70 ======================================================================

<pre>6            Literatuur en bronvermelding

Informatie van de gemeente Elburg

Homeris rapportage, Historisch onderzoek Eperweg 3 in ’t Harde, d.d. 14 juni 2004

Homeris rapportage, Historisch onderzoek Eperweg 5 in ’t Harde, d.d. 14 juni 2004

NEN 5725, “Bodem - Landbodem - Strategie voor het uitvoeren van milieuhygiënisch
vooronderzoek”, NNI Delft, oktober 2017

NEN 5740, "Bodem - Landbodem - Strategie voor het uitvoeren van verkennend
bodemonderzoek - Onderzoek naar de milieuhygiënische kwaliteit van bodem en grond”,
NNI Delft, januari 2009

NEN 5740/A1, "Bodem - Landbodem - Strategie voor het uitvoeren van verkennend
bodemonderzoek - Onderzoek naar de milieuhygiënische kwaliteit van bodem en grond”,
NNI Delft, februari 2016

NEN 5707+C2, “Bodem - Inspectie, monsterneming en analyse van asbest in bodem en
partijen grond”, NNI Delft, december 2017

Circulaire bodemsanering per 1 juli 2013, Ministerie van I&M

Topografische kaarten, kaartblad 27 A,Topografische Dienst Kadaster

Grondwaterkaart van Nederland, TNO Grondwater en Geo-Energie, Delft

Archief Kruse Milieu BV

Atlas gelderland

www.ahn.nl

www.topotijdreis.nl

www.dinoloket.nl




Kruse Milieu BV                          Project: 19034016                    Pagina 14 van 14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 70 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 71 ======================================================================

<pre>                               Bijlage I
                        Regionale ligging locatie
Boorplan verkennend bodemonderzoek Kruse Milieu BV, september 2019
            Situatieschets Kruse Milieu BV met boorlocaties
</pre>

====================================================================== Einde pagina 71 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 72 ======================================================================

<pre>                   Eperweg 3 en 5
                     in ‘t Harde




                                                                 Topografische kaart
                Kruse Milieu BV                 Projectnummer: 19034016         Schaal: 1:25000
                                                         Bijlage: I              Kaartblad: 27 A
Kaartmateriaal: Topografische dienst Kadaster
</pre>

====================================================================== Einde pagina 72 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 73 ======================================================================

<pre>BJZ.NU BV
Eperweg 3-5                                                              bos
8084 RB 't Harde
                                           3
Verkennend bodemonderzoek
                                                   overkapping

                                                           2




                                                                                   bos

                                               4


                                       3


                                                                     5




                                                                               6




                                                                                                 bos
                                                                 1

                                                                                   7




   = Onderzoekslocatie                                                                    0                                 12.5
   = Toekomstige bebouwing                                                 8             Kruse Milieu BV
   = Boring tot 0.5 meter diepte                                                         Huyerenseweg 33       0546 - 639663
                                                                                         7678 SC Geesteren     www.krusegroep.nl
   = Inspectiegat 30x30x50 cm
   = Boring tot 1.0 meter diepte                                                         Veldwerker: RV      Tekenaar: JK

   = Boring tot 1.5/2.0 meter diepte                                                     Projectcode : 19034016
   = Peilbuis                                                                            Schaal      : 1:250 (A3-formaat)
                                                                                         Datum       : September 2019
</pre>

====================================================================== Einde pagina 73 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 74 ======================================================================

<pre> Bijlage II
Boorstaten
</pre>

====================================================================== Einde pagina 74 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 75 ======================================================================

<pre>       1                      1                                                  gras, m aaiveld                                 4                                           grind, m aaiveld
                   0                                                                               0                  0                                                                         0
                                                     30x30cm , zand, m at ig fijn, zwak
                                           1         silt ig, zwak hum eus, bv: 11.0%,                                                                                                          -5
                                                     donker bruin, grijs, m at ig puin, zwak                                                       puingranulaat
                                                     glas, geen asbest , gf1,5kg ff55kg                                                      1                                                  -25
                  50                                                                                                 50                            zand, m at ig fijn, zwak silt ig, donker
                                                                                                   -60                                             beige, bruin, sporen roest
                                                     zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak                                                                                                     -60
                                           2         hum eus, donker bruin, grijs, sporen
                                                     grind, sporen oer                                            t ype g r on d b or in g
100              100                                                                               -100         dat um 2 7 -0 8 -2 0 1 9
                                           3         zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                                                                                          boorm eest er Rie m e r V e lt m a a t
                                                     beige, sporen roest
                                                                                                   -130
                                           4         zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
150              150
                                                     grijs, bruin, geroerd
                                           5         zand, m at ig fijn, zwak silt ig, donker
                                                                                                   -150                          5                                           grind, m aaiveld
                                                     grijs                                                            0                                                                         0
200              200
                                                                                                                                                                                                -5
                                                                                                                                                   puingranulaat
                                                                                                                                             1                                                  -30
                                                                                                                     50                            zand, m at ig grof, zwak silt ig, licht
                 250                                                                                                                               beige, sporen roest
                                                                                                                                                                                                -60

                                                                                                                  t ype g r on d b or in g
                                                                                                                dat um 2 7 -0 8 -2 0 1 9
300              300                                                                               -300   boorm eest er Rie m e r V e lt m a a t

              t ype p e ilb u is m e t 1 f ilt e r
            dat um 2 7 -0 8 -2 0 1 9
      boorm eest er Rie m e r V e lt m a a t                                                                                     6                                            gras, m aaiveld
                                                                                                                      0                                                                         0
                                                                                                                                                   zand, m at ig fijn, zwak silt ig, donker
                                                                                                                                             1     bruin
                              2                                                  gras, m aaiveld
                                                                                                                     50
                   0                                                                               0
                                                                                                                                                                                                -60
                                                     33x32cm , zand, m at ig fijn, zwak
                                           1         silt ig, m at ig hum eus, bv: 15.0%,
                                                     donker bruin, zwart , m at ig puin,                          t ype g r on d b or in g
                  50
                                                     geen asbest gf1,4kg ff60kg
                                                                                                                dat um 2 7 -0 8 -2 0 1 9
                                                                                                   -60    boorm eest er Rie m e r V e lt m a a t
                                                     zand, zeer fijn, st erk silt ig, m at ig
                                           2         hum eus, donker zwart , oude
                                                     sloot bodem
                 100

                                                                                                   -120
                                                                                                                                 7                                            gras, m aaiveld
                                           3         zand, m at ig fijn, zwak silt ig, donker                         0                                                                         0
                                                     grijs, zwart                                                                                  zand, m at ig fijn, zwak silt ig, donker
                 150                                                                               -140                                            bruin, zwak oer
                                           4                                                                                                 1
                                                     zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                                     beige, sporen roest
                                                                                                   -170              50
                                                                                                                                                                                                -60
              t ype in sp e ct ie g a t                                                                                                            zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
            dat um 2 7 -0 8 -2 0 1 9                                                                                                               beige, sporen roest
                                                                                                                                                                                                -70
      boorm eest er Rie m e r V e lt m a a t                                                                      t ype g r on d b or in g
                                                                                                                dat um 2 7 -0 8 -2 0 1 9
                                                                                                          boorm eest er Rie m e r V e lt m a a t
                              3                                                  gras, m aaiveld
                   0                                                                               0
                                                     30x30cm , zand, m at ig fijn, zwak
                                                     silt ig, m at ig hum eus, donker bruin,
                                                                                                                                 8                                            gras, m aaiveld
                                           1
                                                     zwart , m at ig puin, geen asbest                                0                                                                         0
                                                     gf1,3kg ff60kg                                                                                zand, m at ig fijn, zwak silt ig, donker
                  50                                                                                                                               bruin
                                                                                                                                             1
                                                                                                   -60

                                                                                                                     50
              t ype in sp e ct ie g a t                                                                                                                                                         -60
            dat um 2 7 -0 8 -2 0 1 9
      boorm eest er Rie m e r V e lt m a a t                                                                      t ype g r on d b or in g
                                                                                                                dat um 2 7 -0 8 -2 0 1 9
                                                                                                          boorm eest er Rie m e r V e lt m a a t




bodem profielen sch a a l 1 :5 0
              onderzoek                   Ep e r w e g 3 e n 5 - 't H a r d e
             project code                 19034016
                  dat um                  2 7 -0 8 -2 0 1 9
      get ekend conform                   N EN 5 1 0 4
                  pagina                  1 va n 2
</pre>

====================================================================== Einde pagina 75 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 76 ======================================================================

<pre>PEILBUIS                       BORIN G                                            OLIE OP W ATER REACTIE
  num m er


                                               bodem m onst er, geroerd


                                                                                  Geen    Zwak         Mat ig   St erk   Uit erst
             casing
                                               bodem laag



                                                                                  GEUR IN TEN ISTEIT
             bent oniet
                                               grondwat erst and t ijdens boren



             filt ergrind                      bodem m onst er, ongeroerd

                                                                                  Geen Zeer zwak       Zwak     Mat ig   St erk     Zeer st erk

                                               bodem laag

             filt ert raject

             grondwat erst and




             links= cm -m aaiveld
             recht s= cm + NAP


                               GRON D SOORTEN                                     M ATE V AN BIJM EN GIN G

                               Grind, grindig (G,g)                               zwak - (0-5%)


                               Zand, zandig (Z,z)                                 m at ig - (5-15%)


                               Leem , silt ig (L,s)                               st erk - (15-50%)


                               Klei, kleiig (K,k)                                 uit erst - (> 50%)


                               Veen, hum eus (V,h)


                               Slib




                               V ERH ARD IN GEN                                   GRAD ATIE Z AN D

                               asfalt , bet on, klinkers, t egels                 uf = uit erst fijn (63-105 um )
                               st elconplaat , ondoordringbare laag               zf = zeer fijn (105-150 um )
                                                                                  m f = m at ig fijn (150-210 um )
                                                                                  m g = m at ig grof (210-300 um )
                                                                                  zg = zeer grof (300-420 um )
                                                                                  ug = uit erst grof (420-2000 um )




                               OV ERIG                                            GRAD ATIE GRIN D

                               bodem vreem de best andsdelen aanwezig             f = fijn (2-5.6 m m )
                                                                                  m g = m at ig grof (5.6-16 m m )
                                                                                  zg = zeer grof (16-63 m m )
                               wat er


                                                                                  BESCH RIJV IN G BOD EM LAAG

                                                                                  pid = phot o ionisat ie det ect or
                                                                                  bv = bodem vocht
                                                                                  ow = olie op wat er
</pre>

====================================================================== Einde pagina 76 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 77 ======================================================================

<pre>           Bijlage III
Resultaten chemische analyses
</pre>

====================================================================== Einde pagina 77 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 78 ======================================================================

<pre>     Kruse Milieu BV
     T.a.v. J. Kienstra
     Huyerenseweg 33
     7678 SC GEESTEREN




     Analysecertificaat
     Datum: 04-Sep-2019




     Hierbij ontvangt u de resultaten van het navolgende laboratoriumonderzoek.

     Certificaatnummer/Versie                        2019123694/1
     Uw project/verslagnummer                        19034016
     Uw projectnaam                                  Eperweg 3 en 5 - 't Harde
     Uw ordernummer
     Monster(s) ontvangen                            27-Aug-2019

     Dit certificaat mag uitsluitend in zijn geheel worden gereproduceerd.
     De analyse resultaten hebben alleen betrekking op het beproefde object.

     De grondmonsters worden tot 4 weken na datum ontvangst bewaard en watermonsters tot 2 weken na
     datum ontvangst. Zonder tegenbericht worden de monsters nadien afgevoerd.
     Indien de monsters langer bewaard dienen te blijven verzoeken wij U dit exemplaar uiterlijk 1 werkdag voor afloop
     van de standaardbewaarperiode ondertekend aan ons te retourneren. Voor de kosten van het langer bewaren
     van monsters verwijzen wij naar de prijslijst.




     Bewaren tot:
     Datum:                                   Naam:                                      Handtekening:




     Wij vertrouwen erop uw opdracht hiermee naar verwachting te hebben uitgevoerd, mocht U naar aanleiding van dit
     analysecertificaat nog vragen hebben verzoeken wij U contact op te nemen met de afdeling Verkoop en Advies.




     Met vriendelijke groet,

     Eurofins Analytico B.V.


                                                                                                                         Ing. A. Veldhuizen
                                                                                                                         Technical Manager




Eurofins Analytico B.V.


Gildeweg 42-46            Tel. +31 (0)34 242 63 00    BNP Paribas S.A. 227 9245 25     Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld         Fax +31 (0)34 242 63 99     IBAN: NL71BNPA0227924525         en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459              E-mail info-env@eurofins.nl BIC: BNPANL2A                    het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
3770 AL Barneveld NL      Site www.eurofins.nl        KvK/CoC No. 09088623             en door de overheid van Luxemburg (MEV).
                                                      BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 78 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 79 ======================================================================

<pre>     Analysecertificaat
     Uw project/verslagnummer                   19034016                                                        Certificaatnummer/Versie           2019123694/1
     Uw projectnaam                             Eperweg 3 en 5 - 't Harde                                       Startdatum                         27-Aug-2019
     Uw ordernummer                                                                                             Rapportagedatum                    04-Sep-2019/11:37
                                                                                                                Bijlage                            A,B,C
     Monsternemer                               Riemer Veltmaat                                                 Pagina                             1/2
     Monstermatrix                              Grond (AS3000)


     Analyse                                                         Eenheid                     1                        2

     Voorbehandeling
     Cryogeen malen AS3000                                                      Uitgevoerd              Uitgevoerd

     Bodemkundige analyses
S    Droge stof                                                      % (m/m)              80.0                        84.6
S    Organische stof                                             % (m/m) ds                 6.2                        0.7
     Gloeirest                                                   % (m/m) ds               93.7                        99.2
S    Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                                % (m/m) ds               <2.0                        <2.0

     Metalen
S    Barium (Ba)                                                   mg/kg ds                   41                      <20
S    Cadmium (Cd)                                                  mg/kg ds             <0.20                      <0.20
S    Kobalt (Co)                                                   mg/kg ds               <3.0                        <3.0
S    Koper (Cu)                                                    mg/kg ds                 9.7                       <5.0
S    Kwik (Hg)                                                     mg/kg ds             0.061                  <0.050
S    Molybdeen (Mo)                                                mg/kg ds               <1.5                        <1.5
S    Nikkel (Ni)                                                   mg/kg ds                 4.3                       <4.0
S    Lood (Pb)                                                     mg/kg ds                   33                      <10
S    Zink (Zn)                                                     mg/kg ds                   61                      <20

     Minerale olie
     Minerale olie (C10-C12)                                       mg/kg ds               <3.0                        <3.0
     Minerale olie (C12-C16)                                       mg/kg ds               <5.0                        <5.0
     Minerale olie (C16-C21)                                       mg/kg ds                 7.0                       <5.0
     Minerale olie (C21-C30)                                       mg/kg ds                   25                      <11
     Minerale olie (C30-C35)                                       mg/kg ds                   15                      <5.0
     Minerale olie (C35-C40)                                       mg/kg ds               <6.0                        <6.0
S    Minerale olie totaal (C10-C40)                                mg/kg ds                   56                      <35
     Chromatogram olie (GC)                                                          Zie bijl.

     Polychloorbifenylen, PCB
S    PCB 28                                                        mg/kg ds         <0.0010                  <0.0010
S    PCB 52                                                        mg/kg ds         <0.0010                  <0.0010
S    PCB 101                                                       mg/kg ds         <0.0010                  <0.0010


Nr. Monsteromschrijving                                                                                                           Datum monstername            Monster nr.
1    BG I                                                                                                                         27-Aug-2019                  10894320
2    OG                                                                                                                           27-Aug-2019                  10894321




                                                                                     Q: door RvA geaccrediteerde verrichting
                                                                                     A: AP04 erkende verrichting
                                                                                     S: AS SIKB erkende verrichting
                                                                                     V: VLAREL erkende verrichting
Eurofins Analytico B.V.

                                                                                     Dit certificaat mag uitsluitend in zijn geheel worden gereproduceerd.
Gildeweg 42-46            Tel. +31 (0)34 242 63 00      BNP Paribas S.A. 227 9245 25      Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld         Fax +31 (0)34 242 63 99       IBAN: NL71BNPA0227924525          en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459              E-mail info-env@eurofins.nl   BIC: BNPANL2A                     het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
                                                                                                                                                               TESTEN
3770 AL Barneveld NL      Site www.eurofins.nl          KvK/CoC No. 09088623              en door de overheid van Luxemburg (MEV).                             RvA L010
                                                        BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 79 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 80 ======================================================================

<pre>     Analysecertificaat
     Uw project/verslagnummer                   19034016                                                        Certificaatnummer/Versie           2019123694/1
     Uw projectnaam                             Eperweg 3 en 5 - 't Harde                                       Startdatum                         27-Aug-2019
     Uw ordernummer                                                                                             Rapportagedatum                    04-Sep-2019/11:37
                                                                                                                Bijlage                            A,B,C
     Monsternemer                               Riemer Veltmaat                                                 Pagina                             2/2
     Monstermatrix                              Grond (AS3000)


     Analyse                                                         Eenheid                     1                        2

S    PCB 118                                                       mg/kg ds         <0.0010                  <0.0010
S    PCB 138                                                       mg/kg ds         <0.0010                  <0.0010
S    PCB 153                                                       mg/kg ds         <0.0010                  <0.0010
S    PCB 180                                                       mg/kg ds         <0.0010                  <0.0010
                                                                                                     1)                        1)
S    PCB (som 7) (factor 0,7)                                      mg/kg ds           0.0049                   0.0049

     Polycyclische Aromatische Koolwaterstoffen, PAK
S    Naftaleen                                                     mg/kg ds           <0.050                   <0.050
S    Fenanthreen                                                   mg/kg ds               0.17                 <0.050
S    Anthraceen                                                    mg/kg ds             0.072                  <0.050
S    Fluorantheen                                                  mg/kg ds               0.40                 <0.050
S    Benzo(a)anthraceen                                            mg/kg ds               0.26                 <0.050
S    Chryseen                                                      mg/kg ds               0.29                 <0.050
S    Benzo(k)fluorantheen                                          mg/kg ds               0.13                 <0.050
S    Benzo(a)pyreen                                                mg/kg ds               0.24                 <0.050
S    Benzo(ghi)peryleen                                            mg/kg ds               0.19                 <0.050
S    Indeno(123-cd)pyreen                                          mg/kg ds               0.21                 <0.050
                                                                                                                               1)
S    PAK VROM (10) (factor 0,7)                                    mg/kg ds                 2.0                       0.35




Nr. Monsteromschrijving                                                                                                             Datum monstername          Monster nr.
1    BG I                                                                                                                           27-Aug-2019                10894320
2    OG                                                                                                                             27-Aug-2019                10894321




                                                                                     Q: door RvA geaccrediteerde verrichting
                                                                                                                                                                 Akkoord
                                                                                     A: AP04 erkende verrichting
                                                                                     S: AS SIKB erkende verrichting                                              Pr.coörd.
                                                                                     V: VLAREL erkende verrichting
Eurofins Analytico B.V.                                                                                                                                              VA
                                                                                     Dit certificaat mag uitsluitend in zijn geheel worden gereproduceerd.
Gildeweg 42-46            Tel. +31 (0)34 242 63 00      BNP Paribas S.A. 227 9245 25      Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld         Fax +31 (0)34 242 63 99       IBAN: NL71BNPA0227924525          en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459              E-mail info-env@eurofins.nl   BIC: BNPANL2A                     het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
                                                                                                                                                               TESTEN
3770 AL Barneveld NL      Site www.eurofins.nl          KvK/CoC No. 09088623              en door de overheid van Luxemburg (MEV).                             RvA L010
                                                        BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 80 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 81 ======================================================================

<pre>      Bijlage (A) met deelmonsterinformatie behorende bij analysecertificaat 2019123694/1
                                                                                                                                                              Pagina 1/1

      Monster nr.         Boornr           Omschrijving                             Van        Tot        Barcode              Monstername ID/Monsteromsch.

       10894320           1                                                          0           50         0537640179           BG I
       10894320           3                                                          0           50         0537640177           BG I
       10894320           2                                                          0           50         0537640492           BG I

       10894321           1                                                          100         130        0537640523           OG
       10894321           1                                                          130         150        0537640184           OG
       10894321           1                                                          150         200        0537667506           OG
       10894321           2                                                          140         170        0537640525           OG




Eurofins Analytico B.V.


Gildeweg 42-46            Tel. +31 (0)34 242 63 00      BNP Paribas S.A. 227 9245 25     Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld         Fax +31 (0)34 242 63 99       IBAN: NL71BNPA0227924525         en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459              E-mail info-env@eurofins.nl   BIC: BNPANL2A                    het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
3770 AL Barneveld NL      Site www.eurofins.nl          KvK/CoC No. 09088623             en door de overheid van Luxemburg (MEV).
                                                        BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 81 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 82 ======================================================================

<pre>     Bijlage (B) met opmerkingen behorende bij analysecertificaat 2019123694/1
                                                                                                                                                              Pagina 1/1

     Opmerking 1)
     De toetswaarde van de som is gelijk aan de sommatie van 0,7*RG




Eurofins Analytico B.V.


Gildeweg 42-46            Tel. +31 (0)34 242 63 00      BNP Paribas S.A. 227 9245 25     Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld         Fax +31 (0)34 242 63 99       IBAN: NL71BNPA0227924525         en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459              E-mail info-env@eurofins.nl   BIC: BNPANL2A                    het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
3770 AL Barneveld NL      Site www.eurofins.nl          KvK/CoC No. 09088623             en door de overheid van Luxemburg (MEV).
                                                        BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 82 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 83 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                     .




     Bijlage (C) met methodeverwijzingen behorende bij analysecertificaat 2019123694/1
                                                                                                                                                              Pagina 1/1

     Analyse                                               Methode         Techniek                             Methode referentie

     Cryogeen malen                                        W0106           Voorbehandeling                      Cf. AS3000

     Droge Stof                                            W0104           Gravimetrie                          Cf. pb 3010-2 en gw. NEN-EN 15934

     Organische stof (gloeiverlies)                        W0109           Gravimetrie                          Cf. pb 3010-3 en cf. NEN 5754

     Korrelgrootte < 2 µm (lutum)                          W0171           Sedimentatie                         Cf. pb 3010-4 en gw. NEN 5753

     Barium (Ba)                                           W0423           ICP-MS                               Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2

     Cadmium (Cd)                                          W0423           ICP-MS                               Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2

     Kobalt (Co)                                           W0423           ICP-MS                               Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2

     Koper (Cu)                                            W0423           ICP-MS                               Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2

     Kwik (Hg)                                             W0423           ICP-MS                               Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2

     Molybdeen (Mo)                                        W0423           ICP-MS                               Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2

     Nikkel (Ni)                                           W0423           ICP-MS                               Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2

     Lood (Pb)                                             W0423           ICP-MS                               Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2

     Zink (Zn)                                             W0423           ICP-MS                               Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2

     Minerale Olie (C10-C40)                               W0202           GC-FID                               Cf. pb 3010-7 en gw. NEN-EN-ISO 16703

     Chromatogram MO (GC)                                  W0202           GC-FID                               Gelijkw. NEN-EN-ISO 16703

     PCB (7)                                               W0271           GC-MS                                Cf. pb 3010-8 en gw. NEN 6980

     PAK som AS3000/AP04                                   W0271           GC-MS                                Cf. pb. 3010-6 en gw. NEN-ISO 18287

     PAK (10) (VROM)                                       W0271           GC-MS                                Cf. pb. 3010-6 en gw. NEN-ISO 18287



     Nadere informatie over de toegepaste onderzoeksmethoden alsmede een classificatie van de meetonzekerheid
     staan vermeld in ons overzicht "Specificaties analysemethoden", versie juni 2016.




Eurofins Analytico B.V.



Gildeweg 42-46            Tel. +31 (0)34 242 63 00      BNP Paribas S.A. 227 9245 25     Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld         Fax +31 (0)34 242 63 99       IBAN: NL71BNPA0227924525         en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459              E-mail info-env@eurofins.nl   BIC: BNPANL2A                    het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
3770 AL Barneveld NL      Site www.eurofins.nl          KvK/CoC No. 09088623             en door de overheid van Luxemburg (MEV).
                                                        BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 83 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 84 ======================================================================

<pre>                                          Chromatogram TPH/ Mineral Oil

Sample ID.: 10894320
Certificate no.: 2019123694
Sample description.: BG I
  V


     10000                                                                                                                                 10000
pA




                                                                                                                                                   pA
      5000                                                                                                                                 5000
                                    C10




                                                                                                  C30-C35
                                          C10-C12



                                                            C12-C16


                                                                       C16-C21




                                                                                                             C35-C40
                                                                                                  C21-30




                                                                                                                         C40
         0                                                                                                                                 0
             0.0   0.2        0.4                     0.6              0.8                  1.0      1.2                 1.4   1.6   1.8
                                                                                  Minutes


      1000                                                                                                                                 1000




       500                                                                                                                                 500
pA




                                                                                                                                                   pA
                                                                                                  C30-C35
                                                            C12-C16


                                                                        C16-C21
                                           C10-C12




                                                                                                              C35-C40
                                                                                                  C21-30




                                                                                                                         C40
                                    C10




         0                                                                                                                                 0
             0.0   0.2        0.4                     0.6              0.8                  1.0       1.2                1.4   1.6   1.8
                                                                                  Minutes                                                               \


       200                                                                                                                                 200




       100                                                                                                                                 100
pA




                                                                                                                                                    pA
                                                                                                   C30-C35
                                                                        C16-C21
                                                             C12-C16




                                                                                                  C21-30



                                                                                                               C35-C40
                                            C10-C12




                                                                                                                         C40
                                    C10




         0                                                                                                                                 0
             0.0   0.2        0.4                     0.6              0.8                  1.0       1.2                1.4   1.6   1.8
                                                                                  Minutes
</pre>

====================================================================== Einde pagina 84 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 85 ======================================================================

<pre>BoToVa T12 Toetsing Wbb grond

Projectnummer                                                 19034016
Projectnaam                                                   Eperweg 3 en 5 - 't Harde
Datum monstername                                             27-08-2019
Monsternemer                                                  Riemer Veltmaat
Certificaatnummer                                             2019123694
Startdatum                                                    27-08-2019
Rapportagedatum                                               04-09-2019

Analyse                                                       Eenheid                     1               GSSD         Oordeel     RG    AW        T       I

Bodemtype correctie
Organische stof                                                                                    6,2
Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                                                                         2
Voorbehandeling
Cryogeen malen AS3000                                                                  Uitgevoerd
Bodemkundige analyses
Droge stof                                      % (m/m)                                            80             80
Organische stof                                 % (m/m) ds                                        6,2            6,2
Gloeirest                                       % (m/m) ds                                       93,7
Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                    % (m/m) ds                                       <2,0            1,4
Metalen
Barium (Ba)                                     mg/kg ds                                           41        158,9                  20   190     555     920
Cadmium (Cd)                                    mg/kg ds                                       <0,20        0,2019        -        0,2    0,6     6,8     13
Kobalt (Co)                                     mg/kg ds                                        <3,0         7,383        -          3     15    103     190
Koper (Cu)                                      mg/kg ds                                          9,7        17,53        -          5     40    115     190
Kwik (Hg)                                       mg/kg ds                                       0,061        0,0847        -       0,05   0,15   18,1      36
Molybdeen (Mo)                                  mg/kg ds                                        <1,5           1,05       -        1,5    1,5   95,8     190
Nikkel (Ni)                                     mg/kg ds                                          4,3        12,54        -          4     35   67,5     100
Lood (Pb)                                       mg/kg ds                                           33          48,2       -         10     50    290     530
Zink (Zn)                                       mg/kg ds                                           61        130,8        -         20   140     430     720
Minerale olie
Minerale olie (C10-C12)                         mg/kg ds                                         <3,0        3,387
Minerale olie (C12-C16)                         mg/kg ds                                         <5,0        5,645
Minerale olie (C16-C21)                         mg/kg ds                                             7       11,29
Minerale olie (C21-C30)                         mg/kg ds                                           25        40,32
Minerale olie (C30-C35)                         mg/kg ds                                           15        24,19
Minerale olie (C35-C40)                         mg/kg ds                                         <6,0        6,774
Minerale olie totaal (C10-C40)                  mg/kg ds                                           56        90,32        -        35    190    2600    5000
Chromatogram olie (GC)                                                                        Zie bijl.
Polychloorbifenylen, PCB
PCB 28                                          mg/kg ds                                  <0,0010           0,0011
PCB 52                                          mg/kg ds                                  <0,0010           0,0011
PCB 101                                         mg/kg ds                                  <0,0010           0,0011
PCB 118                                         mg/kg ds                                  <0,0010           0,0011
PCB 138                                         mg/kg ds                                  <0,0010           0,0011
PCB 153                                         mg/kg ds                                  <0,0010           0,0011
PCB 180                                         mg/kg ds                                  <0,0010           0,0011
PCB (som 7) (factor 0,7)                        mg/kg ds                                   0,0049           0,0079        -      0,007   0,02   0,51       1
Polycyclische Aromatische Koolwaterstoffen, PAK
Naftaleen                                       mg/kg ds                                      <0,050         0,035
Fenanthreen                                     mg/kg ds                                        0,17          0,17
Anthraceen                                      mg/kg ds                                       0,072         0,072
Fluorantheen                                    mg/kg ds                                          0,4           0,4
Benzo(a)anthraceen                              mg/kg ds                                        0,26          0,26
Chryseen                                        mg/kg ds                                        0,29          0,29
Benzo(k)fluorantheen                            mg/kg ds                                        0,13          0,13
Benzo(a)pyreen                                  mg/kg ds                                        0,24          0,24
Benzo(ghi)peryleen                              mg/kg ds                                        0,19          0,19
Indeno(123-cd)pyreen                            mg/kg ds                                        0,21          0,21
PAK VROM (10) (factor 0,7)                      mg/kg ds                                            2        1,997        *       0,35    1,5   20,8      40

Legenda

Nr.    Analytico-nr     Monster
1      10894320         BG I


Eindoordeel:            Voldoet aan Achtergrondwaarde


Gebruikte afkortingen
-                       kleiner dan of gelijk aan Achtergrondwaarde
*                       groter dan Achtergrondwaarde
**                      groter dan Tussenwaarde
***                     groter dan Interventiewaarde


GSSD                    Gestandaardiseerd gehalte
RG                      Vereiste Rapportagegrens
AW                      Achtergrondwaarde
T                       Tussenwaarde
I                       Interventiewaarde


Deze toetsing is uitgevoerd met behulp van BoToVa.
Zie voor info: http://www.rwsleefomgeving.nl/onderwerpen/bodem-ondergrond/bbk/instrumenten/botova/
N.B.: de vermelde tussenwaarde is door PAIS berekend en is niet afkomstig uit BoToVa
</pre>

====================================================================== Einde pagina 85 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 86 ======================================================================

<pre>BoToVa T12 Toetsing Wbb grond

Projectnummer                                                  19034016
Projectnaam                                                    Eperweg 3 en 5 - 't Harde
Datum monstername                                              27-08-2019
Monsternemer                                                   Riemer Veltmaat
Certificaatnummer                                              2019123694
Startdatum                                                     27-08-2019
Rapportagedatum                                                04-09-2019

Analyse                                                        Eenheid                     2            GSSD          Oordeel     RG    AW       T       I

Bodemtype correctie
Organische stof                                                                                   0,7
Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                                                                        2
Voorbehandeling
Cryogeen malen AS3000                                                                  Uitgevoerd
Bodemkundige analyses
Droge stof                                     % (m/m)                                           84,6          84,6
Organische stof                                % (m/m) ds                                         0,7           0,7
Gloeirest                                      % (m/m) ds                                        99,2
Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                   % (m/m) ds                                        <2,0           1,4
Metalen
Barium (Ba)                                    mg/kg ds                                           <20      54,25                   20   190    555    920
Cadmium (Cd)                                   mg/kg ds                                         <0,20      0,241         -        0,2    0,6    6,8    13
Kobalt (Co)                                    mg/kg ds                                          <3,0      7,383         -          3     15   103    190
Koper (Cu)                                     mg/kg ds                                          <5,0      7,241         -          5     40   115    190
Kwik (Hg)                                      mg/kg ds                                        <0,050     0,0502         -       0,05   0,15   18,1    36
Molybdeen (Mo)                                 mg/kg ds                                          <1,5       1,05         -        1,5    1,5   95,8   190
Nikkel (Ni)                                    mg/kg ds                                          <4,0      8,167         -          4     35   67,5   100
Lood (Pb)                                      mg/kg ds                                           <10      11,02         -         10     50   290    530
Zink (Zn)                                      mg/kg ds                                           <20      33,22         -         20   140    430    720
Minerale olie
Minerale olie (C10-C12)                        mg/kg ds                                          <3,0       10,5
Minerale olie (C12-C16)                        mg/kg ds                                          <5,0       17,5
Minerale olie (C16-C21)                        mg/kg ds                                          <5,0       17,5
Minerale olie (C21-C30)                        mg/kg ds                                           <11       38,5
Minerale olie (C30-C35)                        mg/kg ds                                          <5,0       17,5
Minerale olie (C35-C40)                        mg/kg ds                                          <6,0        21
Minerale olie totaal (C10-C40)                 mg/kg ds                                           <35      122,5         -        35    190    2600   5000
Polychloorbifenylen, PCB
PCB 28                                         mg/kg ds                                    <0,0010        0,0035
PCB 52                                         mg/kg ds                                    <0,0010        0,0035
PCB 101                                        mg/kg ds                                    <0,0010        0,0035
PCB 118                                        mg/kg ds                                    <0,0010        0,0035
PCB 138                                        mg/kg ds                                    <0,0010        0,0035
PCB 153                                        mg/kg ds                                    <0,0010        0,0035
PCB 180                                        mg/kg ds                                    <0,0010        0,0035
PCB (som 7) (factor 0,7)                       mg/kg ds                                     0,0049        0,0245         -      0,007   0,02   0,51     1
Polycyclische Aromatische Koolwaterstoffen, PAK
Naftaleen                                      mg/kg ds                                        <0,050      0,035
Fenanthreen                                    mg/kg ds                                        <0,050      0,035
Anthraceen                                     mg/kg ds                                        <0,050      0,035
Fluorantheen                                   mg/kg ds                                        <0,050      0,035
Benzo(a)anthraceen                             mg/kg ds                                        <0,050      0,035
Chryseen                                       mg/kg ds                                        <0,050      0,035
Benzo(k)fluorantheen                           mg/kg ds                                        <0,050      0,035
Benzo(a)pyreen                                 mg/kg ds                                        <0,050      0,035
Benzo(ghi)peryleen                             mg/kg ds                                        <0,050      0,035
Indeno(123-cd)pyreen                           mg/kg ds                                        <0,050      0,035
PAK VROM (10) (factor 0,7)                     mg/kg ds                                          0,35       0,35         -       0,35    1,5   20,8    40

Legenda

Nr.    Analytico-nr     Monster
2      10894321         OG


Eindoordeel:            Voldoet aan Achtergrondwaarde


Gebruikte afkortingen
-                       kleiner dan of gelijk aan Achtergrondwaarde
*                       groter dan Achtergrondwaarde
**                      groter dan Tussenwaarde
***                     groter dan Interventiewaarde


GSSD                    Gestandaardiseerd gehalte
RG                      Vereiste Rapportagegrens
AW                      Achtergrondwaarde
T                       Tussenwaarde
I                       Interventiewaarde


Deze toetsing is uitgevoerd met behulp van BoToVa.
Zie voor info: http://www.rwsleefomgeving.nl/onderwerpen/bodem-ondergrond/bbk/instrumenten/botova/
N.B.: de vermelde tussenwaarde is door PAIS berekend en is niet afkomstig uit BoToVa
</pre>

====================================================================== Einde pagina 86 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 87 ======================================================================

<pre>     Kruse Milieu BV
     T.a.v. J. Kienstra
     Huyerenseweg 33
     7678 SC GEESTEREN




     Analysecertificaat
     Datum: 06-Sep-2019




     Hierbij ontvangt u de resultaten van het navolgende laboratoriumonderzoek.

     Certificaatnummer/Versie                        2019125057/1
     Uw project/verslagnummer                        19034016
     Uw projectnaam                                  Eperweg 3 en 5 - 't Harde
     Uw ordernummer
     Monster(s) ontvangen                            29-Aug-2019

     Dit certificaat mag uitsluitend in zijn geheel worden gereproduceerd.
     De analyse resultaten hebben alleen betrekking op het beproefde object.

     De grondmonsters worden tot 4 weken na datum ontvangst bewaard en watermonsters tot 2 weken na
     datum ontvangst. Zonder tegenbericht worden de monsters nadien afgevoerd.
     Indien de monsters langer bewaard dienen te blijven verzoeken wij U dit exemplaar uiterlijk 1 werkdag voor afloop
     van de standaardbewaarperiode ondertekend aan ons te retourneren. Voor de kosten van het langer bewaren
     van monsters verwijzen wij naar de prijslijst.




     Bewaren tot:
     Datum:                                   Naam:                                      Handtekening:




     Wij vertrouwen erop uw opdracht hiermee naar verwachting te hebben uitgevoerd, mocht U naar aanleiding van dit
     analysecertificaat nog vragen hebben verzoeken wij U contact op te nemen met de afdeling Verkoop en Advies.




     Met vriendelijke groet,

     Eurofins Analytico B.V.


                                                                                                                         Ing. A. Veldhuizen
                                                                                                                         Technical Manager




Eurofins Analytico B.V.


Gildeweg 42-46            Tel. +31 (0)34 242 63 00    BNP Paribas S.A. 227 9245 25     Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld         Fax +31 (0)34 242 63 99     IBAN: NL71BNPA0227924525         en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459              E-mail info-env@eurofins.nl BIC: BNPANL2A                    het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
3770 AL Barneveld NL      Site www.eurofins.nl        KvK/CoC No. 09088623             en door de overheid van Luxemburg (MEV).
                                                      BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 87 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 88 ======================================================================

<pre>     Analysecertificaat
     Uw project/verslagnummer                   19034016                                                        Certificaatnummer/Versie           2019125057/1
     Uw projectnaam                             Eperweg 3 en 5 - 't Harde                                       Startdatum                         30-Aug-2019
     Uw ordernummer                                                                                             Rapportagedatum                    06-Sep-2019/08:24
                                                                                                                Bijlage                            A,B,C,D
     Monsternemer                               Riemer Veltmaat                                                 Pagina                             1/2
     Monstermatrix                              Grond (AS3000)


     Analyse                                                         Eenheid                     1

     Voorbehandeling
     Cryogeen malen AS3000                                                      Uitgevoerd

     Bodemkundige analyses
S    Droge stof                                                      % (m/m)              89.2
S    Organische stof                                             % (m/m) ds                 3.6
     Gloeirest                                                   % (m/m) ds               96.2
S    Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                                % (m/m) ds               <2.0

     Metalen
S    Barium (Ba)                                                   mg/kg ds                <20
S    Cadmium (Cd)                                                  mg/kg ds             <0.20
S    Kobalt (Co)                                                   mg/kg ds               <3.0
S    Koper (Cu)                                                    mg/kg ds               <5.0
S    Kwik (Hg)                                                     mg/kg ds           <0.050
S    Molybdeen (Mo)                                                mg/kg ds               <1.5
S    Nikkel (Ni)                                                   mg/kg ds               <4.0
S    Lood (Pb)                                                     mg/kg ds                   12
S    Zink (Zn)                                                     mg/kg ds                <20

     Minerale olie
     Minerale olie (C10-C12)                                       mg/kg ds               <3.0
     Minerale olie (C12-C16)                                       mg/kg ds               <5.0
     Minerale olie (C16-C21)                                       mg/kg ds               <5.0
     Minerale olie (C21-C30)                                       mg/kg ds                <11
     Minerale olie (C30-C35)                                       mg/kg ds                 6.6
     Minerale olie (C35-C40)                                       mg/kg ds               <6.0
S    Minerale olie totaal (C10-C40)                                mg/kg ds                <35

     Polychloorbifenylen, PCB
S    PCB 28                                                        mg/kg ds         <0.0010
S    PCB 52                                                        mg/kg ds         <0.0010
S    PCB 101                                                       mg/kg ds         <0.0010
S    PCB 118                                                       mg/kg ds         <0.0010


Nr. Monsteromschrijving                                                                                                           Datum monstername            Monster nr.
1    BG II                                                                                                                        27-Aug-2019                  10898910




                                                                                     Q: door RvA geaccrediteerde verrichting
                                                                                     A: AP04 erkende verrichting
                                                                                     S: AS SIKB erkende verrichting
                                                                                     V: VLAREL erkende verrichting
Eurofins Analytico B.V.

                                                                                     Dit certificaat mag uitsluitend in zijn geheel worden gereproduceerd.
Gildeweg 42-46            Tel. +31 (0)34 242 63 00      BNP Paribas S.A. 227 9245 25      Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld         Fax +31 (0)34 242 63 99       IBAN: NL71BNPA0227924525          en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459              E-mail info-env@eurofins.nl   BIC: BNPANL2A                     het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
                                                                                                                                                               TESTEN
3770 AL Barneveld NL      Site www.eurofins.nl          KvK/CoC No. 09088623              en door de overheid van Luxemburg (MEV).                             RvA L010
                                                        BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 88 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 89 ======================================================================

<pre>     Analysecertificaat
     Uw project/verslagnummer                   19034016                                                        Certificaatnummer/Versie           2019125057/1
     Uw projectnaam                             Eperweg 3 en 5 - 't Harde                                       Startdatum                         30-Aug-2019
     Uw ordernummer                                                                                             Rapportagedatum                    06-Sep-2019/08:24
                                                                                                                Bijlage                            A,B,C,D
     Monsternemer                               Riemer Veltmaat                                                 Pagina                             2/2
     Monstermatrix                              Grond (AS3000)


     Analyse                                                         Eenheid                     1

S    PCB 138                                                       mg/kg ds         <0.0010
S    PCB 153                                                       mg/kg ds         <0.0010
S    PCB 180                                                       mg/kg ds         <0.0010
                                                                                                     1)
S    PCB (som 7) (factor 0,7)                                      mg/kg ds           0.0049

     Polycyclische Aromatische Koolwaterstoffen, PAK
S    Naftaleen                                                     mg/kg ds           <0.050
S    Fenanthreen                                                   mg/kg ds             0.054
S    Anthraceen                                                    mg/kg ds           <0.050
S    Fluorantheen                                                  mg/kg ds               0.12
S    Benzo(a)anthraceen                                            mg/kg ds             0.075
S    Chryseen                                                      mg/kg ds             0.093
S    Benzo(k)fluorantheen                                          mg/kg ds           <0.050
S    Benzo(a)pyreen                                                mg/kg ds             0.071
S    Benzo(ghi)peryleen                                            mg/kg ds             0.055
S    Indeno(123-cd)pyreen                                          mg/kg ds             0.067
S    PAK VROM (10) (factor 0,7)                                    mg/kg ds               0.64




Nr. Monsteromschrijving                                                                                                           Datum monstername            Monster nr.
1    BG II                                                                                                                        27-Aug-2019                  10898910




                                                                                     Q: door RvA geaccrediteerde verrichting
                                                                                                                                                                 Akkoord
                                                                                     A: AP04 erkende verrichting
                                                                                     S: AS SIKB erkende verrichting                                              Pr.coörd.
                                                                                     V: VLAREL erkende verrichting
Eurofins Analytico B.V.                                                                                                                                              VA
                                                                                     Dit certificaat mag uitsluitend in zijn geheel worden gereproduceerd.
Gildeweg 42-46            Tel. +31 (0)34 242 63 00      BNP Paribas S.A. 227 9245 25      Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld         Fax +31 (0)34 242 63 99       IBAN: NL71BNPA0227924525          en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459              E-mail info-env@eurofins.nl   BIC: BNPANL2A                     het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
                                                                                                                                                               TESTEN
3770 AL Barneveld NL      Site www.eurofins.nl          KvK/CoC No. 09088623              en door de overheid van Luxemburg (MEV).                             RvA L010
                                                        BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 89 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 90 ======================================================================

<pre>      Bijlage (A) met deelmonsterinformatie behorende bij analysecertificaat 2019125057/1
                                                                                                                                                              Pagina 1/1

      Monster nr.         Boornr           Omschrijving                             Van        Tot        Barcode              Monstername ID/Monsteromsch.

       10898910           8                                                          0           50         0537640516           BG II
       10898910           7                                                          0           50         0537640533           BG II
       10898910           6                                                          0           50         0537640507           BG II
       10898910           5                                                          30          60         0537640536           BG II
       10898910           4                                                          25          60         0537640529           BG II




Eurofins Analytico B.V.


Gildeweg 42-46            Tel. +31 (0)34 242 63 00      BNP Paribas S.A. 227 9245 25     Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld         Fax +31 (0)34 242 63 99       IBAN: NL71BNPA0227924525         en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459              E-mail info-env@eurofins.nl   BIC: BNPANL2A                    het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
3770 AL Barneveld NL      Site www.eurofins.nl          KvK/CoC No. 09088623             en door de overheid van Luxemburg (MEV).
                                                        BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 90 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 91 ======================================================================

<pre>     Bijlage (B) met opmerkingen behorende bij analysecertificaat 2019125057/1
                                                                                                                                                              Pagina 1/1

     Opmerking 1)
     De toetswaarde van de som is gelijk aan de sommatie van 0,7*RG




Eurofins Analytico B.V.


Gildeweg 42-46            Tel. +31 (0)34 242 63 00      BNP Paribas S.A. 227 9245 25     Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld         Fax +31 (0)34 242 63 99       IBAN: NL71BNPA0227924525         en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459              E-mail info-env@eurofins.nl   BIC: BNPANL2A                    het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
3770 AL Barneveld NL      Site www.eurofins.nl          KvK/CoC No. 09088623             en door de overheid van Luxemburg (MEV).
                                                        BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 91 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 92 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                     .




     Bijlage (C) met methodeverwijzingen behorende bij analysecertificaat 2019125057/1
                                                                                                                                                              Pagina 1/1

     Analyse                                               Methode         Techniek                             Methode referentie

     Cryogeen malen                                        W0106           Voorbehandeling                      Cf. AS3000

     Droge Stof                                            W0104           Gravimetrie                          Cf. pb 3010-2 en gw. NEN-EN 15934

     Organische stof (gloeiverlies)                        W0109           Gravimetrie                          Cf. pb 3010-3 en cf. NEN 5754

     Korrelgrootte < 2 µm (lutum)                          W0171           Sedimentatie                         Cf. pb 3010-4 en gw. NEN 5753

     Barium (Ba)                                           W0423           ICP-MS                               Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2

     Cadmium (Cd)                                          W0423           ICP-MS                               Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2

     Kobalt (Co)                                           W0423           ICP-MS                               Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2

     Koper (Cu)                                            W0423           ICP-MS                               Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2

     Kwik (Hg)                                             W0423           ICP-MS                               Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2

     Molybdeen (Mo)                                        W0423           ICP-MS                               Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2

     Nikkel (Ni)                                           W0423           ICP-MS                               Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2

     Lood (Pb)                                             W0423           ICP-MS                               Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2

     Zink (Zn)                                             W0423           ICP-MS                               Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2

     Minerale Olie (C10-C40)                               W0202           GC-FID                               Cf. pb 3010-7 en gw. NEN-EN-ISO 16703

     PCB (7)                                               W0271           GC-MS                                Cf. pb 3010-8 en gw. NEN 6980

     PAK (10) (VROM)                                       W0271           GC-MS                                Cf. pb. 3010-6 en gw. NEN-ISO 18287

     PAK som AS3000/AP04                                   W0271           GC-MS                                Cf. pb. 3010-6 en gw. NEN-ISO 18287



     Nadere informatie over de toegepaste onderzoeksmethoden alsmede een classificatie van de meetonzekerheid
     staan vermeld in ons overzicht "Specificaties analysemethoden", versie juni 2016.




Eurofins Analytico B.V.



Gildeweg 42-46            Tel. +31 (0)34 242 63 00      BNP Paribas S.A. 227 9245 25     Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld         Fax +31 (0)34 242 63 99       IBAN: NL71BNPA0227924525         en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459              E-mail info-env@eurofins.nl   BIC: BNPANL2A                    het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
3770 AL Barneveld NL      Site www.eurofins.nl          KvK/CoC No. 09088623             en door de overheid van Luxemburg (MEV).
                                                        BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 92 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 93 ======================================================================

<pre>    Bijlage (D) opmerkingen aangaande de monstername en conserveringstermijn 2019125057/1
                                                                                                                                                         Pagina 1/1

    Er zijn verschillen met de richtlijnen geconstateerd die de betrouwbaarheid van de resultaten van onderstaande
    monsters of analyses mogelijk hebben beinvloed.




     Analyse                                                                                              Monster nr.
     De conserveringstermijn is voor de betreffende analyse overschreden.

     Minerale Olie (GC) (Voorbehandeling)                                                                 10898910




Eurofins Analytico B.V.


Gildeweg 42-46            Tel. +31 (0)34 242 63 00      BNP Paribas S.A. 227 9245 25     Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld         Fax +31 (0)34 242 63 99       IBAN: NL71BNPA0227924525         en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459              E-mail info-env@eurofins.nl   BIC: BNPANL2A                    het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
3770 AL Barneveld NL      Site www.eurofins.nl          KvK/CoC No. 09088623             en door de overheid van Luxemburg (MEV).
                                                        BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 93 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 94 ======================================================================

<pre>BoToVa T12 Toetsing Wbb grond

Projectnummer                                                  19034016
Projectnaam                                                    Eperweg 3 en 5 - 't Harde
Datum monstername                                              27-08-2019
Monsternemer                                                   Riemer Veltmaat
Certificaatnummer                                              2019125057
Startdatum                                                     30-08-2019
Rapportagedatum                                                06-09-2019

Analyse                                                        Eenheid                     1             GSSD          Oordeel     RG    AW       T       I

Bodemtype correctie
Organische stof                                                                                   3,6
Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                                                                        2
Voorbehandeling
Cryogeen malen AS3000                                                                  Uitgevoerd
Bodemkundige analyses
Droge stof                                     % (m/m)                                           89,2           89,2
Organische stof                                % (m/m) ds                                         3,6            3,6
Gloeirest                                      % (m/m) ds                                        96,2
Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                   % (m/m) ds                                        <2,0            1,4
Metalen
Barium (Ba)                                    mg/kg ds                                           <20       54,25                   20   190    555    920
Cadmium (Cd)                                   mg/kg ds                                         <0,20      0,2245         -        0,2    0,6    6,8    13
Kobalt (Co)                                    mg/kg ds                                          <3,0       7,383         -          3     15   103    190
Koper (Cu)                                     mg/kg ds                                          <5,0       6,863         -          5     40   115    190
Kwik (Hg)                                      mg/kg ds                                        <0,050      0,0496         -       0,05   0,15   18,1    36
Molybdeen (Mo)                                 mg/kg ds                                          <1,5        1,05         -        1,5    1,5   95,8   190
Nikkel (Ni)                                    mg/kg ds                                          <4,0       8,167         -          4     35   67,5   100
Lood (Pb)                                      mg/kg ds                                            12       18,35         -         10     50   290    530
Zink (Zn)                                      mg/kg ds                                           <20       31,92         -         20   140    430    720
Minerale olie
Minerale olie (C10-C12)                        mg/kg ds                                          <3,0       5,833
Minerale olie (C12-C16)                        mg/kg ds                                          <5,0       9,722
Minerale olie (C16-C21)                        mg/kg ds                                          <5,0       9,722
Minerale olie (C21-C30)                        mg/kg ds                                           <11       21,39
Minerale olie (C30-C35)                        mg/kg ds                                            6,6      18,33
Minerale olie (C35-C40)                        mg/kg ds                                          <6,0       11,67
Minerale olie totaal (C10-C40)                 mg/kg ds                                           <35       68,06         -        35    190    2600   5000
Polychloorbifenylen, PCB
PCB 28                                         mg/kg ds                                    <0,0010         0,0019
PCB 52                                         mg/kg ds                                    <0,0010         0,0019
PCB 101                                        mg/kg ds                                    <0,0010         0,0019
PCB 118                                        mg/kg ds                                    <0,0010         0,0019
PCB 138                                        mg/kg ds                                    <0,0010         0,0019
PCB 153                                        mg/kg ds                                    <0,0010         0,0019
PCB 180                                        mg/kg ds                                    <0,0010         0,0019
PCB (som 7) (factor 0,7)                       mg/kg ds                                     0,0049         0,0136         -      0,007   0,02   0,51     1
Polycyclische Aromatische Koolwaterstoffen, PAK
Naftaleen                                      mg/kg ds                                        <0,050       0,035
Fenanthreen                                    mg/kg ds                                         0,054       0,054
Anthraceen                                     mg/kg ds                                        <0,050       0,035
Fluorantheen                                   mg/kg ds                                          0,12        0,12
Benzo(a)anthraceen                             mg/kg ds                                         0,075       0,075
Chryseen                                       mg/kg ds                                         0,093       0,093
Benzo(k)fluorantheen                           mg/kg ds                                        <0,050       0,035
Benzo(a)pyreen                                 mg/kg ds                                         0,071       0,071
Benzo(ghi)peryleen                             mg/kg ds                                         0,055       0,055
Indeno(123-cd)pyreen                           mg/kg ds                                         0,067       0,067
PAK VROM (10) (factor 0,7)                     mg/kg ds                                          0,64        0,64         -       0,35    1,5   20,8    40

Legenda

Nr.    Analytico-nr     Monster
1      10898910         BG II


Eindoordeel:            Voldoet aan Achtergrondwaarde


Gebruikte afkortingen
-                       kleiner dan of gelijk aan Achtergrondwaarde
*                       groter dan Achtergrondwaarde
**                      groter dan Tussenwaarde
***                     groter dan Interventiewaarde


GSSD                    Gestandaardiseerd gehalte
RG                      Vereiste Rapportagegrens
AW                      Achtergrondwaarde
T                       Tussenwaarde
I                       Interventiewaarde


Deze toetsing is uitgevoerd met behulp van BoToVa.
Zie voor info: http://www.rwsleefomgeving.nl/onderwerpen/bodem-ondergrond/bbk/instrumenten/botova/
N.B.: de vermelde tussenwaarde is door PAIS berekend en is niet afkomstig uit BoToVa
</pre>

====================================================================== Einde pagina 94 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 95 ======================================================================

<pre>     Kruse Milieu BV
     T.a.v. J. Kienstra
     Huyerenseweg 33
     7678 SC GEESTEREN




     Analysecertificaat
     Datum: 06-Sep-2019




     Hierbij ontvangt u de resultaten van het navolgende laboratoriumonderzoek.

     Certificaatnummer/Versie                        2019125056/1
     Uw project/verslagnummer                        19034016
     Uw projectnaam                                  Eperweg 3 en 5 - 't Harde
     Uw ordernummer
     Monster(s) ontvangen                            29-Aug-2019

     Dit certificaat mag uitsluitend in zijn geheel worden gereproduceerd.
     De analyse resultaten hebben alleen betrekking op het beproefde object.

     De grondmonsters worden tot 4 weken na datum ontvangst bewaard en watermonsters tot 2 weken na
     datum ontvangst. Zonder tegenbericht worden de monsters nadien afgevoerd.
     Indien de monsters langer bewaard dienen te blijven verzoeken wij U dit exemplaar uiterlijk 1 werkdag voor afloop
     van de standaardbewaarperiode ondertekend aan ons te retourneren. Voor de kosten van het langer bewaren
     van monsters verwijzen wij naar de prijslijst.




     Bewaren tot:
     Datum:                                   Naam:                                      Handtekening:




     Wij vertrouwen erop uw opdracht hiermee naar verwachting te hebben uitgevoerd, mocht U naar aanleiding van dit
     analysecertificaat nog vragen hebben verzoeken wij U contact op te nemen met de afdeling Verkoop en Advies.




     Met vriendelijke groet,

     Eurofins Analytico B.V.


                                                                                                                         Ing. A. Veldhuizen
                                                                                                                         Technical Manager




Eurofins Analytico B.V.


Gildeweg 42-46            Tel. +31 (0)34 242 63 00    BNP Paribas S.A. 227 9245 25     Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld         Fax +31 (0)34 242 63 99     IBAN: NL71BNPA0227924525         en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459              E-mail info-env@eurofins.nl BIC: BNPANL2A                    het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
3770 AL Barneveld NL      Site www.eurofins.nl        KvK/CoC No. 09088623             en door de overheid van Luxemburg (MEV).
                                                      BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 95 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 96 ======================================================================

<pre>     Analysecertificaat
     Uw project/verslagnummer                   19034016                                                        Certificaatnummer/Versie           2019125056/1
     Uw projectnaam                             Eperweg 3 en 5 - 't Harde                                       Startdatum                         30-Aug-2019
     Uw ordernummer                                                                                             Rapportagedatum                    06-Sep-2019/08:24
                                                                                                                Bijlage                            A,B,C,D
     Monsternemer                               Riemer Veltmaat                                                 Pagina                             1/2
     Monstermatrix                              Grond (AS3000)


     Analyse                                                         Eenheid                     1

     Voorbehandeling
     Cryogeen malen AS3000                                                      Uitgevoerd

     Bodemkundige analyses
S    Droge stof                                                      % (m/m)              64.9
S    Organische stof                                             % (m/m) ds                 8.8
     Gloeirest                                                   % (m/m) ds               90.9
S    Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                                % (m/m) ds                 4.6

     Metalen
S    Barium (Ba)                                                   mg/kg ds                   32
S    Cadmium (Cd)                                                  mg/kg ds               0.29
S    Kobalt (Co)                                                   mg/kg ds               <3.0
S    Koper (Cu)                                                    mg/kg ds                   14
S    Kwik (Hg)                                                     mg/kg ds               0.14
S    Molybdeen (Mo)                                                mg/kg ds               <1.5
S    Nikkel (Ni)                                                   mg/kg ds               <4.0
S    Lood (Pb)                                                     mg/kg ds                   72
S    Zink (Zn)                                                     mg/kg ds                   52

     Minerale olie
     Minerale olie (C10-C12)                                       mg/kg ds               <3.0
     Minerale olie (C12-C16)                                       mg/kg ds               <5.0
     Minerale olie (C16-C21)                                       mg/kg ds               10.0
     Minerale olie (C21-C30)                                       mg/kg ds                   60
     Minerale olie (C30-C35)                                       mg/kg ds                   52
     Minerale olie (C35-C40)                                       mg/kg ds               <6.0
S    Minerale olie totaal (C10-C40)                                mg/kg ds                130
     Chromatogram olie (GC)                                                          Zie bijl.

     Polychloorbifenylen, PCB
S    PCB 28                                                        mg/kg ds         <0.0010
S    PCB 52                                                        mg/kg ds         <0.0010
S    PCB 101                                                       mg/kg ds         <0.0010


Nr. Monsteromschrijving                                                                                                           Datum monstername            Monster nr.
1    Boring 2 (0.6-1.1)                                                                                                           27-Aug-2019                  10898909




                                                                                     Q: door RvA geaccrediteerde verrichting
                                                                                     A: AP04 erkende verrichting
                                                                                     S: AS SIKB erkende verrichting
                                                                                     V: VLAREL erkende verrichting
Eurofins Analytico B.V.

                                                                                     Dit certificaat mag uitsluitend in zijn geheel worden gereproduceerd.
Gildeweg 42-46            Tel. +31 (0)34 242 63 00      BNP Paribas S.A. 227 9245 25      Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld         Fax +31 (0)34 242 63 99       IBAN: NL71BNPA0227924525          en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459              E-mail info-env@eurofins.nl   BIC: BNPANL2A                     het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
                                                                                                                                                               TESTEN
3770 AL Barneveld NL      Site www.eurofins.nl          KvK/CoC No. 09088623              en door de overheid van Luxemburg (MEV).                             RvA L010
                                                        BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 96 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 97 ======================================================================

<pre>     Analysecertificaat
     Uw project/verslagnummer                   19034016                                                        Certificaatnummer/Versie           2019125056/1
     Uw projectnaam                             Eperweg 3 en 5 - 't Harde                                       Startdatum                         30-Aug-2019
     Uw ordernummer                                                                                             Rapportagedatum                    06-Sep-2019/08:24
                                                                                                                Bijlage                            A,B,C,D
     Monsternemer                               Riemer Veltmaat                                                 Pagina                             2/2
     Monstermatrix                              Grond (AS3000)


     Analyse                                                         Eenheid                     1

S    PCB 118                                                       mg/kg ds         <0.0010
S    PCB 138                                                       mg/kg ds         <0.0010
S    PCB 153                                                       mg/kg ds         <0.0010
S    PCB 180                                                       mg/kg ds         <0.0010
                                                                                                     1)
S    PCB (som 7) (factor 0,7)                                      mg/kg ds           0.0049

     Polycyclische Aromatische Koolwaterstoffen, PAK
S    Naftaleen                                                     mg/kg ds           <0.050
S    Fenanthreen                                                   mg/kg ds             0.098
S    Anthraceen                                                    mg/kg ds           <0.050
S    Fluorantheen                                                  mg/kg ds               0.26
S    Benzo(a)anthraceen                                            mg/kg ds               0.13
S    Chryseen                                                      mg/kg ds               0.18
S    Benzo(k)fluorantheen                                          mg/kg ds             0.085
S    Benzo(a)pyreen                                                mg/kg ds               0.16
S    Benzo(ghi)peryleen                                            mg/kg ds               0.17
S    Indeno(123-cd)pyreen                                          mg/kg ds               0.18
S    PAK VROM (10) (factor 0,7)                                    mg/kg ds                 1.3




Nr. Monsteromschrijving                                                                                                           Datum monstername            Monster nr.
1    Boring 2 (0.6-1.1)                                                                                                           27-Aug-2019                  10898909




                                                                                     Q: door RvA geaccrediteerde verrichting
                                                                                                                                                                 Akkoord
                                                                                     A: AP04 erkende verrichting
                                                                                     S: AS SIKB erkende verrichting                                              Pr.coörd.
                                                                                     V: VLAREL erkende verrichting
Eurofins Analytico B.V.                                                                                                                                              VA
                                                                                     Dit certificaat mag uitsluitend in zijn geheel worden gereproduceerd.
Gildeweg 42-46            Tel. +31 (0)34 242 63 00      BNP Paribas S.A. 227 9245 25      Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld         Fax +31 (0)34 242 63 99       IBAN: NL71BNPA0227924525          en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459              E-mail info-env@eurofins.nl   BIC: BNPANL2A                     het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
                                                                                                                                                               TESTEN
3770 AL Barneveld NL      Site www.eurofins.nl          KvK/CoC No. 09088623              en door de overheid van Luxemburg (MEV).                             RvA L010
                                                        BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 97 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 98 ======================================================================

<pre>      Bijlage (A) met deelmonsterinformatie behorende bij analysecertificaat 2019125056/1
                                                                                                                                                              Pagina 1/1

      Monster nr.         Boornr           Omschrijving                             Van        Tot        Barcode              Monstername ID/Monsteromsch.

       10898909           2                                                          60          110        0537640484           Boring 2 (0.6-1.1)




Eurofins Analytico B.V.


Gildeweg 42-46            Tel. +31 (0)34 242 63 00      BNP Paribas S.A. 227 9245 25     Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld         Fax +31 (0)34 242 63 99       IBAN: NL71BNPA0227924525         en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459              E-mail info-env@eurofins.nl   BIC: BNPANL2A                    het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
3770 AL Barneveld NL      Site www.eurofins.nl          KvK/CoC No. 09088623             en door de overheid van Luxemburg (MEV).
                                                        BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 98 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 99 ======================================================================

<pre>     Bijlage (B) met opmerkingen behorende bij analysecertificaat 2019125056/1
                                                                                                                                                              Pagina 1/1

     Opmerking 1)
     De toetswaarde van de som is gelijk aan de sommatie van 0,7*RG




Eurofins Analytico B.V.


Gildeweg 42-46            Tel. +31 (0)34 242 63 00      BNP Paribas S.A. 227 9245 25     Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld         Fax +31 (0)34 242 63 99       IBAN: NL71BNPA0227924525         en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459              E-mail info-env@eurofins.nl   BIC: BNPANL2A                    het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
3770 AL Barneveld NL      Site www.eurofins.nl          KvK/CoC No. 09088623             en door de overheid van Luxemburg (MEV).
                                                        BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 99 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 100 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                     .




     Bijlage (C) met methodeverwijzingen behorende bij analysecertificaat 2019125056/1
                                                                                                                                                              Pagina 1/1

     Analyse                                               Methode         Techniek                             Methode referentie

     Cryogeen malen                                        W0106           Voorbehandeling                      Cf. AS3000

     Droge Stof                                            W0104           Gravimetrie                          Cf. pb 3010-2 en gw. NEN-EN 15934

     Organische stof (gloeiverlies)                        W0109           Gravimetrie                          Cf. pb 3010-3 en cf. NEN 5754

     Korrelgrootte < 2 µm (lutum)                          W0171           Sedimentatie                         Cf. pb 3010-4 en gw. NEN 5753

     Barium (Ba)                                           W0423           ICP-MS                               Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2

     Cadmium (Cd)                                          W0423           ICP-MS                               Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2

     Kobalt (Co)                                           W0423           ICP-MS                               Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2

     Koper (Cu)                                            W0423           ICP-MS                               Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2

     Kwik (Hg)                                             W0423           ICP-MS                               Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2

     Molybdeen (Mo)                                        W0423           ICP-MS                               Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2

     Nikkel (Ni)                                           W0423           ICP-MS                               Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2

     Lood (Pb)                                             W0423           ICP-MS                               Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2

     Zink (Zn)                                             W0423           ICP-MS                               Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2

     Minerale Olie (C10-C40)                               W0202           GC-FID                               Cf. pb 3010-7 en gw. NEN-EN-ISO 16703

     Chromatogram MO (GC)                                  W0202           GC-FID                               Gelijkw. NEN-EN-ISO 16703

     PCB (7)                                               W0271           GC-MS                                Cf. pb 3010-8 en gw. NEN 6980

     PAK (10) (VROM)                                       W0271           GC-MS                                Cf. pb. 3010-6 en gw. NEN-ISO 18287

     PAK som AS3000/AP04                                   W0271           GC-MS                                Cf. pb. 3010-6 en gw. NEN-ISO 18287



     Nadere informatie over de toegepaste onderzoeksmethoden alsmede een classificatie van de meetonzekerheid
     staan vermeld in ons overzicht "Specificaties analysemethoden", versie juni 2016.




Eurofins Analytico B.V.



Gildeweg 42-46            Tel. +31 (0)34 242 63 00      BNP Paribas S.A. 227 9245 25     Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld         Fax +31 (0)34 242 63 99       IBAN: NL71BNPA0227924525         en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459              E-mail info-env@eurofins.nl   BIC: BNPANL2A                    het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
3770 AL Barneveld NL      Site www.eurofins.nl          KvK/CoC No. 09088623             en door de overheid van Luxemburg (MEV).
                                                        BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 100 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 101 ======================================================================

<pre>    Bijlage (D) opmerkingen aangaande de monstername en conserveringstermijn 2019125056/1
                                                                                                                                                         Pagina 1/1

    Er zijn verschillen met de richtlijnen geconstateerd die de betrouwbaarheid van de resultaten van onderstaande
    monsters of analyses mogelijk hebben beinvloed.




     Analyse                                                                                              Monster nr.
     De conserveringstermijn is voor de betreffende analyse overschreden.

     Minerale Olie (GC) (Voorbehandeling)                                                                 10898909




Eurofins Analytico B.V.


Gildeweg 42-46            Tel. +31 (0)34 242 63 00      BNP Paribas S.A. 227 9245 25     Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld         Fax +31 (0)34 242 63 99       IBAN: NL71BNPA0227924525         en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459              E-mail info-env@eurofins.nl   BIC: BNPANL2A                    het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
3770 AL Barneveld NL      Site www.eurofins.nl          KvK/CoC No. 09088623             en door de overheid van Luxemburg (MEV).
                                                        BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 101 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 102 ======================================================================

<pre>                                 Chromatogram TPH/ Mineral Oil
Sample ID.: 10898909
Certificate no.: 2019125056
Sample description.: Boring 2 (0.6-1.1)
 V

     10000                                                                                                                                                   10000
pA




                                                                                                                                                                          pA
      5000                                                                                                                                                   5000

                                  C10




                                                                                                            C30-C35
                                          C10-C12



                                                      C12-C16


                                                                        C16-C21




                                                                                                                          C35-C40
                                                                                            C21-30




                                                                                                                                      C40
         0                                                                                                                                                   0
             0.0   0.2     0.4           0.6                    0.8                1.0            1.2             1.4                        1.6     1.8
                                                                       Minutes


      1000                                                                                                                                               1000
pA




                                                                                                                                                                     pA
       500                                                                                                                                               500

                                                                                                        C30-C35
                                                                                         C21-30
                                        C10-C12



                                                    C12-C16


                                                                      C16-C21




                                                                                                                      C35-C40

                                                                                                                                    C40
                                  C10




         0                                                                                                                                               0
             0.0   0.2    0.4           0.6                   0.8                 1.0         1.2          1.4                              1.6    1.8
                                                                      Minutes


       200                                                                                                                                               200
                                                                                         C21-30




       100                                                                                                                                               100
pA




                                                                                                                                                                     pA
                                                                                                        C30-C35
                                                    C12-C16
                                        C10-C12




                                                                      C16-C21




                                                                                                                      C35-C40

                                                                                                                                    C40
                                  C10




         0                                                                                                                                               0
             0.0   0.2    0.4           0.6                   0.8                 1.0         1.2          1.4                              1.6    1.8
                                                                      Minutes
</pre>

====================================================================== Einde pagina 102 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 103 ======================================================================

<pre>BoToVa T12 Toetsing Wbb grond

Projectnummer                                                 19034016
Projectnaam                                                   Eperweg 3 en 5 - 't Harde
Datum monstername                                             27-08-2019
Monsternemer                                                  Riemer Veltmaat
Certificaatnummer                                             2019125056
Startdatum                                                    30-08-2019
Rapportagedatum                                               06-09-2019

Analyse                                                       Eenheid                     1               GSSD          Oordeel     RG    AW        T       I

Bodemtype correctie
Organische stof                                                                                    8,8
Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                                                                       4,6
Voorbehandeling
Cryogeen malen AS3000                                                                  Uitgevoerd
Bodemkundige analyses
Droge stof                                      % (m/m)                                          64,9            64,9
Organische stof                                 % (m/m) ds                                        8,8             8,8
Gloeirest                                       % (m/m) ds                                       90,9
Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                    % (m/m) ds                                        4,6             4,6
Metalen
Barium (Ba)                                     mg/kg ds                                           32        93,58                   20   190     555     920
Cadmium (Cd)                                    mg/kg ds                                         0,29        0,369         -        0,2    0,6     6,8     13
Kobalt (Co)                                     mg/kg ds                                         <3,0        5,748         -          3     15    103     190
Koper (Cu)                                      mg/kg ds                                           14        21,88         -          5     40    115     190
Kwik (Hg)                                       mg/kg ds                                         0,14       0,1833         *       0,05   0,15   18,1      36
Molybdeen (Mo)                                  mg/kg ds                                         <1,5          1,05        -        1,5    1,5   95,8     190
Nikkel (Ni)                                     mg/kg ds                                         <4,0        6,712         -          4     35   67,5     100
Lood (Pb)                                       mg/kg ds                                           72        96,53         *         10     50    290     530
Zink (Zn)                                       mg/kg ds                                           52        94,55         -         20   140     430     720
Minerale olie
Minerale olie (C10-C12)                         mg/kg ds                                         <3,0        2,386
Minerale olie (C12-C16)                         mg/kg ds                                         <5,0        3,977
Minerale olie (C16-C21)                         mg/kg ds                                           10        11,36
Minerale olie (C21-C30)                         mg/kg ds                                           60        68,18
Minerale olie (C30-C35)                         mg/kg ds                                           52        59,09
Minerale olie (C35-C40)                         mg/kg ds                                         <6,0        4,773
Minerale olie totaal (C10-C40)                  mg/kg ds                                          130        147,7         -        35    190    2600    5000
Chromatogram olie (GC)                                                                        Zie bijl.
Polychloorbifenylen, PCB
PCB 28                                          mg/kg ds                                  <0,0010           0,0007
PCB 52                                          mg/kg ds                                  <0,0010           0,0007
PCB 101                                         mg/kg ds                                  <0,0010           0,0007
PCB 118                                         mg/kg ds                                  <0,0010           0,0007
PCB 138                                         mg/kg ds                                  <0,0010           0,0007
PCB 153                                         mg/kg ds                                  <0,0010           0,0007
PCB 180                                         mg/kg ds                                  <0,0010           0,0007
PCB (som 7) (factor 0,7)                        mg/kg ds                                   0,0049           0,0055         -      0,007   0,02   0,51       1
Polycyclische Aromatische Koolwaterstoffen, PAK
Naftaleen                                       mg/kg ds                                      <0,050         0,035
Fenanthreen                                     mg/kg ds                                       0,098         0,098
Anthraceen                                      mg/kg ds                                      <0,050         0,035
Fluorantheen                                    mg/kg ds                                        0,26          0,26
Benzo(a)anthraceen                              mg/kg ds                                        0,13          0,13
Chryseen                                        mg/kg ds                                        0,18          0,18
Benzo(k)fluorantheen                            mg/kg ds                                       0,085         0,085
Benzo(a)pyreen                                  mg/kg ds                                        0,16          0,16
Benzo(ghi)peryleen                              mg/kg ds                                        0,17          0,17
Indeno(123-cd)pyreen                            mg/kg ds                                        0,18          0,18
PAK VROM (10) (factor 0,7)                      mg/kg ds                                          1,3        1,333         -       0,35    1,5   20,8      40

Legenda

Nr.    Analytico-nr     Monster
1      10898909         Boring 2 (0.6-1.1)


Eindoordeel:            Voldoet aan Achtergrondwaarde


Gebruikte afkortingen
-                       kleiner dan of gelijk aan Achtergrondwaarde
*                       groter dan Achtergrondwaarde
**                      groter dan Tussenwaarde
***                     groter dan Interventiewaarde


GSSD                    Gestandaardiseerd gehalte
RG                      Vereiste Rapportagegrens
AW                      Achtergrondwaarde
T                       Tussenwaarde
I                       Interventiewaarde


Deze toetsing is uitgevoerd met behulp van BoToVa.
Zie voor info: http://www.rwsleefomgeving.nl/onderwerpen/bodem-ondergrond/bbk/instrumenten/botova/
N.B.: de vermelde tussenwaarde is door PAIS berekend en is niet afkomstig uit BoToVa
</pre>

====================================================================== Einde pagina 103 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 104 ======================================================================

<pre>     Kruse Milieu BV
     T.a.v. J. Kienstra
     Huyerenseweg 33
     7678 SC GEESTEREN




     Analysecertificaat
     Datum: 10-Sep-2019




     Hierbij ontvangt u de resultaten van het navolgende laboratoriumonderzoek.

     Certificaatnummer/Versie                        2019126749/1
     Uw project/verslagnummer                        19034016
     Uw projectnaam                                  Eperweg 3 en 5 - 't Harde
     Uw ordernummer
     Monster(s) ontvangen                            03-Sep-2019

     Dit certificaat mag uitsluitend in zijn geheel worden gereproduceerd.
     De analyse resultaten hebben alleen betrekking op het beproefde object.

     De grondmonsters worden tot 4 weken na datum ontvangst bewaard en watermonsters tot 2 weken na
     datum ontvangst. Zonder tegenbericht worden de monsters nadien afgevoerd.
     Indien de monsters langer bewaard dienen te blijven verzoeken wij U dit exemplaar uiterlijk 1 werkdag voor afloop
     van de standaardbewaarperiode ondertekend aan ons te retourneren. Voor de kosten van het langer bewaren
     van monsters verwijzen wij naar de prijslijst.




     Bewaren tot:
     Datum:                                   Naam:                                      Handtekening:




     Wij vertrouwen erop uw opdracht hiermee naar verwachting te hebben uitgevoerd, mocht U naar aanleiding van dit
     analysecertificaat nog vragen hebben verzoeken wij U contact op te nemen met de afdeling Verkoop en Advies.




     Met vriendelijke groet,

     Eurofins Analytico B.V.


                                                                                                                         Ing. A. Veldhuizen
                                                                                                                         Technical Manager




Eurofins Analytico B.V.


Gildeweg 42-46            Tel. +31 (0)34 242 63 00    BNP Paribas S.A. 227 9245 25     Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld         Fax +31 (0)34 242 63 99     IBAN: NL71BNPA0227924525         en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459              E-mail info-env@eurofins.nl BIC: BNPANL2A                    het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
3770 AL Barneveld NL      Site www.eurofins.nl        KvK/CoC No. 09088623             en door de overheid van Luxemburg (MEV).
                                                      BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 104 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 105 ======================================================================

<pre>     Analysecertificaat
     Uw project/verslagnummer                   19034016                                                        Certificaatnummer/Versie           2019126749/1
     Uw projectnaam                             Eperweg 3 en 5 - 't Harde                                       Startdatum                         03-Sep-2019
     Uw ordernummer                                                                                             Rapportagedatum                    10-Sep-2019/08:30
                                                                                                                Bijlage                            A,B,C
     Monsternemer                               Riemer Veltmaat                                                 Pagina                             1/2
     Monstermatrix                              Water (AS3000)


     Analyse                                                         Eenheid                     1

     Metalen
S    Barium (Ba)                                                          µg/L             130
S    Cadmium (Cd)                                                         µg/L          <0.20
S    Kobalt (Co)                                                          µg/L            <2.0
S    Koper (Cu)                                                           µg/L            <2.0
S    Kwik (Hg)                                                            µg/L        <0.050
S    Molybdeen (Mo)                                                       µg/L            <2.0
S    Nikkel (Ni)                                                          µg/L            <3.0
S    Lood (Pb)                                                            µg/L            <2.0
S    Zink (Zn)                                                            µg/L                43

     Vluchtige Aromatische Koolwaterstoffen
S    Benzeen                                                              µg/L          <0.20
S    Tolueen                                                              µg/L          <0.20
S    Ethylbenzeen                                                         µg/L          <0.20
S    o-Xyleen                                                             µg/L          <0.10
S    m,p-Xyleen                                                           µg/L          <0.20
                                                                                                     1)
S    Xylenen (som) factor 0,7                                             µg/L            0.21
     BTEX (som)                                                           µg/L          <0.90
S    Naftaleen                                                            µg/L        <0.020
S    Styreen                                                              µg/L          <0.20

     Vluchtige organische halogeenkoolwaterstoffen
S    Dichloormethaan                                                      µg/L          <0.20
S    Trichloormethaan                                                     µg/L          <0.20
S    Tetrachloormethaan                                                   µg/L          <0.10
S    Trichlooretheen                                                      µg/L          <0.20
S    Tetrachlooretheen                                                    µg/L          <0.10
S    1,1-Dichloorethaan                                                   µg/L          <0.20
S    1,2-Dichloorethaan                                                   µg/L          <0.20
S    1,1,1-Trichloorethaan                                                µg/L          <0.10
S    1,1,2-Trichloorethaan                                                µg/L          <0.10
S    cis 1,2-Dichlooretheen                                               µg/L          <0.10

Nr. Monsteromschrijving                                                                                                           Datum monstername            Monster nr.
1    Peilbuis 1                                                                                                                   03-Sep-2019                  10904990




                                                                                     Q: door RvA geaccrediteerde verrichting
                                                                                     A: AP04 erkende verrichting
                                                                                     S: AS SIKB erkende verrichting
                                                                                     V: VLAREL erkende verrichting
Eurofins Analytico B.V.

                                                                                     Dit certificaat mag uitsluitend in zijn geheel worden gereproduceerd.
Gildeweg 42-46            Tel. +31 (0)34 242 63 00      BNP Paribas S.A. 227 9245 25      Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld         Fax +31 (0)34 242 63 99       IBAN: NL71BNPA0227924525          en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459              E-mail info-env@eurofins.nl   BIC: BNPANL2A                     het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
                                                                                                                                                               TESTEN
3770 AL Barneveld NL      Site www.eurofins.nl          KvK/CoC No. 09088623              en door de overheid van Luxemburg (MEV).                             RvA L010
                                                        BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 105 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 106 ======================================================================

<pre>     Analysecertificaat
     Uw project/verslagnummer                   19034016                                                        Certificaatnummer/Versie           2019126749/1
     Uw projectnaam                             Eperweg 3 en 5 - 't Harde                                       Startdatum                         03-Sep-2019
     Uw ordernummer                                                                                             Rapportagedatum                    10-Sep-2019/08:30
                                                                                                                Bijlage                            A,B,C
     Monsternemer                               Riemer Veltmaat                                                 Pagina                             2/2
     Monstermatrix                              Water (AS3000)


     Analyse                                                         Eenheid                     1

S    trans 1,2-Dichlooretheen                                             µg/L          <0.10
     CKW (som)                                                            µg/L            <1.6
S    Tribroommethaan                                                      µg/L          <0.20
S    Vinylchloride                                                        µg/L          <0.10
S    1,1-Dichlooretheen                                                   µg/L          <0.10
                                                                                                     1)
S    1,2-Dichloorethenen (Som) factor 0,7                                 µg/L            0.14
S    1,1-Dichloorpropaan                                                  µg/L          <0.20
S    1,2-Dichloorpropaan                                                  µg/L          <0.20
S    1,3-Dichloorpropaan                                                  µg/L          <0.20
S    Dichloorpropanen som factor 0.7                                      µg/L            0.42

     Minerale olie
     Minerale olie (C10-C12)                                              µg/L             <10
     Minerale olie (C12-C16)                                              µg/L             <10
     Minerale olie (C16-C21)                                              µg/L             <10
     Minerale olie (C21-C30)                                              µg/L             <15
     Minerale olie (C30-C35)                                              µg/L             <10
     Minerale olie (C35-C40)                                              µg/L             <10
S    Minerale olie totaal (C10-C40)                                       µg/L             <50




Nr. Monsteromschrijving                                                                                                           Datum monstername            Monster nr.
1    Peilbuis 1                                                                                                                   03-Sep-2019                  10904990




                                                                                     Q: door RvA geaccrediteerde verrichting
                                                                                                                                                                 Akkoord
                                                                                     A: AP04 erkende verrichting
                                                                                     S: AS SIKB erkende verrichting                                              Pr.coörd.
                                                                                     V: VLAREL erkende verrichting
Eurofins Analytico B.V.                                                                                                                                              VA
                                                                                     Dit certificaat mag uitsluitend in zijn geheel worden gereproduceerd.
Gildeweg 42-46            Tel. +31 (0)34 242 63 00      BNP Paribas S.A. 227 9245 25      Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld         Fax +31 (0)34 242 63 99       IBAN: NL71BNPA0227924525          en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459              E-mail info-env@eurofins.nl   BIC: BNPANL2A                     het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
                                                                                                                                                               TESTEN
3770 AL Barneveld NL      Site www.eurofins.nl          KvK/CoC No. 09088623              en door de overheid van Luxemburg (MEV).                             RvA L010
                                                        BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 106 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 107 ======================================================================

<pre>      Bijlage (A) met deelmonsterinformatie behorende bij analysecertificaat 2019126749/1
                                                                                                                                                              Pagina 1/1

      Monster nr.         Boornr           Omschrijving                             Van        Tot        Barcode              Monstername ID/Monsteromsch.

       10904990           1                                                          200         300        0691958395           Peilbuis 1
       10904990           1                                                          200         300        0800847451           Peilbuis 1




Eurofins Analytico B.V.


Gildeweg 42-46            Tel. +31 (0)34 242 63 00      BNP Paribas S.A. 227 9245 25     Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld         Fax +31 (0)34 242 63 99       IBAN: NL71BNPA0227924525         en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459              E-mail info-env@eurofins.nl   BIC: BNPANL2A                    het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
3770 AL Barneveld NL      Site www.eurofins.nl          KvK/CoC No. 09088623             en door de overheid van Luxemburg (MEV).
                                                        BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 107 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 108 ======================================================================

<pre>     Bijlage (B) met opmerkingen behorende bij analysecertificaat 2019126749/1
                                                                                                                                                              Pagina 1/1

     Opmerking 1)
     De toetswaarde van de som is gelijk aan de sommatie van 0,7*RG




Eurofins Analytico B.V.


Gildeweg 42-46            Tel. +31 (0)34 242 63 00      BNP Paribas S.A. 227 9245 25     Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld         Fax +31 (0)34 242 63 99       IBAN: NL71BNPA0227924525         en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459              E-mail info-env@eurofins.nl   BIC: BNPANL2A                    het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
3770 AL Barneveld NL      Site www.eurofins.nl          KvK/CoC No. 09088623             en door de overheid van Luxemburg (MEV).
                                                        BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 108 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 109 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                     .




     Bijlage (C) met methodeverwijzingen behorende bij analysecertificaat 2019126749/1
                                                                                                                                                              Pagina 1/1

     Analyse                                               Methode         Techniek                             Methode referentie

     VOCl (11)                                             W0254           HS-GC-MS                             Cf. pb 3130-1

     Xylenen som AS3000                                    W0254           HS-GC-MS                             Cf. pb 3130-1

     Aromaten (BTEXN)                                      W0254           HS-GC-MS                             Cf. pb 3130-1

     Styreen                                               W0254           HS-GC-MS                             Cf. pb 3130-1

     Tribroommethaan (Bromoform)                           W0254           HS-GC-MS                             Cf. pb 3130-1

     Vinylchloride                                         W0254           HS-GC-MS                             Cf. pb 3130-1

     1,1-Dichlooretheen                                    W0254           HS-GC-MS                             Cf. pb 3130-1

     DiClEtheen som AS3000                                 W0254           HS-GC-MS                             Cf. pb 3130-1

     1,1-Dichloorpropaan                                   W0254           HS-GC-MS                             Cf. pb 3130-1

     1,2-Dichloorpropaan                                   W0254           HS-GC-MS                             Cf. pb 3130-1

     1,3-Dichloorpropaan                                   W0254           HS-GC-MS                             Cf. pb 3130-1

     DiChlprop. som AS3000                                 W0254           HS-GC-MS                             Cf. pb 3130-1

     Barium (Ba)                                           W0421           ICP-MS                               Cf. pb 3110-3 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2

     Cadmium (Cd)                                          W0421           ICP-MS                               Cf. pb 3110-3 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2

     Kobalt (Co)                                           W0421           ICP-MS                               Cf. pb 3110-3 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2

     Koper (Cu)                                            W0421           ICP-MS                               Cf. pb 3110-3 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2

     Kwik (Hg)                                             W0421           ICP-MS                               Cf. pb 3110-3 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2

     Molybdeen (Mo)                                        W0421           ICP-MS                               Cf. pb 3110-3 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2

     Nikkel (Ni)                                           W0421           ICP-MS                               Cf. pb 3110-3 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2

     Lood (Pb)                                             W0421           ICP-MS                               Cf. pb 3110-3 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2

     Zink (Zn)                                             W0421           ICP-MS                               Cf. pb 3110-3 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2

     Minerale olie (C10-C40)                               W0215           GC-FID                               Cf. pb 3110-5



     Nadere informatie over de toegepaste onderzoeksmethoden alsmede een classificatie van de meetonzekerheid
     staan vermeld in ons overzicht "Specificaties analysemethoden", versie juni 2016.




Eurofins Analytico B.V.



Gildeweg 42-46            Tel. +31 (0)34 242 63 00      BNP Paribas S.A. 227 9245 25     Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld         Fax +31 (0)34 242 63 99       IBAN: NL71BNPA0227924525         en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459              E-mail info-env@eurofins.nl   BIC: BNPANL2A                    het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
3770 AL Barneveld NL      Site www.eurofins.nl          KvK/CoC No. 09088623             en door de overheid van Luxemburg (MEV).
                                                        BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 109 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 110 ======================================================================

<pre>BoToVa T13 Toetsing Wbb grondwater (ondiep)

Projectnummer                                                    19034016
Projectnaam                                                      Eperweg 3 en 5 - 't Harde
Datum monstername                                                03-09-2019
Monsternemer                                                     Riemer Veltmaat
Certificaatnummer                                                2019126749
Startdatum                                                       03-09-2019
Rapportagedatum                                                  10-09-2019

Analyse                                                          Eenheid                     1            GSSD               Oordeel             RG      S        T       I

Metalen
Barium (Ba)                                                      µg/L                               130        130               *                20     50     338    625
Cadmium (Cd)                                                     µg/L                             <0,20       0,14               -               0,2    0,4      3,2      6
Kobalt (Co)                                                      µg/L                              <2,0         1,4              -                 2     20      60    100
Koper (Cu)                                                       µg/L                              <2,0         1,4              -                 2     15      45     75
Kwik (Hg)                                                        µg/L                            <0,050      0,035               -              0,05   0,05   0,175     0,3
Molybdeen (Mo)                                                   µg/L                              <2,0         1,4              -                 2      5     153    300
Nikkel (Ni)                                                      µg/L                              <3,0         2,1              -                 3     15      45     75
Lood (Pb)                                                        µg/L                              <2,0         1,4              -                 2     15      45     75
Zink (Zn)                                                        µg/L                                43         43               -                10     65     433    800
Vluchtige Aromatische Koolwaterstoffen
Benzeen                                                          µg/L                             <0,20          0,14             -              0,2    0,2    15,1      30
Tolueen                                                          µg/L                             <0,20          0,14             -              0,2      7    504     1000
Ethylbenzeen                                                     µg/L                             <0,20          0,14             -              0,2      4     77      150
o-Xyleen                                                         µg/L                             <0,10          0,07
m,p-Xyleen                                                       µg/L                             <0,20          0,14
Xylenen (som) factor 0,7                                         µg/L                              0,21          0,21             -              0,2    0,2    35,1     70
BTEX (som)                                                       µg/L                             <0,90
Naftaleen                                                        µg/L                            <0,020      0,014                -             0,02   0,01     35      70
Styreen                                                          µg/L                             <0,20       0,14                -              0,2      6    153     300
Vluchtige organische halogeenkoolwaterstoffen
Dichloormethaan                                                  µg/L                             <0,20          0,14             -              0,2   0,01    500     1000
Trichloormethaan                                                 µg/L                             <0,20          0,14             -              0,2      6    203      400
Tetrachloormethaan                                               µg/L                             <0,10          0,07             -              0,1   0,01      5       10
Trichlooretheen                                                  µg/L                             <0,20          0,14             -              0,2     24    262      500
Tetrachlooretheen                                                µg/L                             <0,10          0,07             -              0,1   0,01     20       40
1,1-Dichloorethaan                                               µg/L                             <0,20          0,14             -              0,2      7    454      900
1,2-Dichloorethaan                                               µg/L                             <0,20          0,14             -              0,2      7    204      400
1,1,1-Trichloorethaan                                            µg/L                             <0,10          0,07             -              0,1   0,01    150      300
1,1,2-Trichloorethaan                                            µg/L                             <0,10          0,07             -              0,1   0,01     65      130
cis 1,2-Dichlooretheen                                           µg/L                             <0,10          0,07
trans 1,2-Dichlooretheen                                         µg/L                             <0,10          0,07
CKW (som)                                                        µg/L                              <1,6
Tribroommethaan                                                  µg/L                             <0,20          0,14                                                  630
Vinylchloride                                                    µg/L                             <0,10          0,07             -              0,2   0,01     2,5      5
1,1-Dichlooretheen                                               µg/L                             <0,10          0,07             -              0,1   0,01       5     10
1,2-Dichloorethenen (Som) factor 0,7                             µg/L                              0,14          0,14             -              0,2   0,01     10      20
1,1-Dichloorpropaan                                              µg/L                             <0,20          0,14
1,2-Dichloorpropaan                                              µg/L                             <0,20          0,14
1,3-Dichloorpropaan                                              µg/L                             <0,20          0,14
Dichloorpropanen som factor 0.7                                  µg/L                              0,42          0,42             -              0,6    0,8    40,4     80
Minerale olie
Minerale olie (C10-C12)                                          µg/L                              <10              7
Minerale olie (C12-C16)                                          µg/L                              <10              7
Minerale olie (C16-C21)                                          µg/L                              <10              7
Minerale olie (C21-C30)                                          µg/L                              <15           10,5
Minerale olie (C30-C35)                                          µg/L                              <10              7
Minerale olie (C35-C40)                                          µg/L                              <10              7
Minerale olie totaal (C10-C40)                                   µg/L                              <50            35              -              50     50     325     600
Extra parameters
som 16 aromatische oplosmiddelen                                 µg/L                                            0,77   Geen oordeel mogelijk


Legenda

Nr.    Analytico-nr     Monster
1      10904990         Peilbuis 1


Eindoordeel:            Overschrijding Streefwaarde


Gebruikte afkortingen
-                       kleiner dan of gelijk aan Streefwaarde
*                       groter dan Streefwaarde
**                      groter dan Tussenwaarde
***                     groter dan Interventiewaarde


GSSD                    Gestandaardiseerd gehalte
RG                      Vereiste Rapportagegrens
S                       Streefwaarde
T                       Tussenwaarde
I                       Interventiewaarde


Deze toetsing is uitgevoerd met behulp van BoToVa.
Zie voor info: http://www.rwsleefomgeving.nl/onderwerpen/bodem-ondergrond/bbk/instrumenten/botova/
N.B.: de vermelde tussenwaarde is door PAIS berekend en is niet afkomstig uit BoToVa
</pre>

====================================================================== Einde pagina 110 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 111 ======================================================================

<pre>  Bijlage IV
Asbestanalyses
</pre>

====================================================================== Einde pagina 111 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 112 ======================================================================

<pre>                                                                                                     Analysecertificaat asbest
Opdracht
 Opdrachtgever                          Kruse Milieu BV.                                  Rapportnummer               V190801695 versie 1
 Contactpersoon                         Dhr. J. Kienstra                                  Datum opdracht              29-08-2019
 Adres                                  Huyerenseweg 33                                   Datum ontvangst             27-08-2019
 Postcode en plaats                     7678 SC Geesteren                                 Datum rapportage            04-09-2019
 Projectcode                            19034010                                          Pagina                      1 van 1
 Project omschrijving                   Eperweg 3-5 - 't Harde

 Naam                     MM FF - 1, 2 en 3                        Datum monstername       27-08-2019
 Monstersoort             Grond                                    Datum analyse           02-09-2019
 Monstername door         Opdrachtgever                            Barcode                 AM14232857
 Analyse methode          Asbest in bodem m.b.v. microscopie - conform AS 3000, AP04 SG6 en NEN 5898 (Q)
Q = door RvA geaccrediteerd

Resultaten
 Parameter                               Concentratie                      95% betrouwbaarheidsinterval                                 Eenheid
                                                                           Ondergrens                Bovengrens
                                         Gemeten        Gewogen            Gemeten     Gewogen       Gemeten    Gewogen
 Droge stof                              80,6                                                                                           %
 Massa monster (veldnat)                 13,8                                                                                           kg
 Massa monster (droog)                   11,1                                                                                           kg
 Chrysotiel (serpentijn)                 n.a.           n.a.               -               -             1,6           1,6              mg/kg ds
 Amosiet (amfibool)                      n.a.           n.a.               -               -             -             -                mg/kg ds
 Crocidoliet (amfibool)                  n.a.           n.a.               -               -             -             -                mg/kg ds
 Per mineralogische groep
 Niet hechtgeb. serpentijn               n.a.           n.a.               -               -             1,6           1,6              mg/kg   ds
 Hechtgebonden serpentijn                n.a.           n.a.               -               -             -             -                mg/kg   ds
 Totaal serpentijn                       n.a.           n.a.               -               -             1,6           1,6              mg/kg   ds
 Niet hechtgeb. amfibool                 n.a.           n.a.               -               -             -             -                mg/kg   ds
 Hechtgebonden amfibool                  n.a.           n.a.               -               -             -             -                mg/kg   ds
 Totaal amfibool                         n.a.           n.a.               -               -             -             -                mg/kg   ds
 Totaal
 Niet hechtgeb. asbest                   <2             n.a.               -               -             1,6           1,6              mg/kg ds
 Hechtgebonden asbest                    <2             n.a.               -               -             -             -                mg/kg ds
 Totaal asbest                           <2             n.a.               -               -             1,6           1,6              mg/kg ds
n.a. =   niet aantoonbaar
Aanvullende analyseresultaten volgen hieronder.


 Analyse                                          Fractie      Fractie         Fractie    Fractie    Fractie    Fractie      Fractie     Fractie
                                                  > 20 mm      8 - 20 mm       4 - 8 mm   2 - 4 mm   1 - 2 mm   0,5 - 1 mm   < 0,5 mm    Totaal
 Zeven (g)                                        0            282             259        259        336        730          9265        11131
 Afgezochte deel fractie (%)                      100          100             100        100        20         5
NHG = Niet hechtgebonden.
HG = Hechtgebonden.


Conclusie en/of opmerkingen:
Het aangeboden monster bevat geen asbest.

Eerste analist laboratorium
Mw. ing. E. Kingma




Dit rapport mag uitsluitend in zijn geheel worden gereproduceerd.
De resultaten hebben uitsluitend betrekking op de monsters, zoals die door u voor analyse ter beschikking zijn gesteld.
Eurofins ACMAA Testing is niet aansprakelijk voor interpretaties en conclusies die gedaan zijn naar aanleiding van de verkregen
resultaten.
Nadere informatie over de toegepaste methodes en prestatiekenmerken is beschikbaar en kan op aanvraag worden verkregen.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 112 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 113 ======================================================================

<pre>                      Bijlage V
Verklaring van enkele gebruikte termen en afkortingen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 113 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 114 ======================================================================

<pre>Termen
De gehalten van de chemische componenten in de bodem en i n het grondwater worden
getoetst aan de zogenaamde achtergrondwaarden (AW 2000) of streef- en
interventiewaarden uit de Circulaire Bodemsanering (de meest recente versie) en tabel 1
van bijlage B, Regeling bodemkwaliteit van het ministerie van I&M.

Achtergrondwaarden:         De gehalten zoals die op dit moment voorkomen in de bodem
                            van natuur- en landbouwgronden waarvoor geldt dat er geen
                            sprake is van belasting door lokale verontreinigingsbronnen.

Streefwaarden:              Waarden, die het niveau aangeven, waarbij sprake is van een
                            duurzame bodemkwaliteit. Gebruikt symbool: S. De streefwaarde
                            wordt alleen voor grondwater gebruikt.

Interventiewaarden:         Waarden, die aangeven wanneer de functionele eigenschappen
                            van de bodem voor mens, dier en plant, ernstig zijn of dreigen te
                            worden verminderd. Gebruikt symbool: I.

Tussenwaarde:               Gelijk aan het gemiddelde van de achtergrond- of streefwaarde en
                            de interventiewaarde, dus (A+I)/2 (grond) of (S+I)/2 (grondwater).
                            Wanneer bij een verkennend onderzoek een component met een
                            concentratie boven deze waarde wordt gevonden is in principe
                            een nader onderzoek nodig. Gebruikt symbool: T.

Niet verontreinigd:         Gehalte van elke component overschrijdt de achtergrond- of
                            streefwaarde niet.

Zeer licht verontreinigd:   Gehalte van een component ligt boven de achtergrond- of streef-
                            waarde, maar overschrijdt het dubbele van de achtergrond- of
                            streefwaarde niet.

Licht verontreinigd:        Gehalte van een component is hoger dan het dubbele van de
                            achtergrond- of streefwaarde, maar overschrijdt de tussenwaarde
                            niet.

Matig verontreinigd:        Gehalte van een component is hoger dan de tussenwaarde, maar
                            overschrijdt de interventiewaarde niet.

Sterk verontreinigd:        Gehalte van een component is hoger dan de interventiewaarde,
                            maar overschrijdt het tienvoud van de interventiewaarde niet.

Zeer sterk verontreinigd: Gehalte van een component is hoger dan het tienvoud van de
                          interventiewaarde.

NEN5740:                    Nederlandse norm "Bodem. Onderzoeksstrategie bij verkennend
                            bodemonderzoek." Een verkennend onderzoek heeft tot doel met
                            relatief beperkt onderzoek vast te stellen of er sprake is van een
                            bodemverontreiniging op de onderzoekslocatie.

Verdachte locatie:          Locatie, waarvan op basis van vooronderzoek of historische
                            informatie wordt verwacht dat er verontreiniging aanwezig is.

Nulsituatie:                Huidige chemische kwaliteit van grond en grondwater ten
                            aanzien van bodemverontreinigende stoffen.

Nader onderzoek:            Bodemonderzoek, waarin de ernst en de omvang van een eerder
                            aangetoonde verontreiniging wordt vastgesteld.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 114 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 115 ======================================================================

<pre>Afkortingen

AMvB          Algemene Maatregel van Bestuur
BG            Bovengrond
BOOT          Besluit Opslaan in Ondergrondse Tanks
BSB           Stichting Bodemsanering Bedrijfsterreinen
BSB           Bouwstoffenbesluit
BTEX          Benzeen, Tolueen, Ethylbenzeen, Xylenen
BTEXN         Afkorting voor vluchtige aromaten (BTEX) en Naftaleen
BZV           Biologisch zuurstofverbruik
CZV           Chemisch zuurstofverbruik
EC            Elektrisch geleidingsvermogen
EOCl          Extraheerbare organochloorverbindingen
EOX           Extraheerbare organohalogeenverbindingen
GHG           Gemiddeld hoogste grondwaterstand
GLG           Gemiddeld laagste grondwaterstand
GWS           Actuele grondwaterstand
HBO           Huisbrandolie
HCB           Hexachloorbenzeen
HCH           Hexachloorhexaan
MM            Mengmonster
MVR           Ministeriële Vrijstellingsregeling
NEN           Nederlandse norm
NNI           Nederlands Normalisatie Instituut
NPR           Nederlandse praktijkrichtlijn
NVN           Nederlandse voornorm
OCB           Chloorpesticiden
OG            Ondergrond
OW-test       Olie/water-test
PAK           Polycyclische aromatische koolwaterstoffen
PCB           Polychloorbifenylen
pH            Zuurgraad
SUBAT         Stichting Uitvoering Bodemsanering Amovering Tankstations
VC            Vinylchloride
VNG           Vereniging van Nederlandse Gemeenten
VROM          Volkshuisvesting, Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer
VOCl          Vluchtige organochloorverbindingen, zoals per en tri

As            Arseen
Ba            Barium
Cd            Cadmium
Cr            Chroom
Co            Kobalt
Cu            Koper
Fe            IJzer
Hg            Kwik
Mn            Mangaan
Mo            Molybdeen
Na            Natrium
Ni            Nikkel
Pb            Lood
St            Tin
Zn            Zink
</pre>

====================================================================== Einde pagina 115 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 116 ======================================================================

<pre>AERIUS Berekening
Eperweg 3-5, ‘t Harde




   Maart 2020       Status: Definitief
</pre>

====================================================================== Einde pagina 116 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 117 ======================================================================

<pre>                                                         AERIUS Berekening Eperweg 3-5, ‘t Harde
                                                                                        Definitief




                         AERIUS BEREKENING
                         EPERWEG 3-5, ‘T HARDE




Auteur:          Dhr. G. ten Bolscher, BJZ.nu
Opdrachtgever    Zorgboerderij Westbroek van ’s Heerenloo en de A. Vogeltuinen van Biohorma
Status:          Definitief
Datum:           Maart 2020
Projectnummer:   2019-170




                                                                                           BJZ.nu    1
                                                                    Ruimtelijke Plannen en Advies
</pre>

====================================================================== Einde pagina 117 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 118 ======================================================================

<pre>                                                                                                    AERIUS Berekening Eperweg 3-5, ‘t Harde
                                                                                                                                                       Definitief

INHOUDSOPGAVE

HOOFDSTUK 1 INLEIDING ................................................................................... 3
HOOFDSTUK 2 VOORGENOMEN ONTWIKKELING ....................................................... 4
HOOFDSTUK 3 UITGANGSPUNTEN ........................................................................ 5
  3.1    ALGEMEEN ................................................................................................................................................. 5
  3.2    AANLEGFASE ............................................................................................................................................... 5
  3.3    GEBRUIKSFASE ............................................................................................................................................ 6

HOOFDSTUK 4 RESULTATEN & CONCLUSIE .............................................................. 8
  4.1    AANLEGFASE ............................................................................................................................................... 8
  4.2    GEBRUIKSFASE ............................................................................................................................................ 8
  4.3    CONCLUSIE ................................................................................................................................................. 8

BIJLAGE BIJ DE STIKSTOFBEREKENING ........................................................................ 9
  BIJLAGE 1      REKENRESULTATEN AANLEGFASE ............................................................................................................ 9
  BIJLAGE 2      REKENRESULTATEN GEBRUIKSFASE ........................................................................................................ 10




                                                                                                                                              BJZ.nu                     2
                                                                                                                       Ruimtelijke Plannen en Advies
</pre>

====================================================================== Einde pagina 118 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 119 ======================================================================

<pre>                                                                     AERIUS Berekening Eperweg 3-5, ‘t Harde
                                                                                                       Definitief

HOOFDSTUK 1                INLEIDING
Voorliggende AERIUS-berekening heeft betrekking op de Eperweg 3-5 in ’t Harde. Hier bevinden zich
Zorgboerderij Westbroek van ’s Heerenloo en de A. Vogeltuinen van Biohorma. In de huidige situatie lopen
beide functies in elkaar over, waardoor het regelmatig voorkomt dat bezoekers van de A. Vogeltuinen zich op
privéterrein van ’s Heeren Loo bevinden. Dit gaat ten koste van de rust van de cliënten van ’s Heeren Loo. De
wens bestaat dan ook beide functies meer te scheiden. Daarnaast is ’s Heeren Loo voornemens de huidige
woonzorg voorzieningen te renoveren en vervangende nieuwbouw te realiseren, zodat de
woonzorgvoorzieningen weer aan de eisen van deze tijd voldoen en het haar cliënten meer zelfstandigheid kan
bieden. Biohorma is op haar beurt voornemens een bezoekerscentrum te realiseren, zodat bezoekers van de
A. Vogeltuinen meer comfort geboden kan worden en het verhaal van A. Vogel nog beter vertelt kan worden.
De toegang en parkeervoorziening van het terrein wordt daarbij ook opnieuw ingericht.
Samenvattend bestaat de gewenste ontwikkeling uit:
        het moderniseren van de woonzorgvoorzieningen van ’s Heeren Loo door het renoveren van
         bestaande (monumentale) opstallen en vervangende nieuwbouw;
        het realiseren van een bezoekerscentrum ten behoeve van de A. Vogeltuinen;
        het herinrichten van de toegang en het parkeerterrein.
In afbeeldingen 1.1 is de ligging van het projectgebied indicatief ten opzichte van respectievelijk de kern ‘t
Harde en de directe omgeving weergegeven. Het projectgebied is indicatief met rode cirkel/lijn aangegeven.




Afbeelding 1.1:   Ligging projectgebied (Bron: ArcGis)



Ten behoeve van de voorgenomen ontwikkeling dient een ruimtelijke procedure te worden doorlopen. In het
kader van de bestemmingsplanherziening is inzicht in de te verwachten effecten op nabijgelegen Natura 2000-
gebieden nodig. BJZ.nu is gevraagd om de te verwachten stikstofemissie als gevolg van de voorgenomen
ontwikkeling en de eventuele gevolgen daarvan inzichtelijk te maken.
De stikstofberekening is uitgevoerd met behulp van de voorgeschreven rekentool AERIUS Calculator 2019. In
voorliggend rapport wordt een toelichting op de AERIUS berekening gegeven.




                                                                                                         BJZ.nu     3
                                                                                  Ruimtelijke Plannen en Advies
</pre>

====================================================================== Einde pagina 119 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 120 ======================================================================

<pre>                                                                     AERIUS Berekening Eperweg 3-5, ‘t Harde
                                                                                                    Definitief

HOOFDSTUK 2                 VOORGENOMEN ONTWIKKELING
Zoals in de aanleiding vermeld is wordt het plangebied gebruikt door ’s Heeren Loo en de A. Vogeltuinen van
Biohorma. De functies lopen nu door elkaar heen, waardoor bezoekers van de A. Vogeltuinen op privéterrein
van ’s Heeren Loo terechtkomen. Hiermee wordt de rust op de zorgboerderij te veel verstoord, wat
onwenselijk is. Ook wenst ’s Heeren Loo de bestaande bebouwing te her- dan wel verbouwen, zodat deze
weer aan de eisen van deze tijd voldoen en meer zelfstandigheid aan de cliënten geboden kan worden. Met
het handhaven van de bestaande bebouwing blijven de monumentale waarden behouden.
Biohorma wenst haar dienstverlening voor bezoekers van de A. Vogeltuinen te verbeteren, onder meer door
ruimte te bieden voor het vertellen van het verhaal van A. Vogel, de verkoop van producten van A. Vogel en
ondergeschikte horeca.
Het voornemen is dan ook opgevat voor een betere scheiding van de beide functies te zorgen. Biohorma
wenst daarnaast een bezoekerscentrum te realiseren, zodat de dienstverlening naar bezoekers verbeterd
wordt.
Samenvattend bestaat de ontwikkeling uit:
         het moderniseren van de woonzorgvoorzieningen van ’s Heeren Loo door het renoveren van
          bestaande (monumentale) opstallen en vervangende nieuwbouw; in totaal zullen er in de nieuwe
          situatie 12 studio’s zijn voor cliënten.
         het realiseren van een bezoekerscentrum ten behoeve van de A. Vogeltuinen;
         het herinrichten van de toegang en het parkeerterrein middels het aanplanten van hagen en enkele
          bomen.
In afbeelding 2.1 is de gewenste situatie weergegeven.




Afbeelding 2.1    Gewenste situatie (Bron: Johan Hofman Architect)




                                                                                                       BJZ.nu    4
                                                                                Ruimtelijke Plannen en Advies
</pre>

====================================================================== Einde pagina 120 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 121 ======================================================================

<pre>                                                                    AERIUS Berekening Eperweg 3-5, ‘t Harde
                                                                                                     Definitief

HOOFDSTUK 3                UITGANGSPUNTEN

3.1        Algemeen

Het projectgebied is niet gelegen binnen een Natura 2000-gebied. Het dichtstbijzijnd Natura 2000-gebied
‘Veluwe’ is gelegen op circa 680 meter afstand van het projectgebied.
Om de stikstofdepositie van het voornemen op Natura 2000-gebieden te bepalen zijn twee berekeningen
gemaakt, namelijk: een berekening van de stikstofdepositie als gevolg van de aanlegfase en als gevolg van de
gebruiksfase. Hierna worden de uitgangspunten per fase toegelicht.


3.2        Aanlegfase


3.2.1      Algemeen
Binnen de aanlegfase is in voorliggend geval sprake van de volgende activiteiten (bronnen) die bijdragen aan
de emissie van stikstof:
      1.   Verkeersgeneratie bouwverkeer;
      2.   Renovatie (monumentale) opstallen;
      3.   Sloop hooischuur;
      4.   Bouw van nieuwe zorgstudio’s;
      5.   Bouw van bezoekerscentrum;
      6.   Herinrichting van de toegang en parkeerterrein.


3.2.2      Verkeersgeneratie
De realisatie van het voornemen heeft een tijdelijke toename van vervoersbewegingen tot gevolg, namelijk
door de komst van het personeel (bouwvakkers) en de aan- en afvoer van bouwmateriaal en bouwafval. Dit
heeft tijdelijke stikstofuitstoot tot gevolg.
In voorliggend geval is er één gangbare manier om het projectgebied te bereiken en te verlaten. Er wordt dan
ook van uitgegaan dat het bouwverkeer het projectgebied benadert en verlaat via de Zwaluwenburg op de
Eperweg. Gelet op het feit dat het projectgebied is gelegen aan een provinciale weg van enige omvang, zal het
bouwverkeer bij het bereiken van deze weg naar alle waarschijnlijkheid opgaan in het heersende
verkeersbeeld.
In de AERIUS-berekening is ervan uitgegaan dat de onderstaande verkeersbewegingen tijdens de ‘aanlegfase’
zullen plaatsvinden:
 Type verkeer                  Aantal voertuigen                        Aantal verkeersbewegingen (aantal
                                                                        voertuigen x2)
 Licht verkeer                 150                                      300
 Middelzwaar verkeer           15                                       30
 Zwaar verkeer                 10                                       20
Deze gegevens zijn gebaseerd op ervaringscijfers van BJZ.nu.




                                                                                                       BJZ.nu     5
                                                                                Ruimtelijke Plannen en Advies
</pre>

====================================================================== Einde pagina 121 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 122 ======================================================================

<pre>                                                                        AERIUS Berekening Eperweg 3-5, ‘t Harde
                                                                                                          Definitief

3.2.3     Bouwactiviteiten
Voor het slopen van de huidige bebouwing en het realiseren van het woon-zorgcomplex, zal een aantal dagen
werktuigen in het projectgebied worden ingezet. Dergelijke werktuigen stoten stikstof uit.
In voorliggend geval zijn hiervoor de volgende uitgangspunten gehanteerd:
 Type werktuig               Aantal uren    Vermogen        Belasting        Emissiefactor      Emissie NOx
                             project        (KW)            (%)              (g/kWh)            (kg/jaar)
 Graafmachine                60             150             60               0,3                1,62
 (bouwjaar 2015)
 Telescoopkraan              50             200             50               0,4                2,0
 (bouwjaar 2015)
 Minishovel (bouwjaar        16             60              50               0,4                0,19
 2015)
 Betonpomp (bouwjaar         10             130             50               0,4                0,26
 2015)
 Onvoorzien                  n.v.t.         n.v.t.          n.v.t.           n.v.t.             0,30
 Totale emissie                                                                                 4,37
De kenmerken van de werktuigen in de berekening betreffen default-waarden die zijn opgenomen in de
AERIUS-tool. Bovenstaande gegevens zijn voor de gebaseerd op cijfers van BJZ.nu.
Opgemerkt wordt dat onder meer voor het bestraten van de paden en parkeerplaats rekening is gehouden
met de inzet van een minishovel voor het machinaal straten. Mogelijk wordt deze niet ingezet, waardoor
sprake is van een worst-case scenario.
Opgemerkt wordt dat tevens een post ‘onvoorzien’ is toegevoegd. Hiermee worden onzekerheden in de
berekening opgevangen. Denk aan onvoorziene (kleine) werktuigen die worden ingezet, danwel de
stikstofuitstoot van het laden en lossen van vrachtwagens en het stationair draaien van voertuigen (anders van
werktuigen). De post ‘onvoorzien’ bestaat in voorliggende berekening uit 10% van de totale stikstofuitstoot
van de werktuigen in de aanlegfase.
In de berekening is rekening gehouden met een emissie van 4,37 NOx kg/jaar.


3.3       Gebruiksfase


3.3.1     Studio’s/zorgcomplex
Doordat woningen gasloos moeten worden gebouwd, is ten aanzien van het gebruik van het woon-
zorgcomplex zelf geen sprake van stikstofemissies en deposities op Natura 2000-gebieden en zijn daarom in de
AERIUS-berekening neutraal (zonder emissie) gemodelleerd.


3.3.2     Verkeersgeneratie
Het ver- en herbouwen van de zorgstudio’s gaat gepaard met een toename van het aantal
verkeersbewegingen. Het aantal verkeersbewegingen heeft invloed op de AERIUS-berekening en moet in
ogenschouw worden genomen. Om het aantal verkeersbewegingen te bepalen is gebruik gemaakt van de
publicatie ‘Toekomstbestendig parkeren, publicatie 381 (december 2018)’ van CROW.
De volgende uitgangspunten zijn gehanteerd:
         Verstedelijkingsgraad: weinig stedelijk / gemeente Elburg (Bron: CBS Statline)
         Stedelijke zone: buitengebied
In de publicatie van de CROW is de verkeersgeneratie per functie uiteengezet. Daarnaast wordt hierin een
minimaal en maximaal aantal verkeersbewegingen voor de functies aangegeven. In voorliggend geval is van
het gemiddelde uitgegaan.



                                                                                                             BJZ.nu    6
                                                                                      Ruimtelijke Plannen en Advies
</pre>

====================================================================== Einde pagina 122 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 123 ======================================================================

<pre>                                                                    AERIUS Berekening Eperweg 3-5, ‘t Harde
                                                                                                      Definitief
Het voornemen kan worden gerekend tot de functie ‘Verpleeg- en verzorgingstehuis’. Voor deze functie is in
de CROW-publicatie echter alleen maar parkeernomen opgenomen en geen verkeerkencijfers. Daarom is
aansluiting gezocht bij de meest vergelijkbare functie, te weten de functie ‘serviceflat’. Wel wordt opgemerkt
dat deze functie een hogere verkeersgeneratie kent ten opzichte van een verpleeg-/verzorgingstehuis. Oftewel
het betreft een worst-case benadering.
Op basis van de vorenstaande uitgangspunten ontstaat qua verkeersgeneratie het volgende beeld:
 Functie                     Verkeersbewegingen         Aantal te realiseren        Totale
                             per woning per             woonunits                   verkeersgeneratie
                             weekdag (gemiddeld)
 Serviceflat                 2,6                        12                          31
De totale verkeersgeneratie van de zorgstudio’s van ’s Heeren Loo komt neer op afgerond 31
verkeersbewegingen per weekdagetmaal.
De lijnbron in de berekening is gemodelleerd tot aan de zorgstudio’s. Tijdens het gebruik kan het uiteraard ook
voorkomen dat het verkeer niet tot aan de instelling rijdt, maar op de bijbehorende parkeerplaats zal
parkeren.
Biohorma wil de kwaliteit van het bezoek van gasten verbeteren met het realiseren van het
bezoekerscentrum. De hoofdactiviteiten (de A. Vogeltuinen) worden niet uitgebreid. Het te realiseren
bezoekerscentrum is ondergeschikt aan de hoofdactiviteiten en zal alleen door bezoekers en werknemers van
de A. Vogeltuinen worden gebruikt. Het bezoekerscentrum zal dan ook niet zorgen voor meer verkeer.




                                                                                                        BJZ.nu     7
                                                                                 Ruimtelijke Plannen en Advies
</pre>

====================================================================== Einde pagina 123 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 124 ======================================================================

<pre>                                                                    AERIUS Berekening Eperweg 3-5, ‘t Harde
                                                                                                     Definitief

HOOFDSTUK 4               RESULTATEN & CONCLUSIE

4.1     Aanlegfase

Uit de AERIUS-berekening met betrekking tot de aanlegfase blijkt dat in de aanlegfase van de voorgenomen
ontwikkeling geen sprake is van rekenresultaten hoger dan 0,00 mol/ha/j. Er is daarmee geen sprake van een
stikstofdepositie met significant negatief effect op Natura 2000-gebieden. De onderdelen en resultaten van de
AERIUS-berekening zijn in bijlage 1 bijgevoegd.


4.2     Gebruiksfase

Uit de AERIUS-berekening met betrekking tot de gebruiksfase blijkt dat in de gebruiksfase van de
voorgenomen ontwikkeling geen sprake is van rekenresultaten hoger dan 0,00 mol/ha/j. Er is daarmee geen
sprake van een stikstofdepositie met significant negatief effect op Natura 2000-gebieden. De onderdelen en
resultaten van de AERIUS-berekening zijn in bijlage 2 bijgevoegd.


4.3     Conclusie

Geconcludeerd wordt dat voor zowel de aanlegfase als de gebruiksfase geen sprake is van rekenresultaten
hoger dan 0,00 mol/ha/j. Er is daarmee geen sprake van een stikstofdepositie met significant negatief effect op
Natura 2000-gebieden. Het project is in het kader van de Wet natuurbescherming, ten aanzien van de effecten
van stikstofdepositie op Natura 2000-gebieden, niet vergunningsplichtig.




                                                                                                       BJZ.nu     8
                                                                                Ruimtelijke Plannen en Advies
</pre>

====================================================================== Einde pagina 124 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 125 ======================================================================

<pre>                                                 AERIUS Berekening Eperweg 3-5, ‘t Harde
                                                                                Definitief

BIJLAGE BIJ DE STIKSTOFBEREKENING

Bijlage 1           Rekenresultaten aanlegfase




                                                                                   BJZ.nu    9
                                                            Ruimtelijke Plannen en Advies
</pre>

====================================================================== Einde pagina 125 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 126 ======================================================================

<pre>                                   Dit document bevat rekenresultaten van
                                   AERIUS Calculator. Het betreft de hoogst
                                   berekende stikstofbijdragen per
                                   stikstofgevoelig Natura 2000-gebied, op
                                   basis van rekenpunten die overlappen met
                                   habitattypen en/of leefgebieden die
                                   aangewezen zijn in het kader van de Wet
                                   natuurbescherming, gekoppeld aan een
                                   aangewezen soort, of nog onbekend maar
                                   mogelijk wel relevant.

                                   De berekening op basis van stikstofemissies
                                   gaat uit van de componenten ammoniak
                                   (NH3) en/of stikstofoxide (NOx).

                                   Wilt u verder rekenen of gegevens wijzigen?
                                   Importeer de pdf dan in Calculator. Voor meer
                                   toelichting verwijzen wij u naar de website
                                   www.aerius.nl.




Berekening Situatie 1
  Kenmerken
  Samenvatting emissies
  Depositieresultaten
  Gedetailleerde emissiegegevens




                                   Verdere toelichting over deze PDF kunt u vinden in een
                                   bijbehorende leeswijzer. Deze leeswijzer en overige
                                   documentatie is te raadplegen via:
                                   https://www.aerius.nl/handleidingen-en-leeswijzers.
                                                                    RhNNXS8G5afr (30 maart 2020)
                                                                                      pagina 1/5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 126 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 127 ======================================================================

<pre>                                                                                                                Resultaten




       Contact         Rechtspersoon                    Inrichtingslocatie


                       BJZ.nu                           Twentepoort Oost, 7609 RG Almelo


     Activiteit        Omschrijving                     AERIUS kenmerk


                       Eperweg 3-5 't Harde             RhNNXS8G5afr


                       Datum berekening                 Rekenjaar                         Rekenconfiguratie


                       30 maart 2020, 15:00             2020                              Berekend voor natuurgebieden


Totale emissie                            Situatie 1


                       NOx                4,41 kg/j


                       NH3                < 1 kg/j



   Resultaten          Natuurgebied

    Hectare met
 hoogste bijdrage      Uw berekening heeft geen depositieresultaten opgeleverd boven 0,00 mol/ha/jr.
       (mol/ha/j)


   Toelichting        Bouw en sloop




         Resultaten   Situatie 1                                                                     RhNNXS8G5afr (30 maart 2020)
                                                                                                                       pagina 2/5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 127 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 128 ======================================================================

<pre>                                                                                    Resultaten



Locatie
Situatie 1




Emissie       Bron
              Sector
                                                                    Emissie NH3          Emissie NOx

Situatie 1
                           Realisatiefase                                    -            4,37 kg/j
                           Mobiele werktuigen | Bouw en Industrie


                           Wegverkeer                                 < 1 kg/j              < 1 kg/j
                           Wegverkeer | Binnen bebouwde kom




 Resultaten   Situatie 1                                                 RhNNXS8G5afr (30 maart 2020)
                                                                                           pagina 3/5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 128 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 129 ======================================================================

<pre>                                                                                                              Resultaten



  Emissie                                         Naam                       Realisatiefase
(per bron)                                        Locatie (X,Y)              187943, 493919
   Situatie 1
                                                  NOx                        4,37 kg/j




                 Voertuig     Omschrijving              Brandstof        Uitstoot   Spreiding   Warmte Stof           Emissie
                                                         verbruik         hoogte          (m)   inhoud
                                                              (l/j)           (m)                 (MW)


                 AFW          Graafmachine 1                                4,0         4,0       0,0 NOx          1,62 kg/j


                 AFW          Telescoopkraan                                4,0         4,0       0,0 NOx          2,00 kg/j


                 AFW          Mini shovel                                   4,0         4,0       0,0 NOx            < 1 kg/j


                 AFW          Betonpomp                                     4,0         4,0       0,0 NOx            < 1 kg/j


                 AFW          Onvoorzien                                    4,0         4,0       0,0 NOx            < 1 kg/j




                                                  Naam                       Wegverkeer
                                                  Locatie (X,Y)              187976, 493839
                                                  NOx                        < 1 kg/j
                                                  NH3                        < 1 kg/j



                 Soort           Voertuig                             Aantal voertuigen Stof                          Emissie


                 Standaard       Licht verkeer                           300,0 / jaar NOx                            < 1 kg/j
                                                                                      NH3                            < 1 kg/j


                 Standaard       Middelzwaar                              30,0 / jaar NOx                            < 1 kg/j
                                 vrachtverkeer                                        NH3                            < 1 kg/j


                 Standaard       Zwaar vrachtverkeer                      20,0 / jaar NOx                            < 1 kg/j
                                                                                      NH3                            < 1 kg/j




    Resultaten   Situatie 1                                                                       RhNNXS8G5afr (30 maart 2020)
                                                                                                                    pagina 4/5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 129 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 130 ======================================================================

<pre>                                                                                                                          Resultaten



Disclaimer       Hoewel verstrekte gegevens kunnen dienen ter onderbouwing van een vergunningaanvraag, kunnen er geen rechten aan worden
                 ontleend. De eigenaar van AERIUS aanvaardt geen aansprakelijkheid voor de inhoud van de door de gebruiker aangeboden
                 informatie. Bovenstaande gegevens zijn enkel bruikbaar tot er een nieuwe versie van AERIUS beschikbaar is. AERIUS is een
                 geregistreerd handelsmerk in Europa. Alle rechten die niet expliciet worden verleend, zijn voorbehouden.



Rekenbasis       Deze berekening is tot stand gekomen op basis van:
                 AERIUS         versie 2019A_20200327_c5ea8671e4
                 Database       versie 2019A_20200327_c5ea8671e4
                 Voor meer informatie over de gebruikte methodiek en data zie:
                 https://www.aerius.nl/nl/factsheets/release/aerius-calculator-2019A




    Resultaten   Situatie 1                                                                                    RhNNXS8G5afr (30 maart 2020)
                                                                                                                                 pagina 5/5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 130 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 131 ======================================================================

<pre>                                           AERIUS Berekening Eperweg 3-5, ‘t Harde
                                                                          Definitief
Bijlage 2   Rekenresultaten gebruiksfase




                                                                             BJZ.nu    10
                                                      Ruimtelijke Plannen en Advies
</pre>

====================================================================== Einde pagina 131 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 132 ======================================================================

<pre>                                   Dit document bevat rekenresultaten van
                                   AERIUS Calculator. Het betreft de hoogst
                                   berekende stikstofbijdragen per
                                   stikstofgevoelig Natura 2000-gebied, op
                                   basis van rekenpunten die overlappen met
                                   habitattypen en/of leefgebieden die
                                   aangewezen zijn in het kader van de Wet
                                   natuurbescherming, gekoppeld aan een
                                   aangewezen soort, of nog onbekend maar
                                   mogelijk wel relevant.

                                   De berekening op basis van stikstofemissies
                                   gaat uit van de componenten ammoniak
                                   (NH3) en/of stikstofoxide (NOx).

                                   Wilt u verder rekenen of gegevens wijzigen?
                                   Importeer de pdf dan in Calculator. Voor meer
                                   toelichting verwijzen wij u naar de website
                                   www.aerius.nl.




Berekening Situatie 1
  Kenmerken
  Samenvatting emissies
  Depositieresultaten
  Gedetailleerde emissiegegevens




                                   Verdere toelichting over deze PDF kunt u vinden in een
                                   bijbehorende leeswijzer. Deze leeswijzer en overige
                                   documentatie is te raadplegen via:
                                   https://www.aerius.nl/handleidingen-en-leeswijzers.
                                                                    Ro47MLXJgc1h (30 maart 2020)
                                                                                      pagina 1/5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 132 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 133 ======================================================================

<pre>                                                                                                                  Resultaten




       Contact         Rechtspersoon                    Inrichtingslocatie


                       BJZ.nu BV                        Twentepoort Oost, 7609 RG Almelo


     Activiteit        Omschrijving                     AERIUS kenmerk


                       Eperweg 3-5 't Harde             Ro47MLXJgc1h


                       Datum berekening                 Rekenjaar                         Rekenconfiguratie


                       30 maart 2020, 14:22             2020                              Berekend voor natuurgebieden


Totale emissie                            Situatie 1


                       NOx                < 1 kg/j


                       NH3                < 1 kg/j



   Resultaten          Natuurgebied

    Hectare met
 hoogste bijdrage      Uw berekening heeft geen depositieresultaten opgeleverd boven 0,00 mol/ha/jr.
       (mol/ha/j)


   Toelichting        Gebruik




         Resultaten   Situatie 1                                                                       Ro47MLXJgc1h (30 maart 2020)
                                                                                                                         pagina 2/5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 133 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 134 ======================================================================

<pre>                                                                              Resultaten



Locatie
Situatie 1




Emissie       Bron
              Sector
                                                              Emissie NH3          Emissie NOx

Situatie 1
                           Gebruiksfase                                -                     -
                           Wonen en Werken | Recreatie


                           Wegverkeer                           < 1 kg/j              < 1 kg/j
                           Wegverkeer | Binnen bebouwde kom




 Resultaten   Situatie 1                                           Ro47MLXJgc1h (30 maart 2020)
                                                                                     pagina 3/5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 134 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 135 ======================================================================

<pre>                                                                                                   Resultaten



  Emissie                                     Naam                    Gebruiksfase
(per bron)                                    Locatie (X,Y)           187941, 493922
   Situatie 1
                                              Uitstoothoogte          1,0 m
                                              Oppervlakte             2,1 ha
                                              Spreiding               0,5 m
                                              Warmteinhoud            0,000 MW
                                              Temporele variatie      Continue emissie


                                              Naam                    Wegverkeer
                                              Locatie (X,Y)           187977, 493836
                                              NOx                     < 1 kg/j
                                              NH3                     < 1 kg/j



                 Soort        Voertuig                         Aantal voertuigen Stof                       Emissie


                 Standaard    Licht verkeer                     31,0 / etmaal NOx                          < 1 kg/j
                                                                              NH3                          < 1 kg/j




    Resultaten   Situatie 1                                                             Ro47MLXJgc1h (30 maart 2020)
                                                                                                          pagina 4/5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 135 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 136 ======================================================================

<pre>                                                                                                                          Resultaten



Disclaimer       Hoewel verstrekte gegevens kunnen dienen ter onderbouwing van een vergunningaanvraag, kunnen er geen rechten aan worden
                 ontleend. De eigenaar van AERIUS aanvaardt geen aansprakelijkheid voor de inhoud van de door de gebruiker aangeboden
                 informatie. Bovenstaande gegevens zijn enkel bruikbaar tot er een nieuwe versie van AERIUS beschikbaar is. AERIUS is een
                 geregistreerd handelsmerk in Europa. Alle rechten die niet expliciet worden verleend, zijn voorbehouden.



Rekenbasis       Deze berekening is tot stand gekomen op basis van:
                 AERIUS         versie 2019A_20200327_c5ea8671e4
                 Database       versie 2019A_20200327_c5ea8671e4
                 Voor meer informatie over de gebruikte methodiek en data zie:
                 https://www.aerius.nl/nl/factsheets/release/aerius-calculator-2019A




    Resultaten   Situatie 1                                                                                    Ro47MLXJgc1h (30 maart 2020)
                                                                                                                                 pagina 5/5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 136 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 137 ======================================================================

<pre>Quickscan natuurwaardenonderzoek

        Eperweg 3-5 ‘t Harde

 In het kader van de Wet natuurbescherming
</pre>

====================================================================== Einde pagina 137 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 138 ======================================================================

<pre>Colofon

Quickscan natuurwaardenonderzoek Eperweg 3-5 ‘t Harde




In het kader van de Wet natuurbescherming




Uitgevoerd door:                 Natuurbank Overijssel

Opdrachtgever:                   BJZ.NU
Contactpersoon:                  W. Bekke
                                 Twentepoort-Oost 16
                                 7609 RG Almelo




Projectnummer en versie:                                             Status:
1987 versie 1.0                                                      definitief
Veldmedewerker(s):                        Auteur: Ing. P.Leemreise   Rapportdatum:
P.Leemreise                                                          12-7-2019
Ligging projectgebied:
Eperweg 3-5 ‘t Harde




Correspondentieadres:
Aladnaweg 18
7122 RR Aalten

E:        info@natuurbankoverijssel.nl
Tel:      0543-451142 / 0614-435700
                                                                                     1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 138 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 139 ======================================================================

<pre>Samenvatting
Aan de Eperweg 3-5 in 't Harde wordt een bezoekerscentrum ten behoeve van de ter plaatse aanwezige A-
Vogel tuinen gerealiseerd. Daarnaast wordt er een nieuw gebouw gerealiseerd ten behoeve van
zorginstelling 's Heerenloo gerealiseerd. Ten behoeve van dit nieuwe woonzorggebouw wordt bestaande
bebouwing gesloopt. Omdat overtreding van de Wet natuurbescherming in verband met de sloop, op
voorhand niet uitgesloten kan worden, is Natuurbank Overijssel gevraagd om de wettelijke consequenties
in het kader van wet- en regelgeving voor beschermde planten, dieren en gebieden in beeld te brengen. In
voorliggend rapport worden de bevindingen van het uitgevoerde onderzoek gepresenteerd. Naast een
beschrijving van het onderzoeksgebied, de onderzoeksopzet en de resultaten van het onderzoek, worden
de wettelijke consequenties van de voorgenomen activiteiten weergegeven.

Het plangebied is op 2 juli 2019 onderzocht op de (potentiële) aanwezigheid van beschermde planten en
dieren en beschermde nesten, holen, vaste rust- en voortplantingslocaties en andere beschermde functies,
zoals foerageergebied en vliegroute. Ook is onderzocht of de voorgenomen activiteiten een negatief effect
hebben op beschermd (natuur)gebied, zoals Natura2000 en het Gelders Natuurnetwerk.

Wettelijke consequenties m.b.t. gebiedsbescherming:
Het plangebied ligt buiten het Gelders Natuurnetwerk en Natura2000. Vanwege de ligging buiten
beschermd (natuur)gebied en de lokale invloedsfeer van de voorgenomen activiteiten, hebben de
voorgenomen activiteiten geen negatief effect op (beschermd) natuurgebied. De voorgenomen activiteiten
leiden niet tot wettelijke consequenties in het kader van gebiedsbescherming.

Wettelijke consequenties m.b.t. soortbescherming:
Het plangebied behoort vermoedelijk tot functioneel leefgebied van verschillende amfibieën-, vogel-,
vleermuis- en grondgebonden zoogdiersoorten. Voorgenoemde soorten benutten het plangebied
hoofdzakelijk als foerageergebied, maar mogelijk bezet de huisspitsmuis er een rust- en/of
voortplantingsplaats. Potentiële verblijfplaatsen voor vleermuizen en nestplaatsen voor vogels ontbreken in
het plangebied.

Voor de grondgebonden zoogdiersoort die een rust- of voortplantingsplaats in het plangebied bezet, geldt
een vrijstelling voor het vangen en het opzettelijk beschadigen en vernielen van rust- en
voortplantingsplaats’. Dieren mogen niet opzettelijk gedood worden als gevolg van de voorgenomen
activiteiten. Om geen dieren te doden, dienen de dieren weggevangen te worden. Indien het wegvangen
van beschermde dieren niet lukt, dient een ontheffing aangevraagd te worden. Het plangebied vormt geen
essentieel foerageergebied van beschermde dieren. Het aantasten van foerageergebied van beschermde
diersoorten leidt daarom niet tot wettelijke consequenties omdat de gunstige staat van instandhouding
niet aangetast wordt.




                                                                                                          2
</pre>

====================================================================== Einde pagina 139 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 140 ======================================================================

<pre>Samenvattende conclusie
Het plangebied vormt een deel van een woonerf waarop dagbesteding van een zorginstelling plaats vindt
en bestaat bebouwing en grasland. Gelet op de inrichting en het intensieve beheer van het plangebied,
wordt het plangebied als een weinig geschikt functioneel leefgebied voor zeldzame- en kritische
(grondgebonden) diersoorten en als een ongeschikte groeiplaats voor beschermde plantensoorten
beschouwd.

Mits er geen beschermde diersoorten verwond of gedood worden, leiden de voorgenomen activiteiten niet
tot wettelijke consequenties in het kader van soortbescherming. Vanwege de ligging buiten beschermd
natuurgebied en de lokale invloedsfeer, leiden de voorgenomen activiteiten niet tot wettelijke
consequenties in het kader van gebiedsbescherming. De functie van het plangebied als foerageergebied
voor de in het gebied voorkomende beschermde soorten, wordt niet aangetast.

Er hoeft geen nader onderzoek uitgevoerd te worden. Indien niet voorkomen kan worden dat beschermde
diersoorten verwond of gedood worden, dient een ontheffing aangevraagd te worden. De Wet
natuurbescherming en de Omgevingsverordening Gelderland vormen geen belemmering voor uitvoering
van de voorgenomen activiteiten.




                                                                                                    3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 140 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 141 ======================================================================

<pre>Inhoudsopgave
Samenvatting ..................................................................................................................................................... 2
1 Inleiding ........................................................................................................................................................... 5
2 Het plangebied ................................................................................................................................................ 6
   2.1 Ligging van het plangebied ....................................................................................................................... 6
   2.2 Beschrijving van het plangebied............................................................................................................... 6
3 Voorgenomen activiteiten............................................................................................................................... 7
   3.1 Algemeen ................................................................................................................................................. 7
   3.2 Mogelijk effect van de voorgenomen activiteiten op beschermde soorten en/of –nesten .................... 7
   3.3 Vaststellen van de invloedsfeer ............................................................................................................... 7
   3.4 Vaststellen van het onderzoeksgebied .................................................................................................... 8
4 Gebiedsbescherming ....................................................................................................................................... 9
   4.1 Algemeen ................................................................................................................................................. 9
   4.2 Gelders Natuurnetwerk............................................................................................................................ 9
   4.3 Natura2000 ............................................................................................................................................ 10
   4.4 Slotconclusie........................................................................................................................................... 11
5 Soortenbescherming; het onderzoek ............................................................................................................ 12
   5.1 Verwachting en bureauonderzoek ......................................................................................................... 12
   5.2 Methode ................................................................................................................................................. 12
   5.3 Resultaten .............................................................................................................................................. 14
   5.4 Toetsingskader ....................................................................................................................................... 16
   5.5 Wettelijke consequenties van de beoogde ingreep............................................................................... 17
   5.6 Historische gegevens en overige bronnen ............................................................................................ 19
   5.7 Volledigheid van het onderzoek............................................................................................................. 19
6 Conclusies ...................................................................................................................................................... 20
Bijlage ............................................................................................................................................................... 21




                                                                                                                                                                        4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 141 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 142 ======================================================================

<pre>1 Inleiding
Aan de Eperweg 3-5 in 't Harde wordt een bezoekerscentrum ten behoeve van de ter plaatse aanwezige A-
Vogel tuinen gerealiseerd. Daarnaast wordt er een nieuw gebouw gerealiseerd ten behoeve van
zorginstelling 's Heerenloo gerealiseerd. Ten behoeve van dit nieuwe woonzorggebouw wordt bestaande
bebouwing gesloopt. Omdat overtreding van de Wet natuurbescherming in verband met de sloop, op
voorhand niet uitgesloten kan worden, is Natuurbank Overijssel gevraagd om de wettelijke consequenties
in het kader van wet- en regelgeving voor beschermde planten, dieren en gebieden in beeld te brengen. In
voorliggend rapport worden de bevindingen van het uitgevoerde onderzoek gepresenteerd. Naast een
beschrijving van het onderzoeksgebied, de onderzoeksopzet en de resultaten van het onderzoek, worden
de wettelijke consequenties van de voorgenomen activiteiten weergegeven.

In voorliggend rapport worden de bevindingen van het uitgevoerde onderzoek gepresenteerd. Naast een
beschrijving van het onderzoeksgebied, de onderzoeksopzet en de resultaten van het onderzoek, worden
de wettelijke consequenties van de voorgenomen activiteiten weergegeven.

Er is in het onderzoeksgebied gekeken naar de (potentiële) aanwezigheid van beschermde planten en
dieren en beschermde nesten, holen, vaste rust- en voortplantingslocaties en andere beschermde functies.
Ook is onderzocht of de voorgenomen activiteiten een negatief effect hebben op beschermd
(natuur)gebied.

Op basis van de onderzoeksresultaten worden de wettelijke consequenties bepaald van de voorgenomen
activiteiten in het kader van de Wet natuurbescherming (soorten en Natura2000-gebied) en de
Omgevingsverordening Gelderland 2017; vastgesteld 19-12-2018 (Gelders Natuurnetwerk).

Doel van deze rapportage:
De quickscan natuurwaardenonderzoek is uitgevoerd als één van de verschillende (milieu)onderzoeken in
het kader van besluitvorming binnen de Ruimtelijke Ordening (doorgaans het wijzigen van het
bestemmingsplan) of het aanvragen van een Omgevingsvergunning. Het onderzoek is uitgevoerd om
antwoord te kunnen geven op de vraag: is er sprake van een goede ruimtelijke ordening (is de voorgenomen
activiteit uitvoerbaar?). Het is nadrukkelijk geen ecologisch werkprotocol dat opgesteld wordt om te
voorkomen dat de Wet natuurbescherming overtreden wordt als gevolg van de voorgenomen activiteiten.
De Wet natuurbescherming is tijdens de uitvoering van voorgenomen activiteiten altijd van toepassing en
het is aan de uitvoerende partijen om de noodzakelijke zorgvuldigheid te betrachten tijdens de uitvoering.
Om een goed ecologisch werkprotocol op te kunnen stellen is meer detailinformatie vereist, zoals de
planning in uitvoering, in te zetten materieel en informatie over type bebouwing, bouwwijze,
materiaalgebruik etc.




                                                                                                         5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 142 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 143 ======================================================================

<pre>2 Het plangebied

2.1 Ligging van het plangebied
Het plangebied is gesitueerd aan de Eperweg 3-5 in ’t Harde. Het ligt in het buitengebied, circa één
kilometer ten noorden van de woonkern ‘t Harde. Op onderstaande afbeelding wordt de globale ligging van
het plangebied weergegeven op de topografische kaart.




Globale ligging van het plangebied. De ligging van het plangebied wordt met de cirkel aangeduid (bron: pdok.nl).

2.2 Beschrijving van het plangebied
Het plangebied vormt een deel van een voormalig agrarisch erf en bestaat uit bebouwing en grasland. Op
het erf is onder andere een zorgboerderij gevestigd. In het plangebied staat twee houten gebouwen; een
kleindierverblijf en een schuur. De gevels van beide gebouwen zijn betimmerd met houten planken. De
schuur is gedekt met golfplaten en het kleindierenverblijf is gedekt met dakpannen. Geen van de gebouwen
beschikt over wandisolatie, maar het kleindierenverblijf beschikt wel over dakisolatie in de vorm van
hardschuim-isolatieplaten die tegen de gording zijn bevestigd. Het grasland bestaat uit een intensief
beheerde monocultuur van gazongras. Voor een impressie van het plangebied wordt verwezen naar de
fotobijlage.




Detailopnames van het plangebied. De begrenzing van het plangebied wordt met de rode lijn aangeduid (bron luchtfoto:
PDOK.nl).




                                                                                                                       6
</pre>

====================================================================== Einde pagina 143 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 144 ======================================================================

<pre>3 Voorgenomen activiteiten

3.1 Algemeen
Het voornemen bestaat beide gebouwen te slopen en een nieuw gebouw op te richten op de slooplocatie
van het kleindierenverblijf. Het nieuwe gebouw zal gebruikt worden als bezoekerscentrum van de A. Vogel
Tuinen. Om de bouw van het nieuwe gebouw mogelijk te maken hoeven geen bomen gekapt te worden. Op
onderstaande afbeelding wordt het wenselijke eindbeeld weergegeven.




Verbeelding van het wenselijke eindbeeld.

De volgende activiteiten worden getoetst op relevantie t.a.v. de Wet natuurbescherming:
     Slopen schuur en kleindierenverblijf;
     Bouwrijp maken bouwplaats;
     Bouwen gebouw;

3.2 Mogelijk effect van de voorgenomen activiteiten op beschermde soorten en/of –nesten
De voorgenomen activiteiten hebben mogelijk een negatieve invloed op beschermde soorten en
beschermd (natuur)gebied. We onderscheiden de volgende negatieve invloeden:

Mogelijke tijdelijke invloeden:
    Verstoren rust- en voortplantingsplaatsen als gevolg van geluid, stof en trillingen tijdens de
        werkzaamheden

Mogelijke permanente invloeden:
    Mogelijk afname/verdwijnen van beschermde vaste rust- of verblijfplaatsen en/of jaar rond
        beschermde nesten;
    Vernielen/verdwijnen van beschermde soorten;
    Aantasting van de kwaliteit van het leefgebied van beschermde soorten;

3.3 Vaststellen van de invloedsfeer
Naast een tijdelijk effect in het onderzoeksgebied, kan het voorkomen dat een voorgenomen activiteit een
negatief effect heeft op beschermde soorten of beschermd natuurgebied buiten het onderzoeksgebied. Dit
noemen we de invloedsfeer. De omvang van de invloedsfeer wordt bepaald door de duur, aard en omvang

                                                                                                       7
</pre>

====================================================================== Einde pagina 144 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 145 ======================================================================

<pre>van de tijdelijke en/of permanente nieuwe situatie. Het effect van de voorgenomen activiteit op een
beschermde soort verschilt per soort en/of soortgroep.

In deze studie wordt alleen gekeken naar de uitvoering van de fysieke werkzaamheden, zoals het slopen
van bebouwing en het bouwen van het gebouw.

Beoordeling van de invloedsfeer van de voorgenomen activiteit:
De invloedsfeer van de voorgenomen fysieke activiteiten is lokaal. Mogelijk zijn tijdens de werkzaamheden
geluid, stof en trillingen waarneembaar buiten het plangebied, maar deze effecten zijn echter incidenteel
en kortstondig en hebben geen wezenlijke schadelijke invloed op beschermde soorten, rust- of
voortplantingslocaties buiten het plangebied.

3.4 Vaststellen van het onderzoeksgebied
Het onderzoeksgebied wordt gelijkgesteld aan het plangebied.




                                                                                                        8
</pre>

====================================================================== Einde pagina 145 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 146 ======================================================================

<pre>4 Gebiedsbescherming

4.1 Algemeen
In dit hoofdstuk wordt ingegaan op het mogelijke effect van de voorgenomen activiteit op beschermd
natuurgebied (Natura2000) en het Gelders Natuurnetwerk (voorheen EHS genoemd).

4.2 Gelders Natuurnetwerk
Om de biodiversiteit nu en voor toekomstige generaties Gelderlanders veilig te stellen, beschermt de
provincie het Gelders Natuurnetwerk. Het Gelders Natuurnetwerk is een samenhangend netwerk van
bestaande en te ontwikkelen natuur van internationaal, nationaal en provinciaal belang. Dit Gelders
Natuurnetwerk bestaat uit alle terreinen met een natuurbestemming binnen de voormalige EHS en bevat
tevens een Zoekgebied nieuwe natuur van 7.300 hectare, voor 5.300 hectare nog te realiseren nieuwe
natuur.

Een groot deel van de Gelderse natuurgebieden is internationaal beschermd: de Natura 2000-gebieden.
Juist in deze gebieden moet de biodiversiteit worden behouden of verbeterd. De provincie geeft in het
natuurbeleid prioriteit aan het behalen van de Natura 2000-doelen in de Natura 2000-gebieden. Het
Gelders Natuurnetwerk vervult daarnaast een belangrijke rol bij het behoud van de biodiversiteit. De
Ecologische verbindingszones maken voor een klein deel uit van het Gelders Natuurnetwerk.

De provincie wil de natuur van het Gelders Natuurnetwerk beschermen tegen aantasting en heeft daarom
regels opgenomen in de Omgevingsverordening. Centraal staat de bescherming van de kernkwaliteiten. De
kernkwaliteiten bestaan uit bestaande natuurwaarden, uit nog te ontwikkelen potentiële waarden en de
omgevingscondities zoals stilte. De (nog te ontwikkelen) natuurwaarden zijn beschreven en als bijlage bij de
Omgevingsverordening opgenomen. De omgevingscondities zijn in de bijlage bij de Omgevingsverordening
wel benoemd, maar er heeft geen provinciedekkende inventarisatie plaatsgevonden. Bij projecten kan op
maat een effectbeschrijving worden gemaakt voor de relevante omgevingscondities.

Ligging t.o.v. het Gelders Natuurnetwerk
Het plangebied ligt binnen de begrenzing van de Groene Ontwikkelingszone. Het ligt enkele meters buiten
het Gelders Natuurnetwerk. Op onderstaande afbeelding wordt de ligging van het Gelders Natuurnetwerk
in de omgeving van het plangebied weergegeven.




Ligging van Gelders Natuurnetwerk in de omgeving van het plangebied. Het plangebied wordt met de rode vlakken
aangeduid. Gronden die tot het Gelders Natuurnetwerk behoren, worden met de donkergroene kleur aangeduid. De
lichtgroene kleur duidt gronden aan die tot de Groene Ontwikkelingszone behoren (bron: Ruimtelijke plannen).




                                                                                                            9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 146 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 147 ======================================================================

<pre>Effectbeoordeling
Het plangebied ligt buiten het Gelders Natuurnetwerk. Vanwege de lokale invloedsfeer, hebben de
voorgenomen activiteiten geen negatief effect op gronden die tot het Gelders Natuurnetwerk behoren.

Beschermingsregime
Het plangebied ligt buiten het Gelders Natuurnetwerk. Omdat de bescherming van het Gelders
Natuurnetwerk geen externe werking kent, leiden de voorgenomen activiteiten niet tot wettelijke
consequenties.

4.3 Natura2000
De biodiversiteit (soortenrijkdom) in Europa gaat al jaren achteruit. Duurzame bescherming van flora en
fauna is hard nodig. Planten en dieren trekken zich weinig aan van landsgrenzen en het is daarom belangrijk
om natuurbescherming in Europees verband aan te pakken. Zo voorkomen we dat de natuur in Europa en
in Nederland steeds eenvormiger wordt. Daartoe is in 1979 de Vogelrichtlijn opgesteld en in 1992 de
Habitatrichtlijn. Deze richtlijnen hebben twee componenten: soortenbescherming en gebiedsbescherming.
Alle EU-lidstaten wijzen beschermde gebieden aan voor specifieke (leefgebieden van) (vogel-)soorten. De
onder beide richtlijnen aangewezen beschermde gebieden vormen het Natura 2000-netwerk. De
Nederlandse bijdrage aan dit Europese netwerk van beschermde natuurgebieden bestaat uit ruim 160
gebieden.

Ligging van het plangebied t.o.v. Natura-2000
Het plangebied behoort niet tot Natura2000. Gronden die tot Natura2000 behoren liggen op minimaal 686
meter afstand van het plangebied (bron: pdok.nl). Op onderstaande afbeelding wordt de ligging van
Natura2000-gebied in de omgeving van het plangebied weergegeven.




             686 meter afstand
             tussen het plangebied en
             de gronden die tot
             Natura2000 behoren.




Ligging van Natura2000-gebied in de omgeving van het plangebied. Natura2000-gebied wordt met de okergele kleur
aangeduid. De ligging van het plangebied wordt met de cirkel aangeduid (bron pdok.nl).

Beschermingsregime
De Wet natuurbescherming regelt in hoofdstuk 2 de bescherming van Natura 2000-gebieden. Dit zijn
speciale beschermingszones op grond van de Europese Vogelrichtlijn en Habitatrichtlijn. De minister wijst
deze gebieden aan.
Voor de Natura 2000-gebieden stelt de minister instandhoudingsdoelstellingen op voor:
     de leefgebieden van vogels;
     de natuurlijke habitats of habitats van soorten (art. 2.1 Wet natuurbescherming);



                                                                                                            10
</pre>

====================================================================== Einde pagina 147 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 148 ======================================================================

<pre>De provincies stellen voor de Natura 2000-gebieden een beheerplan op (art. 2.3 Wet natuurbescherming).
In het beheerplan staan maatregelen die ervoor moeten zorgen dat de instandhoudingsdoelstellingen
worden bereikt.

Nederland past een vergunningenstelsel toe. Hierdoor is in ons land een zorgvuldige afweging gewaarborgd
rond projecten die gevolgen kunnen hebben voor Natura 2000-gebieden. Vergunningen worden verleend
door provincies of door de Minister van EZ. Natura 2000-gebieden mogen geen significante schade
ondervinden. Dit houdt in dat bepaalde plannen en projecten, op zichzelf óf in combinatie met andere
plannen en projecten, de natuurwaarden waarvoor de gebieden zijn aangewezen niet significant negatief
mogen beïnvloeden. Elke ontwikkeling in of nabij een Natura 2000-gebied dient te worden onderworpen
aan een ‘voortoets’. Uit de voortoets moet blijken of kan worden uitgesloten dat de gewenste
werkzaamheden/ontwikkelingen een (significant) negatief effect hebben (op zichzelf of in combinatie met
andere plannen of projecten). Voor alle Natura 2000-gebieden dient een beheerplan te zijn opgesteld
waaruit duidelijk wordt welke activiteiten wel en niet zonder vergunning mogelijk zijn in en nabij die
gebieden.

Effectbeoordeling
Het plangebied ligt op ruime afstand van Natura2000-gebied en de invloedsfeer van de voorgenomen
activiteiten is lokaal. Uitvoering van de voorgenomen activiteiten hebben geen negatief effect op de
instandhoudingsdoelen van Natura2000. De voorgenomen activiteiten leiden niet tot wettelijke
consequenties.

4.4 Slotconclusie
Het plangebied behoort niet tot het Gelders Natuurnetwerk of Natura2000. In verband met de ligging
buiten het Gelders Natuurnetwerk, leiden de voorgenomen activiteiten niet tot wettelijke consequenties
omdat de bescherming van het Gelders Natuurnetwerk geen externe werking kent. Vanwege de ligging op
enige afstand van Natura2000-gebied en de lokale invloedsfeer, hebben de voorgenomen activiteiten geen
negatief effect op instandhoudingsdoelen van Natura2000.




                                                                                                      11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 148 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 149 ======================================================================

<pre>5 Soortenbescherming; het onderzoek

5.1 Verwachting en bureauonderzoek
Het plangebied vormt een deel van een woonerf waarop dagbesteding van een zorginstelling plaats vindt
en bestaat bebouwing en grasland. Gelet op de inrichting en het intensieve beheer van het plangebied,
wordt het plangebied als een weinig geschikt functioneel leefgebied voor zeldzame- en kritische
(grondgebonden) diersoorten en als een ongeschikte groeiplaats voor beschermde plantensoorten
beschouwd. Mogelijk behoort het plangebied tot functioneel leefgebied van sommige diersoorten uit
onderstaande soortgroepen:
     vogels;
     vleermuizen;
     grondgebonden zoogdieren;
     amfibieën;

Overige soorten
Het onderzoeksgebied is niet onderzocht op het voorkomen van beschermde faunasoorten als reptielen,
vissen, dag- en nachtvlinders, bladmossen, sporenplanten, haften en kreeftachtigen omdat het
onderzoeksgebied geen geschikte habitat vormt voor deze soorten of omdat het plangebied buiten het
normale verspreidingsgebied van deze soortgroepen ligt. Het is niet aannemelijk dat soorten, of
soortgroepen, die moeilijk nieuwe leefgebieden koloniseren, zich spontaan buiten het normale
verspreidingsgebied vestigen. Dit geldt bijvoorbeeld voor sommige kleine grondgebonden zoogdieren,
amfibieën en reptielen.

5.2 Methode
In het kader van het natuurwaardenonderzoek is het plangebied op 2 juli 2019 tijdens de daglichtperiode
(ochtend) bezocht. Het onderzoeksgebied is te voet onderzocht op de aanwezigheid en potentiële
aanwezigheid van beschermde flora- en faunawaarden. Het gebied is visueel en auditief onderzocht.
Tijdens het veldbezoek is gebruik gemaakt van een verrekijker (Swarovski 12x50), zaklamp en zijn de in dit
rapport opgenomen afbeeldingen gemaakt. De onderzoeker beschikte tevens over een
warmtebeeldcamera (Helion Pulsar xq28), maar deze is niet gebruikt.

Bij het bepalen van de mogelijke aantasting van beschermde soorten is gebruik gemaakt van de volgende
bronnen:
      veldbezoek door ervaren ecoloog;1
      aanvullend bronnenonderzoek (o.a. internet);

Specifieke relevante literatuurbronnen zijn o.a.
     Atlas van de amfibieën en reptielen van Nederland;
     Atlas van de zoogdieren van Nederland;
     Nieuwe atlas van de Nederlandse flora;

Het weer tijdens het veldbezoek
Half bewolkt, droog, temperatuur 20⁰C, wind 2-3 Bft.




1
  Het onderzoek is uitgevoerd door Ing. P.E.B. Leemreise. Hij heeft ruim 30 jaar ervaring als veldbioloog. Eerst specifiek op het gebied van
vogelstudie, later meer integraal met een tweede specialisatie op het gebied van grondgebonden kleine zoogdieren en vleermuizen. Hij voert
jaarlijks ca. 200 quickscan natuurwaardenonderzoeken uit, verspreid over heel Nederland. Behalve beroepsmatig, is hij ook in de vrije tijd
betrokken bij vogel- en vleermuisonderzoek, waaronder verschillende projecten in het kader van de Netwerk Ecologische Monitoring (NEM-
VT) van het Centraal Bureau voor de Statistiek. Ook is hij voorzitter van de Vogelwerkgroep Zuidoost-Achterhoek en bestuurslid van de
Vleermuiswerkgroep Gelderland.
                                                                                                                                          12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 149 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 150 ======================================================================

<pre>Vogels
Het gebied is visueel en auditief onderzocht op het voorkomen van (broed)vogels. De onderzoeksperiode is
geschikt voor onderzoek naar (broed)vogels. De meeste vogelsoorten bezetten een territorium in deze tijd
van het jaar en vertonen territorium-indicerend gedrag (zingen/balts). Sommige vogelsoorten hebben nog
een bezet nest, terwijl er ook vogelsoorten zijn waarvan de jongen reeds uitgevlogen zijn. Soms zijn de
oudervogels met hun uitgevlogen jongen nog in de buurt, soms hebben de vogels het broedgebied al
verlaten.

In het plangebied is gekeken naar vogels, oude nesten en sporen die op de aanwezigheid van nesten in het
plangebied duiden, zoals prooiresten (roofvogels), schijtsporen, braakballen, ruiveren (roofvogels),
eierdoppen en zichtbaar nestmateriaal. Op basis van een beoordeling van de landschappelijke kenmerken
kan een goede inschatting gemaakt worden van de functie van het onderzoeksgebied voor vogels en of de
uitgevoerde inventarisatie voldoet aan de gestelde eisen voor onderzoek naar vogels.

Grondgebonden zoogdieren
Het onderzoeksgebied is visueel onderzocht op het voorkomen van beschermde grondgebonden
zoogdieren. De onderzoeksperiode is geschikt voor verspreidingsonderzoek en onderzoek naar
voortplantingslocaties. Verschillende grondgebonden zoogdieren kunnen zogende jongen hebben in deze
tijd van het jaar.

Er is in het onderzoeksgebied gezocht naar grondgebonden zoogdieren, verblijfplaatsen en sporen die op
de aanwezigheid van grondgebonden zoogdieren in het onderzoeksgebied duiden zoals holen, nesten,
graaf-, krab- en bijtsporen, haren, prooiresten, pootafdrukken en uitwerpselen.

Vleermuizen
De onderzoeksperiode is geschikt voor onderzoek naar verblijfplaatsen van vleermuizen. In deze tijd van
het jaar bezetten vleermuizen de zomerverblijfplaats en bezetten vrouwtjes een kraamkolonie. Er is in het
onderzoeksgebied gezocht naar vleermuizen en naar potentiële rust- verblijfplaatsen van vleermuizen in
gebouwen (bomen ontbreken in het plangebied). Daarbij is gezocht naar vleermuizen en aanwijzingen die
op de aanwezigheid van een verblijfplaats in de gebouwen duiden, zoals uitwerpselen en prooiresten. De
potentiële geschiktheid van de gebouwen als verblijfplaats is onder andere beoordeeld op basis van
bouwstijl, gebruikte materialen, mate van afwerking en staat van onderhoud.

Het onderzoek is uitgevoerd buiten de periode van de dag dat vleermuizen foerageren of lijnvormige
landschapselementen benutten als vliegroute, maar de mogelijke betekenis van het onderzoeksgebied als
foerageergebied en vliegroute voor vleermuizen is bepaald op basis van een visuele beoordeling van de
landschappelijke karakteristieken van het plangebied.

Amfibieën
De onderzoeksperiode is geschikt voor verspreidingsonderzoek naar amfibieën. Sommige amfibieën
bezetten de voortplantingswateren in deze tijd van het jaar, terwijl sommige andere amfibieënsoorten de
voortplantingswateren alweer ingeruild hebben voor landbiotoop. Amfibieën schuilen overdag voor
zonlicht en zitten weggekropen in holen en gaten in de grond, in de dichte vegetatie of onder opgeslagen
goederen en (groen)afval.

Op basis van een beoordeling van landschappelijke kenmerken kan een goede inschatting gemaakt worden
van de functie van het onderzoeksgebied voor amfibieën en of de uitgevoerde inventarisatie voldoet aan de
gestelde eisen voor onderzoek naar deze soorten. Daarbij is tevens rekening gehouden met de ligging van
het plangebied ten opzichte van het (normale) verspreidingsgebied van verschillende amfibieënsoorten.




                                                                                                       13
</pre>

====================================================================== Einde pagina 150 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 151 ======================================================================

<pre>5.3 Resultaten
In deze paragraaf worden de resultaten van het veldbezoek gepresenteerd. Alleen soorten die in het
onderzoeksgebied vastgesteld zijn, zeer waarschijnlijk in het onderzoeksgebied voorkomen of soorten
waarvan het onderzoeksgebied een (essentieel) onderdeel van het functionele leefgebied vormt, worden in
deze paragraaf besproken.

Vogels
Het plangebied behoort tot functioneel leefgebied van verschillende vogelsoorten. Vogels benutten de
buitenruimte in het plangebied als foerageergebied, maar er zijn geen aanwijzingen gevonden dat vogels in
het plangebied nestelen. De bebouwing is niet toegankelijk voor vogels en het grasland vormt een
ongeschikte nestplaats voor vogels. Het plangebied vormt geen essentieel foerageergebied voor de in het
plangebied foeragerende vogelsoorten.

Door het slopen van de bebouwing en het bouwen van de nieuwe bebouwing worden geen vogelnesten
beschadigd of vernield. Door uitvoering van de voorgenomen activiteiten wordt de functie van het
plangebied als foerageergebied voor vogels aangetast.

Te beoordelen activiteit in het kader van de Wnb:
    - Slopen bebouwing;
    - Bebouwen deel van het plangebied;

Grondgebonden zoogdieren
Er zijn in het plangebied geen beschermde grondgebonden zoogdieren waargenomen, maar gelet op de
inrichting en het gevoerde beheer, behoort het plangebied vermoedelijk tot functioneel leefgebied van
sommige algemene- en weinig kritische grondgebonden zoogdiersoorten als huismuis, bosmuis,
huisspitsmuis, egel, vos en steenmarter. Voorgenoemde soorten benutten het plangebied hoofdzakelijk als
foerageergebied, maar mogelijk bezet de huisspitsmuis (incidenteel) een rust- en voortplantingsplaats in
het plangebied. De huisspitsmuis kan een rust- en voortplantingslocatie bezetten in holen en gaten in de
grond (ook in bebouwing), onder opgeslagen goederen en (groen)afval. Er is in het plangebied geen
potentiële verblijfplaats van de steenmarter aangetroffen. Het plangebied vormt geen essentieel
foerageergebied voor de in het plangebied foeragerende grondgebonden zoogdiersoorten.

Door het uitvoeren van voorgenomen activiteiten worden mogelijk grondgebonden zoogdieren verwond of
gedood en worden mogelijk rust- en/of voortplantingsplaatsen beschadigd en vernield. De functie van het
plangebied als foerageergebied wordt voor de in het plangebied foeragerende grondgebonden zoogdieren
aangetast.

Te beoordelen activiteit in het kader van de Wnb:
    - Slopen bebouwing;
    - Bebouwen deel van het plangebied;

Vleermuizen

Rust- en verblijfplaatsen
Er zijn tijdens het veldbezoek geen vleermuizen waargenomen en er zijn geen potentiële verblijfplaatsen
van vleermuizen in het plangebied waargenomen. De te slopen bebouwing beschikt niet over een (holle)
spouw en er zijn geen potentiële verblijfplaatsen waargenomen, zoals een holle ruimte achter een
windveer, loodslab, gevelbetimmering of vensterluik. Eén van de twee te slopen gebouwen is gedekt met
dakpannen, maar deze liggen te los op/aan elkaar om benut te worden als verblijfplaats.



                                                                                                       14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 151 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 152 ======================================================================

<pre>Door uitvoering van de voorgenomen activiteiten worden geen vleermuizen verstoord, verwond of gedood
en worden geen rust- of verblijfplaatsen beschadigd of vernield.

Te beoordelen activiteit in het kader van de Wnb:
    - Geen

Foerageergebied
Het veldbezoek is uitgevoerd buiten de periode van de dag waarop vleermuizen foerageren, maar op basis
van een beoordeling van de inrichting en het gevoerde beheer, wordt het plangebied als een geschikt
foerageergebied voor vleermuizen beschouwd. Mogelijk foerageren sommige algemene vleermuissoorten
als laatvlieger, ruige dwergvleermuis, gewone grootoorvleermuis en gewone dwergvleermuis incidenteel
rond de bebouwing en vliegen ze over het plangebied terwijl ze foerageren rond de randen en kronen van
bomen die net buiten het plangebied staan. Gelet op de inrichting en het gevoerde beheer, is de betekenis
van het plangebied als foerageergebied voor vleermuizen gering. Het plangebied vormt geen essentieel
foerageergebied van vleermuizen.

Door uitvoering van de voorgenomen activiteiten wordt de functie van het plangebied als foerageergebied
voor vleermuizen niet aangetast.

Te beoordelen activiteit in het kader van de Wnb:
    - Geen

Vliegroute
Het veldbezoek is uitgevoerd buiten de periode van de dag waarop vleermuizen gebruik maken van
vliegroutes. Op basis van een beoordeling van de inrichting, het gevoerde beheer en de ligging in het
landschap kan een goede inschatting gemaakt worden van de betekenis van het plangebied als vliegroute.
Sommige vleermuissoorten benutten lijnvormige elementen ter geleiding tijdens het foerageren en om van
verblijfplaats naar foerageergebied te vliegen (en van foerageergebied naar verblijfplaats). Lijnvormige
elementen die benut worden als vliegroute kunnen bestaan uit houtopstanden en wateren, maar ook een
rij lantarenpalen, rasterpalen en gevels van woningen.

Het plangebied vormt geen verbindende schakel in een lijnvormig landschapselement en maakt daarom
geen onderdeel uit van een vliegroute van vleermuizen. Uitvoering van de voorgenomen activiteiten heeft
geen negatief effect op vliegroutes van vleermuizen.

Te beoordelen activiteit in het kader van de Wnb:
    - Geen

Amfibieën
Er zijn tijdens het veldbezoek geen amfibieën waargenomen. Gelet op de inrichting en het gevoerde
beheer, wordt het plangebied als een weinig geschikt functioneel leefgebied voor amfibieën beschouwd.
Mogelijk duikt er incidenteel een enkele gewone pad of bruine kikker op in gebied, maar het plangebied
wordt niet als geschikt foerageergebied beschouwd en een potentiële (winter)rust- of voortplantingsplaats
ontbreekt er.

Door uitvoering van de voorgenomen activiteiten worden geen amfibieën verwond of gedood en wordt het
functionele leefgebied van amfibieën niet aangetast.

Te beoordelen activiteit in het kader van de Wnb:
    - Geen;

Overige soorten
Er zijn geen andere beschermde soorten aangetroffen. Het gevoerde beheer en de inrichting maken het
onderzoeksgebied tot een ongeschikt functioneel leefgebied voor deze soorten.

                                                                                                       15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 152 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 153 ======================================================================

<pre>5.4 Toetsingskader
Sinds 1 januari 2017 is de Wet natuurbescherming van kracht. Het is verboden om alle soorten die
beschermd zijn volgens de Vogelrichtlijn, Habitatrichtlijn, het Verdrag van Bern en het Verdrag van Bonn,
evenals de in paragraaf 3.2 en 3.3 van de Wet natuurbescherming genoemde soorten te doden en te
verwonden, evenals het beschadigen en vernielen van voortplantingsplaatsen of rustplaatsen. Verder is het
verboden om plantensoorten in hun natuurlijke verspreidingsgebied opzettelijk te plukken en te
verzamelen, af te snijden, te ontwortelen of te vernielen.

Voor sommige in de Wet natuurbescherming genoemde soorten geldt een ontheffing voor het opzettelijk
vangen en de vaste voortplantings- en rustplaatsen van deze soorten opzettelijk beschadigen of vernielen,
als gevolg van werkzaamheden die uitgevoerd worden in het kader van een ruimtelijke ontwikkeling. In
voorliggend geval is de vrijstellingsregeling van de Provincie Gelderland van kracht. In afwijking met de
meeste provincies in Nederland, mogen in Gelderland beschermde soorten niet gedood worden als gevolg
van activiteiten die uitgevoerd worden in verband met een ruimtelijke ontwikkeling.

Ook gelden er bepaalde vrijstellingen voor het verbod op verwonden en doden mits er gewerkt wordt
volgens een door de Minister goedgekeurde Gedragscode. Op het moment van schrijven van dit rapport is
er geen goedgekeurde gedragscode van kracht voor de voorgenoemde activiteiten.

Zorgplicht
Artikel 1.11 van de Wet natuurbescherming voorziet in een algemene verplichting voor een ieder om
voldoende zorg te dragen voor in het wild levende dieren en planten en hun directe leefomgeving.

De zorgplicht is als een open norm geformuleerd in het eerste lid van artikel 1.11. In het tweede lid wordt
de zorgplicht iets geconcretiseerd door te bepalen dat de zorgplicht in elk geval inhoudt dat een ieder die
weet of redelijkerwijs kan vermoeden dat door zijn handelen of nalaten nadelige gevolgen kunnen worden
veroorzaakt voor in het wild levende dieren en planten:
    1. dergelijke handelingen achterwege laat, dan wel,
    2. indien dat achterwege laten redelijkerwijs niet kan worden gevergd, de noodzakelijke maatregelen
        treft om die gevolgen te voorkomen, of
    3. voor zover die gevolgen niet kunnen worden voorkomen, deze zoveel mogelijk beperkt of
        ongedaan maakt.

Wettelijk kader
Voorgenomen activiteit wordt gezien als ‘ruimtelijke ontwikkeling’. In afwijking van de verboden in artikel
3.10, eerste lid, van de Wet natuurbescherming is het toegestaan om sommige soorten opzettelijk te
vangen en de vaste voortplantingsplaatsen of rustplaatsen van deze soorten opzettelijk te beschadigen of
te vernielen wanneer er geen andere bevredigende oplossing bestaat.

In het kader moet zorgplicht is de initiatiefnemer verplicht om schadelijke gevolgen voor in het wild
levende dieren en planten zo veel mogelijk te voorkomen. Dit betreft maatwerk. Indien het mogelijk is om
zinvolle concrete maatregelen m.b.t. de zorgplicht te benoemen, zijn deze opgenomen in dit rapport.




                                                                                                         16
</pre>

====================================================================== Einde pagina 153 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 154 ======================================================================

<pre>5.5 Wettelijke consequenties van de beoogde ingreep

Vogels
Door het uitvoeren van de voorgenomen activiteiten worden geen bezette vogelnesten beschadigd of
vernield en wordt geen essentieel foerageergebied van vogels aangetast. Het uitvoeren van de
voorgenomen activiteiten leidt niet tot wettelijke consequenties.

Wettelijke consequenties in het kader van de Wnb:
   - Geen;

Vleermuizen

Verblijfplaatsen
Door uitvoering van de voorgenomen activiteiten worden geen vleermuizen verstoord, verwond of gedood
en worden geen rust- of verblijfplaatsen beschadigd of vernield. Uitvoering van de voorgenomen
activiteiten leidt niet tot wettelijke consequenties in het kader van dit aspect van het functionele leefgebied
van vleermuizen. Er hoeft geen nader onderzoek uitgevoerd te worden en er hoeft geen ontheffing van de
verbodsbepalingen aangevraagd te worden om de voorgenomen activiteiten uit te mogen voeren in het
kader van de Wnb.

Wettelijke consequenties in het kader van de Wnb:
   - Geen

Essentieel foerageergebied
Door uitvoering van de voorgenomen activiteiten wordt geen essentieel foerageergebied van vleermuizen
aangetast. Uitvoering van de voorgenomen activiteiten leidt niet tot wettelijke consequenties in het kader
van dit aspect van het functionele leefgebied van vleermuizen. Er hoeft geen nader onderzoek uitgevoerd
te worden en er hoeft geen ontheffing van de verbodsbepalingen aangevraagd te worden om de
voorgenomen activiteiten uit te mogen voeren in het kader van de Wnb.

Wettelijke consequenties in het kader van de Wnb:
   - Geen

Essentiële Vliegroute
Het uitvoeren van de voorgenomen activiteiten heeft geen negatief effect op mogelijke (essentiële)
vliegroutes2 van vleermuizen. Uitvoering van de voorgenomen activiteiten leidt niet tot wettelijke
consequenties. Er hoeft geen nader onderzoek uitgevoerd te worden en er hoeft geen ontheffing van de
verbodsbepalingen aangevraagd te worden om de voorgenomen activiteiten uit te mogen voeren in het
kader van de Wnb.

Wettelijke consequenties in het kader van de Wnb:
   - Geen

Grondgebonden zoogdieren
Door het uitvoeren van de voorgenomen activiteiten worden mogelijk grondgebonden zoogdieren verwond
en gedood en worden mogelijk rust- en voortplantingslocaties beschadigd of vernield. Voor de
grondgebonden zoogdieren, die een rust- of voortplantingsplaats in het plangebied bezetten, geldt een
vrijstelling van de verbodsbepalingen ‘vangen’ en het ‘beschadigen en vernielen van de rust- en
voortplantingslocatie’. Door uitvoering van de voorgenomen activiteiten wordt geen essentieel
foerageergebied van grondgebonden zoogdieren aangetast.



2
  Vliegroutes van vleermuizen zijn beschermd wanneer deze essentieel zijn voor het kunnen functioneren van de verblijfplaats van een
vleermuis. Niet ieder lijnvormig element waar langs vleermuizen vliegen is een essentiële vliegroute.
                                                                                                                                       17
</pre>

====================================================================== Einde pagina 154 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 155 ======================================================================

<pre>Mits beschermde grondgebonden zoogdieren niet gedood worden als gevolg van de voorgenomen
activiteiten, leiden de voorgenomen activiteiten niet tot wettelijke consequenties. Om te voorkomen dat
(beschermde) grondgebonden zoogdieren verwond of gedood worden, dienen de dieren die mogelijk
gedood worden als gevolg van de voorgenomen activiteiten, weggevangen worden. Indien de dieren niet
weggevangen kunnen worden, dient een ontheffing van de verbodsbepalingen van de Wnb verkregen te
worden om de voorgenomen activiteiten uit te mogen voeren.

Wettelijke consequenties in het kader van de Wnb:
   - Geen (mits beschermde grondgebonden zoogdieren niet gedood worden);

Amfibieën
Door het uitvoeren van de voorgenomen activiteiten worden geen amfibieën verwond of gedood en wordt
geen rust- of voortplantingsplaats beschadigd of vernield. Ook wordt geen essentieel foerageergebied van
amfibieën negatief beïnvloed.

Uitvoering van de voorgenomen activiteiten leidt niet tot wettelijke consequenties in het kader de Wet
natuurbescherming. Er hoeft geen nader onderzoek uitgevoerd te worden en er hoeft geen ontheffing van
de verbodsbepalingen aangevraagd te worden om de voorgenomen activiteiten uit te mogen voeren in het
kader van de Wnb.

Wettelijke consequenties in het kader van de Wnb:
   - Geen (mits amfibieën niet gedood worden);

Overige soorten
Het onderzoeksgebied behoort niet tot functioneel leefgebied van andere beschermde flora- of
faunasoorten. Vanwege de lokale invloedsfeer heeft de voorgenomen activiteit geen negatief effect op
andere beschermde soorten. Nader onderzoek of het aanvragen van een ontheffing is niet noodzakelijk.




                                                                                                      18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 155 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 156 ======================================================================

<pre>In onderstaande tabel worden de wettelijke consequenties samengevat weergegeven.

Soortgroep          Functie                   Beschermde           Verbodsbepalingen*                  aandachtspunt
                                              soorten
                                              planlocatie
Grondgebonden       Foerageergebied           Diverse soorten      Niet van toepassing, er wordt       Geen
zoogdieren                                                         geen essentieel
                                                                   foerageergebied aangetast
Grondgebonden       Rust- en                  Huisspitsmuis        Niet van toepassing; vrijstelling   Geen
zoogdieren          voortplantingslocaties                         ivm ruimtelijke ontwikkeling
Grondgebonden       Doden en verwonden        Diverse soorten      Art. 3.10 lid 1a                    Geen dieren doden of
zoogdieren          dieren                                                                             ontheffing aanvragen
Vogels              Foerageergebied           Diverse soorten      Niet van toepassing, er wordt       Geen
                                                                   geen essentieel
                                                                   foerageergebied aangetast
Vogels              Bezette nesten (niet      Niet aanwezig        Niet van toepassing                 Geen
                    jaarrond beschermd)
Vogels              Jaarrond beschermde       Niet aanwezig        Niet van toepassing                 Geen
                    nest- en rustplaats
Vogels              Doden en verwonden        Niet van             Niet van toepassing                 Geen
                    dieren                    toepassing
Vleermuizen         Verblijfplaats            Niet aanwezig        Niet van toepassing                 Geen
Vleermuizen         Vliegroute                Niet aanwezig        Niet van toepassing                 Geen
Vleermuizen         Foerageergebied           Mogelijk diverse     Niet van toepassing; functie        Geen
                                              soorten              wordt niet aangetast
Vleermuizen         Doden en verwonden        Niet van             Niet van toepassing                 Geen
                    dieren                    toepassing
Amfibieën           Voortplantingsbiotoop     Niet van             Niet van toepassing                 Geen
                                              toepassing
Amfibieën           Foerageergebied           Mogelijk diverse     Niet van toepassing, er wordt       Geen
                                              soorten              geen essentieel
                                                                   foerageergebied aangetast
Amfibieën           (Winter)rustplaats        Niet van             Niet van toepassing                 Geen
                                              toepassing
Amfibieën           Doden en verwonden        Niet van             Niet van toepassing                 Geen
                    dieren                    toepassing
Overige soorten     Dieren en overige         Niet aanwezig        Niet van toepassing                 Geen
                    functies
Samenvatting van de wettelijke consequenties.

Soortgroep          Rust- en             Voortplanting    Vliegroute            Essentieel              Wettelijke
                    verblijfplaats       s-plaats         (vleermuizen)         foerageergebied         consequenties?

Grondgebonden              ja                  ja                n.v.t.                  nee                       ja
zoogdieren
Vogels                    nee                 nee                nee                     nee                      nee
Vleermuizen               nee                 nee                nee                     nee                      nee
Amfibieën                 nee                 nee                nee                     nee                      nee
Vereenvoudigde samenvatting van de wettelijke consequenties per diergroep.

5.6 Historische gegevens en overige bronnen
Er zijn geen historische gegevens van het plangebied bekend.

5.7 Volledigheid van het onderzoek
Het onderzoek is volledig uitgevoerd met geschikte weersomstandigheden.




                                                                                                                              19
</pre>

====================================================================== Einde pagina 156 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 157 ======================================================================

<pre>6 Conclusies
De voorgenomen activiteiten worden gezien als ‘ruimtelijke ontwikkeling’. Voor een aantal algemeen
voorkomende en talrijke faunasoorten3 geldt in Gelderland een vrijstelling van de verbodsbepalingen
‘vangen’ en het opzettelijk beschadigen en vernielen van de rust- en voortplantingsplaats’, als gevolg van
werkzaamheden die in het kader van een ruimtelijke ontwikkeling worden uitgevoerd. Voor beschermde
soorten die niet op deze vrijstellingslijst staan, is een ontheffing vereist om ze te mogen verwonden en
doden of om opzettelijk rust- en voortplantingslocaties te mogen beschadigen en te vernielen.

Het plangebied behoort vermoedelijk tot functioneel leefgebied van verschillende amfibieën-, vogel-,
vleermuis- en grondgebonden zoogdiersoorten. Voorgenoemde soorten benutten het plangebied
hoofdzakelijk als foerageergebied, maar mogelijk bezet de huisspitsmuis er een rust- en/of
voortplantingsplaats. Potentiële verblijfplaatsen voor vleermuizen en nestplaatsen voor vogels ontbreken in
het plangebied.
Voor de grondgebonden zoogdiersoort die een rust- of voortplantingsplaats in het plangebied bezet, geldt
een vrijstelling voor het vangen en het opzettelijk beschadigen en vernielen van rust- en
voortplantingsplaats’. Dieren mogen niet opzettelijk gedood worden als gevolg van de voorgenomen
activiteiten. Om geen dieren te doden, dienen de dieren weggevangen te worden. Indien het wegvangen
van beschermde dieren niet lukt, dient een ontheffing aangevraagd te worden.

De functie van het plangebied als foerageergebied voor vleermuizen wordt door uitvoering van de
voorgenomen activiteiten niet aangetast. Omdat door uitvoering van de voorgenomen activiteiten geen
essentieel foerageergebied4 van vogels of grondgebonden zoogdieren aangetast wordt, leidt uitvoering van
de voorgenomen activiteiten niet tot wettelijke consequenties.

Het plangebied ligt buiten het Gelders Natuurnetwerk en Natura2000. Vanwege de ligging buiten
beschermd (natuur)gebied en de lokale invloedsfeer van de voorgenomen activiteiten, hebben de
voorgenomen activiteiten geen negatief effect op (beschermd) natuurgebied. De voorgenomen activiteiten
leiden niet tot wettelijke consequenties in het kader van gebiedsbescherming.

Conclusie
Mits er geen beschermde diersoorten verwond of gedood worden, leiden de voorgenomen activiteiten niet
tot wettelijke consequenties in het kader van soortbescherming. Vanwege de ligging buiten beschermd
natuurgebied en de lokale invloedsfeer, leiden de voorgenomen activiteiten niet tot wettelijke
consequenties in het kader van gebiedsbescherming. De functie van het plangebied als foerageergebied
voor de in het gebied voorkomende beschermde soorten, wordt niet aangetast.

Er hoeft geen nader onderzoek uitgevoerd te worden. Indien niet voorkomen kan worden dat beschermde
diersoorten verwond of gedood worden, dient een ontheffing aangevraagd te worden. De Wet
natuurbescherming en de Omgevingsverordening Gelderland vormen geen belemmering voor uitvoering
van de voorgenomen activiteiten.




3
    Zie bijlage 2 van dit rapport
4
    Doordat geen essentieel foerageergebied wordt aangetast, wordt de duurzame instandhouding van beschermde soorten niet negatief
beïnvloed.
                                                                                                                                     20
</pre>

====================================================================== Einde pagina 157 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 158 ======================================================================

<pre>Bijlage
Bijlage 1. De natuurkalender (indicatie voor het uitvoeren van werkzaamheden het kader van de zorgplicht)
Bijlage 2. Toelichting Wet natuurbescherming
Bijlage 3. Fotobijlage
Bijlage 4. Geraadpleegde bronnen:




                                                                                                       21
</pre>

====================================================================== Einde pagina 158 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 159 ======================================================================

<pre>Bijlage 2
Toelichting Wet Natuurbescherming

Drie beschermingsregimes
De Wet natuurbescherming kent een apart beschermingsregime voor soorten van de Vogelrichtlijn, een
apart beschermingsregime voor soorten van de Habitatrichtlijn (het Verdrag van Bern en het Verdrag van
Bonn) en een apart beschermingsregime voor andere soorten, die vanuit nationaal oogpunt beschermd
worden. Elk van deze beschermingsregimes kent zijn eigen verbodsbepalingen en vereisten voor vrijstelling
of ontheﬃng van de verboden. Alle vogels (ruim 700 soorten), zijn beschermd. Daarnaast worden ongeveer
230 overige Europese en nationale soorten beschermd.

Om af te mogen wijken van de verbodsbepalingen via een ontheﬀing of vrijstelling moet aan drie criteria
zijn voldaan:

    -   Ten eerste mag alleen van de verbodsbepaling afgeweken worden als er geen andere bevredigende
        oplossing voor de handeling mogelijk is.
    -   Ten tweede moet tegenover de afwijking van het verbod een in de wet genoemd belang staan. De
        wet geeft voor de verschillende beschermingsregimes aan wat die belangen zijn zoals
        volksgezondheid of openbare veiligheid.
    -   Tenslotte mag de ingreep geen afbreuk doen aan de staat van instandhouding van de soort.

Als aan deze drie vereisten voldaan is, kan een ontheﬃng worden verleend. Voor een aantal handelingen
zijn bovendien vrijstellingen mogelijk, bijvoorbeeld in de vorm van een provinciale verordening of een
gedragscode.

Soortenbescherming en het ‘nee, tenzij principe’
De verbodsbepalingen voor vogels en Habitatrichtlijnsoorten in de Wet natuurbescherming sluiten vrijwel
één op één aan bij de bepalingen uit de Vogelrichtlijn en de Habitatrichtlijn. De verbodsbepalingen zijn
gericht op de bescherming van individuen van soorten.

Ook voor de andere soorten, die niet op grond van de Vogel- of Habitatrichtlijn maar vanuit nationaal
oogpunt beschermd worden, geldt dat de verbodsbepalingen zien op het individu, maar of ontheﬃng
verleend kan worden, wordt afgewogen tegen het eﬀect van de ingreep op het populatieniveau van de
soort.

Zorgplicht voor dieren en planten
Of dier- en plantensoorten nu wettelijk beschermd zijn of niet, iedereen moet voldoende rekening houden
met in het wild levende dieren en planten en hun directe leefomgeving. De wet erkent daarmee de
intrinsieke waarde van in het wild levende soorten. De Memorie van Toelichting zegt het zo: “De zorgplicht
houdt in dat een ieder voldoende zorg in acht moet nemen voor de in het wild levende dieren en planten,
alsmede voor hun directe leefomgeving. Overtreding van de zorgplicht is niet strafbaar gesteld; de
zorgplicht kan wel door toepassing van bestuursdwang worden gehandhaafd”.

Vrijstelling regelgeving
Onder de Wet natuurbescherming is niet altijd een ontheﬃng nodig bij handelingen met gevolgen voor
beschermde plant- en diersoorten. In (veel) gevallen kunt u gebruik maken van een vrijstelling. Een
vrijstelling is een uitzondering op een wettelijk verbod, die wordt vastgesteld voor een van te voren
bepaalde categorie van gevallen. Er zijn verschillende vrijstellingen van de verboden voor beschermde
soorten mogelijk. Een bekende en reeds in de praktijk toegepaste vorm van vrijstelling is die van de
gedragscode. In de Wet natuurbescherming zijn voor beschermde soorten ook andere vormen van
vrijstelling geïntroduceerd, zoals door middel van een Programmatische Aanpak of via een provinciale
verordening. Overigens is ook een vrijstelling in de vorm van een ministeriële regeling mogelijk.



                                                                                                        22
</pre>

====================================================================== Einde pagina 159 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 160 ======================================================================

<pre>Provinciale staten kunnen vrijstelling van de verbodsbepalingen verlenen. Dit moet worden geregeld in een
provinciale verordening.

Gedragscodes die zijn opgesteld onder de Flora- en faunawet kunnen worden uitgebreid ten aanzien van
soorten die op grond van de Wet natuurbescherming beschermd worden maar dat op grond van de Flora-
en faunawet nog niet waren. Goedkeuring van een gedragscode op grond van de Flora- en faunawet blijft
ook onder de Wet natuurbescherming geldig, voor de duur van de goedkeuring. Daarna dient de
gedragscode voor goedkeuring getoetst te worden aan de Wet natuurbescherming.


Welke soorten zijn beschermd?
De Wet natuurbescherming kent drie categorieën beschermde soorten:

1. Ten eerste worden alle van nature in Nederland in het wild levende vogels beschermd volgens het
beschermingsregime van de Vogelrichtlijn.
2. Ten tweede worden soorten beschermd op grond van de Habitatrichtlijn, het Verdrag van Bern en het
Verdrag van Bonn.
3. Tenslotte is er een beschermingsregime voor ‘andere soorten’ waaronder soorten vallen die vanuit
nationaal oogpunt bescherming behoeven.




Verbodsbepalingen Wet natuurbescherming




                                                                                                       23
</pre>

====================================================================== Einde pagina 160 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 161 ======================================================================

<pre>Vrijgestelde soorten
In afwijking van de verboden in artikel 3.10, eerste lid, van de Wet is het toegestaan de onderstaande
soorten opzettelijk te vangen en de vaste voortplantingsplaatsen of rustplaatsen van deze soorten
opzettelijk te beschadigen of te vernielen wanneer er geen andere bevredigende oplossing bestaat. De
vrijstelling is van kracht wanneer de handeling verband houdt met de volgende activiteiten:

   -   de ruimtelijke inrichting of ontwikkeling van gebieden, daaronder begrepen het daarop volgende
       gebruik van het ingerichte of ontwikkelde gebied;
   -   het bestendig beheer of onderhoud aan vaarwegen, watergangen, waterkeringen,
       waterstaatswerken, oevers, vliegvelden, wegen, spoorwegen of bermen, of in het kader van
       natuurbeheer.




                                                                                                    24
</pre>

====================================================================== Einde pagina 161 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 162 ======================================================================

<pre>Lijst met soorten waarvoor een vrijstelling van de verbodsbepalingen geldt als gevolg van handelingen die in het kader van
een ruimtelijke ontwikkeling worden uitgevoerd. Op basis van door PS vastgestelde verordeningen d.d. 4 maart 2019.




                                                                                                                             25
</pre>

====================================================================== Einde pagina 162 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 163 ======================================================================

<pre>Bijlage 3. Fotobijlage. Impressie van het plangebied en de directe omgeving.




                                                                               26
</pre>

====================================================================== Einde pagina 163 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 164 ======================================================================

<pre>27
</pre>

====================================================================== Einde pagina 164 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 165 ======================================================================

<pre>Bijlage 4. Geraadpleegde bronnen:

Internet:

https://www.verspreidingsatlas.nl

https://www.synbiosys.alterra.nl/natura2000/

https://www.regelink.net/kenniscentrum/beschermde-soorten-wet-natuurbescherming/

http://www.netwerkgroenebureaus.nl/werken-aan-kwaliteit/vleermuisprotocol (vleermuisprotocol)

https://calculator.aerius.nl

http://www.ruimtelijkeplannen.nl




                                                                                                28
</pre>

====================================================================== Einde pagina 165 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 166 ======================================================================

<pre>        Laagland Archeologie Rapport 311




Inventariserend veldonderzoek - karterende
                   fase

    Eperweg 3-5, t Harde
   gemeente Elburg (GD).




                      juni 2019

                 Versie 1.1 (concept)




                  In opdracht van:
                       BJZ.nu
</pre>

====================================================================== Einde pagina 166 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 167 ======================================================================

<pre>                                                                                            v2.1
7 Colofon

 Laagland Archeologie Rapport 311



 Inventariserend veldonderzoek - karterende fase Eperweg 3-5 te t Harde,
 gemeente Elburg (GD)


 Auteur: Erwin Brouwer


 In opdracht van: BJZ.nu




 Foto’s en tekeningen: Laagland Archeologie


 Status rapport: concept


 Controle: J.A.M. Oude Rengerink

 Autorisatie: J.A.M. Oude Rengerink




 ISSN 2468-4759

 Laagland Archeologie V.O.F
 Virulyweg 21F
 7602 RG Almelo


 E-mail: info@laaglandarcheologie.nl
 KvK-Nummer: 60294418




 © Laagland Archeologie B.V., Almelo, juni 2019


 Niets uit deze uitgave mag worden vermenigvuldigd en/of openbaar gemaakt worden door
 middel van druk, fotokopie of op welke wijze dan ook zonder voorafgaande schriftelijke
 toestemming van de uitgevers. Laagland Archeologie B.V. aanvaardt geen aansprakelijkheid
 voor eventuele schade voortvloeiend uit de toepassing van de adviezen of het gebruik van
 de resultaten van dit onderzoek.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 167 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 168 ======================================================================

<pre>Samenvatting


Laagland Archeologie heeft in juni 2019 een Inventariserend veldonderzoek -
karterende fase uitgevoerd aan de Eperweg 3-5 te t Harde. Het onderzoek vond plaats
in verband met de ruimtelijke procedure rondom de nieuwbouw van een tweetal
opstallen.

De regioarcheoloog (M. Wispelwey) heeft aangegeven dat het onderzoek dient te
bestaan uit een aantal karterende boringen op de beide nieuwbouwlocaties. De
karterende boringen hadden tot doel eventuele vindplaatsen op te sporen.

Tijdens het booronderzoek is een AC-profiel aangetroffen. Er zijn geen relevante
archeologische indicatoren opgeboord. In één boring is een mogelijk spoor
aangetroffen. Het aangetroffen baksteen in deze boring dateert dit spoor waarschijnlijk
als recent of subrecent. De kans dat het gebied nog archeologische resten met een
intacte archeologische context bevat wordt laag geacht.

Op basis van de resultaten van het veldonderzoek wordt geadviseerd geen
archeologisch vervolgonderzoek in het plangebied uit te voeren. De implementatie van
dit advies is in handen van de bevoegde overheid, de gemeente Elburg. De gemeente
wordt hierin vertegenwoordigd door haar deskundige, de heer M. Wispelwey.

Mochten bij graafwerkzaamheden onverhoopt toch archeologische resten worden
aangetroffen, dan geldt conform de Erfgoedwet (art. 5.10) een meldingsplicht. Dit kan
bij de Rijksdienst voor het Cultureel Erfgoed.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 168 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 169 ======================================================================

<pre>Samenvatting ____________________________________________________ 5
1 Inleiding _____________________________________________________ 7

1.1   Aanleiding onderzoek________________________________________________ 7
1.2   Afbakening plangebied ______________________________________________ 7
1.3   Administratieve gegevens ____________________________________________ 9
1.4   Huidige situatie en toekomstig gebruik _________________________________ 10
1.5   Vroegere situatie __________________________________________________ 11
1.6   Gemeentelijk beleid ________________________________________________ 11
1.7   Onderzoeksdoel ___________________________________________________ 12

2 Veldonderzoek ________________________________________________ 13

2.1   Beschrijving onderzoeksmethodiek ____________________________________ 13
2.2   Resultaten: lithologie, lithogenese en bodemontwikkeling __________________ 13
2.3   Resultaten: archeologie _____________________________________________ 14

3 Conclusie en verwachting _______________________________________               15
4 Selectieadvies ________________________________________________                16
literatuur ______________________________________________________                17
BIJLAGE 1 AMZ-cyclus ___________________________________________                 18
BIJLAGE 2 Archeologische perioden_________________________________               19
BIJLAGE 3 Boorpuntenkaart veldonderzoek __________________________               20
BIJLAGE 4 Boorstaten veldonderzoek _______________________________               21
</pre>

====================================================================== Einde pagina 169 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 170 ======================================================================

<pre>    Inventariserend veldonderzoek - karterende fase Eperweg 3-5 te ‘t Harde, gemeente Elburg,
                                            Gelderland




HOOFDSTUK




            1I      NLEIDING

1.1 AANLEIDING ONDERZOEK


De aanleiding voor het onderzoek vormt de geplande bouw van een nieuwe studio en
een bezoekerscentrum aan de Eperweg 3-5 te t Harde, gemeente Elburg (GD).
Hiervoor is een omgevingsvergunning benodigd.

De gemeente Elburg heeft een eigen archeologiebeleid. Op basis van het
bestemmingsplan dient archeologisch onderzoek uitgevoerd te worden om aan te
tonen dat eventueel aanwezige archeologische waarden niet onevenredig worden of
kunnen worden geschaad door de geplande bouwactiviteiten. De opdrachtgever
beoogd met het onderzoek de gemeentelijke paraaf te krijgen voor het onderdeel
archeologie. Aanvullende wensen zijn niet kenbaar gemaakt.



1.2 AFBAKENING PLANGEBIED


Het plangebied betreft de Eperweg 3-5 in t Harde, gemeente Elburg (GD), zie
onderstaande afbeelding.




                                                                                            7
</pre>

====================================================================== Einde pagina 170 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 171 ======================================================================

<pre> Inventariserend veldonderzoek - karterende fase Eperweg 3-5 te ‘t Harde, gemeente Elburg,
                                         Gelderland




Afbeelding 1. Ligging van het plan- en onderzoeksgebied.

Het plangebied heeft een omvang van ca. 1,2 ha. Op twee locaties is daadwerkelijk
bodemverstoring voorzien. Dit betreft enerzijds de vervanging van een bestaand
gebouw en anderzijds de bouw van een nieuw bezoekerscentrum (zie onder).




                                                                                         8
</pre>

====================================================================== Einde pagina 171 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 172 ======================================================================

<pre> Inventariserend veldonderzoek - karterende fase Eperweg 3-5 te ‘t Harde, gemeente Elburg,
                                         Gelderland




                                         A




                                              B




Afbeelding 2. nieuwbouwlocaties A en B (locaties waar bodemverstoring is voorzien
binnen het plangebied).

Het veldonderzoek spitst zich toe op deze twee nieuwbouwlocaties.



1.3 ADMINISTRATIEVE GEGEVENS

 ADMINISTRATIEVE GEGEVENS

 Provincie                       Gelderland
 Gemeente                       Elburg
 Plaats                         t Harde
 Toponiem                       Eperweg 3-5



                                                                                         9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 172 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 173 ======================================================================

<pre> Inventariserend veldonderzoek - karterende fase Eperweg 3-5 te ‘t Harde, gemeente Elburg,
                                         Gelderland



 Laagland Archeologie           HAEP191
 projectnummer

 Datum conceptrapportage
 Datum definitief rapport

 XY-coördinaten                 187902/493925
                                187972/493975
                                187937/493790
                                187985/493817
 Oppervlakte/lengte             ca. 1,2 ha
 plangebied
 Oppervlakte                    ca. 350 m2
 onderzoeksgebied
 Datering                       neolithicum - late middeleeuwen
 Complextype                    Niet opgehoogde, individuele huisplaats
 Onderzoeksmeldingsnr           4714162100
 AMK-terrein                    n.v.t.
 Vondstmeldingsnr.              n.v.t.
 Type onderzoek                 Inventariserend veldonderzoek - karterende fase
 Opdrachtgever                  BJZ.nu

 Goedkeuring bevoegde
 overheid
 Bevoegde overheid              gemeente Elburg
 Adviseur namens bevoegde       M. Wispelwey
 overheid
 Beheer documentatie            E-depot voor de Nederlandse archeologie
                                archief Laagland Archeologie v.o.f.
 Uitvoerder                     Laagland Archeologie v.o.f.
                                Virulyweg 21F
                                7602 RG Almelo
                                06 51 95 35 53
 Projectleider                  Erwin Brouwer
                                erwin.brouwer@laaglandarcheologie.nl

Tabel 1. Objectgegevens.




1.4 HUIDIGE SITUATIE EN TOEKOMSTIG GEBRUIK

Het plangebied is momenteel in gebruik als grasland, onderdeel van een
zorgboerderij. In het bestemmingsplan is het gebied geïndiceerd als landgoed.
Plangebied A is momenteel al bebouwd (schuur). De huidige bebouwing wordt
gesloopt en de nieuwbouw wordt min of meer op dezelfde locatie geplaatst, binnen
de contouren van het huidige gebouw. Bij plangebied B bevindt zich een kleine
schuur. Ook deze wordt gesloopt ten gunste van nieuwbouw. Afbeelding 2.
nieuwbouwlocaties A en B (locaties waar bodemverstoring is voorzien binnen het
plangebied).Afbeelding 2 toont de contouren van de huidige en toekomstige
bebouwing.

In dit stadium is de exacte invulling van de plannen nog niet bekend. Vermoedelijk
wordt gefundeerd op staal, wat inhoudt dat een aantal funderingssleuven worden
aangelegd tot een diepte van maximaal ongeveer 80 cm -mv.


                                                                                        10
</pre>

====================================================================== Einde pagina 173 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 174 ======================================================================

<pre> Inventariserend veldonderzoek - karterende fase Eperweg 3-5 te ‘t Harde, gemeente Elburg,
                                         Gelderland




1.5 VROEGERE SITUATIE


Op de eerste kadastrale kaart van 1832 was onderzoeksgebied A reeds bebouwd (zie
onder). Op de Oorspronkelijk Aanwijzende Tafels (OAT) is sprake van een erf met
huis met schuur, eigendom van Reyer van Aardsen, landbouwer van beroep. Op
deze locaties is vanaf 1832 tot heden constant (wisselende) bebouwing aangegeven
op oude kaarten. Onderzoeksgebied B was in 1832 in gebruik als weiland en is voor
zover bekend aldoor onbebouwd gebleven.




Afbeelding 3. kadastrale kaart van 1832.




1.6 GEMEENTELIJK BELEID

Op de archeologische beleidskaart van de gemeente Elburg (zie hieronder) ligt het
plangebied in een zone Waarde- Archeologie 2 (hoge verwachting op het aantreffen
van archeologische resten).




                                                                                        11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 174 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 175 ======================================================================

<pre> Inventariserend veldonderzoek - karterende fase Eperweg 3-5 te ‘t Harde, gemeente Elburg,
                                         Gelderland




Afbeelding 4. Uitsnede gemeentelijke archeologische beleidskaart. Bron: gemeente
Elburg. Legenda: rood: hoge verwachting; geel: middelhoge verwachting; groen:
lage verwachting.

Bij een aanvraag voor een omgevingsvergunning voor het oprichten van een
bouwwerk groter dan 120 m2 dient archeologisch onderzoek plaats te vinden om de
archeologische waarde van de grond vast te stellen. De omvang van de geplande
verstoringen overschrijdt de vrijstellingsgrenzen zoals die in het vigerende
gemeentelijk archeologiebeleid zijn aangegeven.



1.7 ONDERZOEKSDOEL


Het uitgevoerde onderzoek behoort tot de eerste fasen in het huidige archeologische
onderzoeksproces (zie bijlage 1). De initiatiefnemer beoogt met het hier uitgevoerde
onderzoek te voldoen aan de gemeentelijke regelgeving omtrent archeologisch
onderzoek. In overleg met de regio-archeoloog wordt afgezien van een archeologisch
bureauonderzoek. Op basis van door de regioarcheoloog uitgevoerd vooronderzoek
wordt uitgegaan van een brede verwachting (kans op resten uit de periode
neolithicum – nieuwe tijd). Op de nieuwbouwlocaties worden karterende boringen
gezet. Het karterend booronderzoek dient enerzijds de bodemopbouw in kaart te
brengen en anderzijds indicatoren van een eventueel aanwezige archeologische
vindplaats op te sporen.




                                                                                        12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 175 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 176 ======================================================================

<pre>    Inventariserend veldonderzoek - karterende fase Eperweg 3-5 te ‘t Harde, gemeente Elburg,
                                            Gelderland




HOOFDSTUK




            2V      ELDONDERZOEK

2.1 BESCHRIJVING ONDERZOEKSMETHODIEK

Gezien de geringe omvang van de geplande bodemverstoringen is direct opgeschaald
naar een inventariserend veldonderzoek – karterende fase. Dit type onderzoek
beoogt vindplaatsen op te sporen. Hierbij is gebruik gemaakt van een edelmanboor
met een boordiameter van 15 cm. Relevante lagen zijn gezeefd over een zeef met
een maaswijdte van 3 mm.

De boringen zijn ingemeten aan de hand van topografische kenmerken.. Het
bodemprofiel is beschreven volgens de norm NEN 5104 en ASB. De NAP-
maaiveldhoogtes van de boringen zijn bepaald aan de hand van het AHN. De
profielbeschrijvingen zijn opgenomen in bijlage 4. De boorpuntenkaart met de
posities van de boringen is opgenomen in bijlage 3.

Delen van het plangebied waren niet toegankelijk voor booronderzoek vanwege de
huidige bebouwing en puinverharding. Voor het booronderzoek niet-toegankelijke
delen zijn aangegeven op de kaart in bijlage 3



2.2 RESULTATEN: LITHOLOGIE, LITHOGENESE EN
            BODEMONTWIKKELING



Het typerende bodemprofiel bestaat uit een verstoord pakket van minimaal 30 en
maximaal 150 cm dik. Gemiddeld is de verstoring ongeveer 65 cm dik. In de
verstoorde laag komen restjes (hardgebakken oranje) baksteen voor (boringen 1, 3
en 6). In boring 1 wijkt de samenstelling van het verstoorde pakket sterk af van die
in de overige boringen. De verstoring reikt hier dieper (tot 150 cm –mv), is
aanzienlijk humeuzer en blauw/zwart van kleur. Op de kadastrale kaart van 1832 is
bebouwing aangegeven op deze locatie. Mogelijk hangt de verstoring hiermee samen
of met latere bebouwing: de aangetroffen baksteenrestjes doen modern aan.

In de overige boringen (2 t/m 6) is sprake van een zwak siltig, matig fijn zand. Dit
zand is overwegend zwak humeus en grijs/bruin met diverse kleurschakeringen en
soms met een laagje geel zand in de top (boring 3). Naast de eerder genoemde
baksteenbrokjes komen vaak hout- en wortelresten voor, alsmede roestbrokjes. In
boring 4 is een sintel aangetroffen.

Onder het verstoorde pakket ligt een C-horizont (dekzand). De scherpte van
overgang tussen verstoord pakket en C-horizont varieert. De C-horizont bestaat uit
zwak siltig, matig fijn zand. Dit zand is in de top geel of lichtgeel met roestvlekken.
Wat dieper is het steeds lichtgeel gekleurd met incidentele roestvlekjes.




                                                                                           13
</pre>

====================================================================== Einde pagina 176 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 177 ======================================================================

<pre> Inventariserend veldonderzoek - karterende fase Eperweg 3-5 te ‘t Harde, gemeente Elburg,
                                         Gelderland




2.3 RESULTATEN: ARCHEOLOGIE


Hierboven is aangegeven dat in het verstoorde pakket onder andere baksteen-
fragmentjes zijn aangetroffen. Deze hebben geen archeologische relevantie. In
boring 3 is in de top van het dekzand een brokje houtskool aangetroffen. Mogelijk is
deze afkomstig van de bovenliggende verstoorde laag. Hoe dan ook, de vondst van
een enkel brokje houtskool in een intacte (natuurlijke) laag wordt niet gezien als
indicator voor menselijke aanwezigheid. Een natuurlijke oorsprong (bijvoorbeeld als
gevolg van brand door blikseminslag) ligt meer voor de hand.




                                                                                        14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 177 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 178 ======================================================================

<pre>  Inventariserend veldonderzoek - karterende fase Eperweg 3-5 te ‘t Harde, gemeente Elburg,
                                          Gelderland




HOOFDSTUK




            3C      ONCLUSIE EN
VERWACHTING

Overal in het plangebied is sprake van een AC-profiel. Er zijn geen resten van een
podzolbodem aangetroffen of resten van een enkeergrond. In één boring is sprake
van een mogelijk spoor (boring 1), wellicht samenhangend met bebouwing rondom
1832 of later. Aangezien op deze locatie sinds 1832 aldoor gebouwen hebben
gestaan, is de kans aanzienlijk dat resten van oude bebouwing zijn verdwenen.
Relevante archeologische indicatoren zijn niet aangetroffen. Daarom kan worden
aangenomen dat zich geen vindplaatsen in de onderzochte gebieden bevinden.




                                                                                         15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 178 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 179 ======================================================================

<pre> Inventariserend veldonderzoek - karterende fase Eperweg 3-5 te ‘t Harde, gemeente Elburg,
                                         Gelderland




HOOFDSTUK



            4S     ELECTIEADVIES

Op basis van het uitgevoerde booronderzoek is de kans klein dat het plangebied
archeologische resten bevat. Mogelijk zijn op de locatie van onderzoeksgebied A nog
resten van oude bebouwing terug te vinden, maar die kans wordt klein geacht
aangezien dit deel sinds 1832 diverse gebouwen hebben gestaan. Door
herhaaldelijke nieuwbouw- en sloopactiviteiten is het niet aannemelijk dat zich nog
relevante resten van oude bebouwing in dit onderzoeksgebied bevinden.

Om deze reden adviseren we geen vervolgonderzoek uit te voeren en het plangebied
vrij te geven.

De implementatie van dit advies is in handen van de gemeente Elburg, hierin
vertegenwoordigd door de archeologisch adviseur van de gemeente, de heer M.
Wispelwey

Mochten bij graafwerkzaamheden onverhoopt toch archeologische resten worden
aangetroffen, dan geldt conform de Erfgoedwet (art. 5.10) een meldingsplicht. Dit
kan bij de Rijksdienst voor het Cultureel Erfgoed.




                                                                                        16
</pre>

====================================================================== Einde pagina 179 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 180 ======================================================================

<pre> Inventariserend veldonderzoek - karterende fase Eperweg 3-5 te ‘t Harde, gemeente Elburg,
                                         Gelderland




literatuur



Berendsen, H.J.A., 2005 (1997). Landschappelijk Nederland. De fysisch geografische
regio’s. Assen.
Berendsen, H.J.A., 2008. De vorming van het land. Assen.
Borsboom, A.J. en J.W.H.P. Verhagen, 2012. KNA Leidraad Inventariserend
Veldonderzoek. Deel: Proefsleuvenonderzoek (IVO-P). Gouda.
Bosch, J.H.A.,2008. Archeologische Standaard Boorbeschrijvingsmethode versie 1.1.
Op basis van de Standaard Boorbeschrijvingsmethode versie 5.2. Deltares-rapport
2008-U-R0881/A.
Mulder, E.F.J. de., 2003. De ondergrond van Nederland. Groningen.
Nederlands Normalisatie-instituut, 1989. Nederlandse Norm NEN 5104, Classificatie
van onverharde grondmonsters, Nederlands Normalisatie-instituut Delft.
Tol, A.J., J.W.H.P. Verhagen en M. Verbruggen, 2012. Leidraad inventariserend
veldonderzoek; Deel: karterend booronderzoek v2. SIKB


Archeologische databases/internetbronnen
ArchisIII
www.boorstaten.nl
www.topotijdreis.nl
www.hisgis.nl

Gebruikte kaarten
Actueel Hoogtebestand Nederland (AHN2). www.ahn.arcgisonline.nl. Geraadpleegd
op 19 juni 2019
Archeologische beleidskaart gemeente Elburg. Bron: gemeente Elburg. Geraadpleegd
op 18 juni 2019
Kadastrale kaart (circa 1832). Gedownload van: www.hisgis.fa.knaw.nl.
Geraadpleegd op 19 juni 2019




                                                                                        17
</pre>

====================================================================== Einde pagina 180 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 181 ======================================================================

<pre>BIJLAGE 1AMZ-CYCLUS




                      18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 181 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 182 ======================================================================

<pre>BIJLAGE 2 ARCHEOLOGISCHE
 PERIODEN




                           19
</pre>

====================================================================== Einde pagina 182 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 183 ======================================================================

<pre>BIJLAGE 3 BOORPUNTENKAART
 VELDONDERZOEK




                            20
</pre>

====================================================================== Einde pagina 183 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 184 ======================================================================

<pre>BIJLAGE 4 BOORSTATEN
 VELDONDERZOEK




                       21
</pre>

====================================================================== Einde pagina 184 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 185 ======================================================================

<pre>22
</pre>

====================================================================== Einde pagina 185 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 186 ======================================================================

<pre>23
</pre>

====================================================================== Einde pagina 186 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 187 ======================================================================

<pre>datum       28-1-2020
dossiercode 20200128-10-22343




Wateradvies voor ruimtelijke plannen met een klein waterbelang (korte procedure)




Algemeen


Sinds 1 november 2003 is voor alle ruimtelijke plannen de watertoets verplicht. Het doel van de watertoets is waterbelangen evenwichtig
mee te nemen in het planvormingsproces van Rijk, Provincies en gemeenten. Hiermee wordt een veilig, gezond en duurzaam watersysteem
nagestreefd. De toets omvat het gehele proces van vroegtijdig informeren, adviseren, afwegen en uiteindelijk beoordelen van de in
ruimtelijke plannen voorkomende waterhuishoudkundige aspecten. Via de digitale watertoets is beoordeeld of en welke waterbelangen voor
het plan relevant zijn.




Beoordeling


In het plangebied liggen geen belangrijke oppervlaktewateren (zogenaamde primaire of A- watergangen), waterkeringen of gebieden die zijn
aangewezen voor regionale waterberging. Dit betekent dat dit plan geen essentiële waterbelangen raakt. Op basis daarvan wordt door het
waterschap voor het onderhavige plan een positief wateradvies gegeven.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 187 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 188 ======================================================================

<pre>Aandachtspunten


Voor de verdere uitwerking en concretisering van de beoogde ontwikkeling, geeft het waterschap aan dat rekening gehouden moet worden
met een aantal algemene en gebiedsspecifieke aandachtspunten voor water.




Algemene aandachtspunten




Vasthouden - bergen - afvoeren


Een belangrijk principe is dat een deel van het hemelwater binnen het plangebied wordt vastgehouden en/of geborgen en dus niet direct
afgevoerd wordt naar de riolering of het oppervlaktewater. Hiermee wordt bereikt dat de waterzuiveringsinstallatie beter functioneert,
verdroging wordt tegen gegaan en piekafvoeren in het oppervlaktewater (met eventueel wateroverlast in benedenstrooms gelegen gebieden)
wordt voorkomen. Bij lozing op oppervlaktewater zal hiervan een melding gedaan moeten worden bij het waterschap.




Grondwaterneutraal bouwen


Om grondwateroverlast te voorkomen adviseert het waterschap om boven de gemiddelde hoogste grondwaterstand (GHG) te ontwerpen. Dit
betekent dat aspecten zoals ontwateringsdiepte en infiltratie van hemelwater, beschouwd worden ten opzichte van de GHG. Het structureel
onttrekken / draineren van grondwater is geen duurzame oplossing en moet worden voorkomen. Het waterschap adviseert de initiatiefnemer
dan ook om voorafgaand aan de ontwikkeling een goed beeld te krijgen van de heersende grondwaterstanden en GHG. Eventuele
grondwateroverlast is in eerste instantie een zaak voor de betreffende perceeleigenaar.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 188 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 189 ======================================================================

<pre>Schoon houden - scheiden - schoon maken


Om verontreiniging van bodem, grond- en/of oppervlaktewater te voorkomen is het van belang dat het afstromende hemelwater niet
verontreinigd raakt. Dit kan door nadere eisen of randvoorwaarden te stellen aan bijvoorbeeld de toegepaste (bouw)materialen. Wij vragen
de initiatiefnemer om duurzame bouwmaterialen te gebruiken. De gemeente kan u hierbij verder helpen.




Tot slot


Eventueel benodigde vergunningen worden niet binnen de watertoets procedure of met deze Digitale Watertoets geregeld en zullen via
daarvoor bedoelde procedures verkregen moeten worden. Een watervergunning van het waterschap is bijvoorbeeld nodig voor het dempen
en/of vergraven van watergangen, het lozen van water op oppervlaktewater en het onttrekken van grondwater. Informatie over een
watervergunning kunt u vinden op de website van het waterschap (www.vallei-veluwe.nl/loket). Op www.omgevingsloket.nlkunt u een
watervergunning aanvragen. Daarnaast kunt u telefonisch contact opnemen met het waterschap onder telefoonnummer 055 - 52 72 911. Wij
wensen u succes met de verdere ruimtelijke planvorming en verzoeken u het voorontwerp bestemmingsplan naar ons te mailen
[watertoets@vallei-veluwe.nl].




Heeft u vragen of opmerkingen over deze watertoetsapplicatie? Laat het ons per mail weten [watertoets@vallei-veluwe.nl]. Voor dringende
watertoetszaken kunt u ons telefonisch bereiken op 055 - 52 72 911.




Team Watertoets, Waterschap Vallei en Vallei




Disclaimer


Waterschap Vallei en Veluwe streeft ernaar om correcte en actuele informatie in deze watertoetsapplicatie aan te bieden. Aan het
beschikbaar gestelde kaartinformatie kunnen geen rechten worden ontleend. Waterschap Vallei en Veluwe aanvaard geen aansprakelijkheid
voor enige vorm van schade naar aanleiding van het gebruik of de informatie die via deze applicatie beschikbaar wordt gesteld.




www.dewatertoets.nl
</pre>

====================================================================== Einde pagina 189 =================================================================

<br><br>